Digital Corpus of Cuneiform Elamite Transliterations (DCCET)

without the Achaemenid Elamite texts

[Version 10/19]

*E. Schmutz, M. Mäder, E. van den Bold*

Institut für Sprachwissenschaft,

Universität Bern

**Inhalt**

[Einleitung 2](#_Toc22645755)

[A) Die elamischen Königsinschriften (EKI) 3](#_Toc22645756)

[B) Toponyme und Hydronyme (Vallat 1993:3f.) 60](#_Toc22645757)

[**Nur elamisch belegte Toponyme (Vallat 1993:317ff.)** 83](#_Toc22645758)

[**Hydronyme (Vallat 1993:327ff.)** 84](#_Toc22645759)

[**Geografische Namen aus dem Eroberungstext von Puzur-Inšušinak (Gelb & Kienast 1990, FAOS 7, S. 321-324)** 85](#_Toc22645760)

[C) Weitere Texte: Altelamisch 87](#_Toc22645761)

[D) Weitere Texte: Mittelelamisch 95](#_Toc22645762)

[**Šutruk-Nahhunte, Text aus Tepe Horreye (Vallat 1990)** 95](#_Toc22645763)

[**Huteludush-Inshushinak et le Pays d’Anzan (Lambert 1972)** 95](#_Toc22645764)

[**Dédicace de Šilhak-Inšušinak à Kiririša (Grillot/Vallat 1984, IrAnt, S. 21ff.)** 95](#_Toc22645765)

[**Huteludush et la famille royale elamite (Vallat 1985, RA 79)** 95](#_Toc22645766)

[**Elamite Brick Fragment from Chogha Pahn East (Stolper 1990:161)** 96](#_Toc22645767)

[**MNAO Middle Elamite Inscribed Brick (Basello 2013:7)** 96](#_Toc22645768)

[E) Weitere Texte: Neuelamisch 96](#_Toc22645769)

[**Elamische Tafel aus Armavir Blur (Koch 1993:220f.)** 96](#_Toc22645770)

[**Administrative Texte aus Tall-i Malyan (Stolper 1984)** 97](#_Toc22645771)

[F) Herrscher- und Beamtennamen 119](#_Toc22645772)

[**Namensliste der Könige von Elam** 119](#_Toc22645773)

[**Herrscher- und Beamtennamen aus der frühen Šimaški-Zeit (aus Mofidi-Nasrabadi 2009:4ff.)** 122](#_Toc22645774)

[**Beamtennamen aus Schema 1 (Mofidi-Nasrabadi 2009:8)** 123](#_Toc22645775)

[**Götternamen aus Nebenüberlieferungen (Sarrāf 2013:13ff.)** 124](#_Toc22645776)

[Quellenangaben 126](#_Toc22645777)

# **Einleitung**

Die uns bekannten, in Keilschrift geschriebenen elamischen Texte (ohne das Achämendienelamische) umfassen ca. 35'000 Silben, aufgeteilt auf 18'000 Wörter. Sie sind in vorliegendem Dokument unicode-basiert gesammelt und stehen dem Interessierten zur automatisierten Durchsuchung zur Verfügung. Damit der Nutzer weitgehend auf komplexe Regular Expressions (RegEx) verzichten und stattdessen vereinfachte Suchfunktionen anwenden kann, wurden die Transliterationenmit Ausnahme von š von den Diakritika befreit und folgendermassen vereinheitlicht (das Zeichen --> bedeutet "wurde vereinheitlicht zu"):

a / á / à --> a

i / í / ì --> i

e / é / è /e4 --> e

u / ú / ù --> u

s / ṣ --> s

h / ḫ --> h

šir7 / šir8 --> šir

lik / lik4 --> lik

sa / sa5 --> sa

dar6 --> dar

šu11 --> šu

ka / ka4 --> ka

PI / wa / we / wu / wi --> wv

1 unleserliches Zeichen --> x

>1 unleserliches Zeichen --> ...

Die Vereinheitlichungen gelten analog bei Majuskeln. Verzichtet wurde zudem auf die Hochstellung der Determinativ-Transliterationen, zudem wurde ein Leerschlag zwischen Determinativ und Determinandum eingefügt; z.B. *d Pi-ne-ki-ir* statt d*Pi-ne-ki-ir*. Somit sind restlos alle Silbenzeichen gegen links und rechts abgetrennt, und zwar mit einem Bindestrich bei (vermuteten) Lexemen oder mit einem Leerschlag bei (vermuteten) Wortgrenzen. Um unnötigen Noise bei den Suchresultaten zu vermeiden, sind zudem die Zeilenangaben innerhalb der Texte sowie alle weiteren in der Assyriologie üblichen Orientierungshilfen aus dem Korpus eliminiert. Um ein Suchresultat mit der Originalpublikation abzugleichen, muss deshalb die Zeile vom Textanfang her von Hand abgezählt werden (die Zeilenumbrüche wurden beibehalten). Bei alternativen Lesungen wird nicht nur das fragliche Zeichen alterniert, sondern das ganze Lexem oder – bei unklarer Wortsegmentation – die ganze Zeile wiederholt. Es steht somit nicht wie gewohnt *u-nu-ma-ah/hi*, sondern *u-nu-ma-ah / u-nu-ma-hi*. Dies ermöglicht es, auch unsichere Lesungen in den vorhandenen Silbensequenzen zu finden. So ergäbe für obiges Beispiel die Suche nach *ma-ah* einen Treffer, hingegen *ma-hi* würde nicht gefunden, obwohl dies eine ebenso plausible Lesung ist. Schliesslich sind aus den Transliterationen auch alle weiteren Notationen, z.B. jene für abgebrochene oder schlecht leserliche Keilschriftzeichen, eliminiert worden. Es sollte daher klar sein, dass vorliegende Textsammlung nicht als Quelle für Transkriptionen *per se* dient. Stattdessen sind immer die angegebenen Originalpublikationen zu beachten.

# **A) Die elamischen Königsinschriften (EKI)**

**2.**

ha-ap-ti d Bi-ni-kir d Ba-ha

ki-ki-ip d Hu-ba-an d A.MAL d Si-it

d Na-hi-ti d NIN.NINNI.ERIN d Si-mu-ut

d Si-ir-na pi-ir d Hu-sa d Uk-gab-na

d IM-it-ki d De-x-... d Tul-

la-at d Hu-ur-bi d Hu-ut-ra-an d NIN.

URTA d Si-a-šum d Ma-zi-... d NIN-kar-

ak d Na-ri-de d Gu-gu-mu-uk-ti-ir

d Hu-um-ka-at d Ru-hu-iš-na d Ru-hu-sa-

... d Ni-ar-zi-na d La-a-an-ba-ni d Kir-pi-si-ir d Hu-ur-ba-

hi-ir d Aš-ha-ra d Ni-tu-ti-ir d Ti-u-uk

d Si-im-ti-sa-ra-ar d ... d Su-...-ip-ba d-ah-aš

na-pi-ip gi-ri-ip zu-ki-ip d Na-

hi-ti ha-ti-ir zu-kir d NIN.NINNI.ERIN

hu-ur-tu-ur zu-kir d Si-a-šum d Na-ap-

pi d Na-ri-de gi-da-ar zu-kir

si-im-A-ga-de KI Zi-gi-tu-un uš-

hi-u-ri si-im-... pi-il-bi-ti

ni Gi-si-ba-an bi-ti-ir Na-ra-am-

d EN.ZU-ni-ra bi-ti-ir-u-ri duk-ti-

ir Na-ra-am-d EN.ZU-ni-ra duk-ti-ir-

u-ri li-tul-du duk li-tul-du hu-ur-tu

da-ri-ip Na-ra-am-d EN.ZU-ip-ba

ni Gi-si-ba-an bi-ti-ir Na-ra-

am-d EN.ZU-ni-ra bi-ti-ir-u-ri duk-ti-

ir Na-ra-am-d EN.ZU-ni-ra duk-ti-ir-

u-ri li-tul-du duk li-tul-du hu-ur-tu

da-ri-ip Na-ra-am-d EN.ZU-ip-ba

...-in ...-ik-ra

Zi-gi-tu-un i-gi uš-hi-u-ri pi-il-bi-ti

de-pi-ir ...-ki ha-ap-hu in-ri

na-pi-ip gi-ri-ip zu-ki-ip

d Na-hi-ti ha-ti-ir zu-kir d NIN.

NINNI.ERIN hu-ur-tu-ur zu-kir d Si-a-

šum d Na-ap-pi d Na-ri-de gi-da-ar

zu-kir

... su-de-it sa-de-it

in-ri hu-da-ra

Pi-il-ga-ni su-de-it sa-de-it hu-da-ra

ha-ap-hu tik-li-ir Na-ra-am d EN.

ZU-me-ri de-šu-ra a-gi-...-nu

na-pi-ip gi-ri-ip

zu-ki-ip d Na-hi-ti ha-ti-ir zu-kir d NIN.

NINNI.ERIN hu-ur-tu-ur zu-kir d Si-a-

šum d Na-ap-pi d Na-ri-de gi-da-ar zu-kir

...-a-ba-...-ha-...-ba-la A-ga-de KI-ip ...-u-...

hi-it si-hi ... hu-tu-... hu-ur-tu bi-ti-ir in-gi-x-me ...

ba-la A-ga-de KI-ip ha-rak-... in-gi tu-ur

a-gi ... it-gi-tik si-in-tik

ir-hu in-x tik-li-ir Na-ra-am-d EN.ZU ir-ka-...

pu-... ir-... ha

na-pi-ip gi-ri-ip zu-ki-ip

d Na-hi-ti ha-ti-ir zu-kir d NIN.

NINNI.ERIN hu-ur-tu-ur zu-kir d Si-a-

šum d Na-ap-pi d Na-ri-de gi-da-ar zu-kir

...-ir li-tul-du hu-ur-tu

da-ri-ip Na-ra-am-d EN.ZU-ip-ba

bi-ir-ti-ir si-ba tik-li

zi-la-ni-e ...-ti-li

...-ip ...-ba ... ha-al taš-si-li

ma-an a-ni a-ha hu-ri-in

gi-li zi-la-ni-e-ip a-ti-in

si-ha-ar zi-la-ni-e hu-...

na-pi-ip gi-ri-ip zu-ki-ip

d Na-hi-ti ha-ti-ir zu-kir d NIN.NINNI.ERIN

hu-ur-tu-ur zu-kir d Si-a-

šum d Na-ap-pi gi-da-ar zu-ki-ir d Na-ri-de

hu-... na-... hu-ur-tu da-ri-ip

Na-ra-am-d EN.ZU-ni-ip-ba li-tul-

du a-ha-ar si-ba duk-li

UDU gi-li ki-ti ki-lu a-ni a-ha-ar ha-in

zi-la-ni-e a-sig-in a-ha-ar ha-aš-ik-li

sig-duk-... ba-...

na-... bi-...-ak-li hu-ut-nu-uk-li hu-ra-ak-li

ba-la-ni-bi ma-an su-ri-ni-in

in-ni-ip li-ih a-ni lu-lu-hi-in

ri-tu-ni-ri GUD-si-li

ki-...-mu-ut a-ka-da-ba-ah-si-li

bi-ti-ir Na-ra-am-d EN.ZU-ni-ra li-ti-

te tik-lu taš-li

ha-ni-ni-e te-ga-li

ri-tu-ni-ri ru-hu-ur Zi-ga-lu-gu-ra,

tik-si-iš-li

ki-ri-ir-ri la-...

gu-gu a-ha ku-ru-uk-li

na-pi-ip gi-ri-ip zu-ki-ip tik-la

sa-an sa-mi-in

...-al-hi bi-ir-ga-an zi-la-ni-e-

pi ha-aš-ak-li

ha-ar a-ni a-ha-at ti-ga-in

hu-ur-ti-pi ni-ka pi-ti-in

a-ha-an ha-aš-ak-li

pi-il-mi-in hu-ni-de-in

sig-ma a-ha-an ha-aš-ak-li

na-pi-ip gi-ri-ip zu-ki-ip

d Na-hi-ti ha-ti-ir zu-kir d NIN.NINNI.ERIN

hu-ur-tu-ur zu-kir d Si-a-

šum d Na-ri-de gi-da-ar zu-kir

na-pi-ip ap-ba-ip ...-pi te-la-ak-na

x-li zi-la-ni-e ...-uš-li

...-hu-ak pi-ti-ik-li

ri-tu-ni-ri GUD-si-li ni-bi te-ga-li

**3.**

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti

a-li-im e-li-ri u Si-we-pa-la-ar-hu-uh-pa-ak

li-ga-we ri-ša-ak-ki me-ni-ik Ha-da-am-

ti-ik ru-hu ša-ak Si-ir-uk-du-uh-ki

ta-ak-me-u-me-ni Am-ma-ha-as-du-

uk-me we-ir a-a-ni-ir-ra-me a-gi pu-hi-

e-na in-di-ik-ga

a-gi ha-sa-at pi-ni-i-ga

x-ta-ah x uk ku ul di si-ba-ah

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti ri-ša-a-ri

u Si-we-pa- la-ar-hu-uh-pa-ak mu-uh-du

nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me ha-

ap-ti

šu-ut-me ša-at-me ki-it-ti-in te-e-me

hu-ur-du An-ša-ni-ip-na

a-gi Šu-še-ni-ip-na nu-un gi-ri-na

hi-ih-li

ma-ni-ip sa-hi-i hu-ur-du gi-ri-we

ku-up hu-ut-ta-ak-na

la-ha-ak-na ti-a-te

ha-al-ma-ak-na pe-ti-ip lu-uk li-im-ma-aš-bi

ta-ri-ip ša-li si-ra-aš-bi li-ma-ak ku-ra-ak

pa-at-pu-up ra-ap-pa-ak-na

**4 A.**

Hu-um-ba-an-um-me-en-na

**4 B.** (eliminiert weil akkadisch, siehe Vallat 1984.)

**4 C.**

e d GAL d Ki-ri-ri-ša a-ak d Ba-ha-hu-ti-ip-

pe AŠ Li-ia-an-ip-ba

u I d Hu-ban-nu-me-na ša-ak I At-tar-ki-tah-

gi-ik li-ku-me ri-ša-ak-ka me-ir-ri-ik

Ha-tam-ti-ik ka-at-ri Ha-tam-ti-ik hal-me-ni-

ik Ha-tam-ti-ik su-un-ki-ik ASAn-za-an AŠ šu-šu-un-ka,

am-ma tu-ur-na d GAL un-ha-ni-iš un-ha-h-

pu-uš

si-it tak-me en-piš-ši-ik d In-šu-ši-na-ak

su-un-ki-me un-du-ni-iš

da-ak-ki-me-u-me da-ak-ki-me SAL Mi-ši-im-

ru-h-me a-ak da-ak-ki-me SAL Ri-ša-ap-

d La-me in-ti-ik-ka

a-ak si-ia-an pu-ur-ki-me ru-ru-uk pi-it-te-

im-ma ku-ku-un-nu-um pe-ip-ši-ia ku-ši-h

d GAL d Ki-ri-ri-ša a-ak d Ba-ha-hu-ti-ip-pe

i-du-ni-h

d GAL d Ki-ri-ri-ša a-ak d Ba-ha-hu-ti-ip-

pe da-ak-ki-me ki-it-ti-im-ma u-du-ni-h-ši-ni

su-un-ki-me tu-ur hi-h si-ti-im-ma

un-ša-am-me-h-ši-ni

**5 a.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak I d Hu-um-ban-nu-

me-na-gi su-un-ki-ik An-za-an šu-šu-un-ka

si-ia-an ku-ši-h d In-šu-ši-na-ak in-du-ni-h

**5 b.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Su-šu-un-ka

si-a-an ku-ši-h d A-IP-A-SUNKIR un-tu-ni-h

**5 c.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-nu-um-me-

en-na-ki su-un-ki-ik An-za-an šu-šu-un-ka

si-a-an ku-ši-h d IM un-tu-ni-h

**5 d.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak I d Hu-um-ban-nu-me-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

a-aš-ta ku-ši-h d Pi-ni-gir in-tu-ni-h

**5 e.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-a-an up-qu-mi-ma ku-ši-h d In-šu-uš-

na-ak un-du-ni-h

**6 a.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-um-ban-nu-

me-na-gi su-un-ki-ik An-za-an šu-šu-un-ka

si-ia-an d Pi-ni-gir-me-im-ma u-pa-at

hu-us-si-ip-me ku-ši-h d Pi-ni-gir in-du-ni-h

**6 c.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an hu-uš-ti-in u-pa-at hu-us-si-

ip-me ku-ši-h d Na-pu-u in-du-ni-h

**6 d.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an d Na-ap-ra-te-ip-me u-pa-at hu-us-

si-ip-me ku-ši-h

**6e.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an u-pa-at hu-us-si-ip-me ku-ši-h

I d Iš-ni-ka-ra-ap Si-ia-an-ku-uk-ra in-du-

ni-h

**6 f.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an ki-ni-in u-pa-at hu-us-si-ip-me

ku-si-h

d Ši-mut a-ak d NIN-a-li in-du-ni-h

**6 g.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an si-li-in u-pa-at hu-us-si-ip-me

ku-ši-h

d IM a-ak d Ša-la in-du-ni-h

**6 h.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an hu-ni-in u-pa-at hu-us-si-ip-me

ku-ši-h

d Hi-iš-mi-ti-ik a-ak d Ru-hu-ra-te-ir in-du-

ni-h

**6 i.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an li-ik-ri-in ku-ši-h

d In-šu-uš-na-ak un-du-ni-h

hu-sa-a ša-ar-ra-na a-ha-arka-šu-uš-an

si-ti-i a-ha-ar ip-uk-ka-an

hu-pi-e a-ha-ar hu-ut-ta-an

**6 k.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ir ha-al-teu-pa-at hu-us-si-ip-me

ku-ši-h

d Na-ap-ra-te-ip nu-ul-ki-ip-pi in-du-ni-h

**7 I a.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an d Na-pu-me u-pa-at hu-us-si-ip-

me ku-ši-h

d Na-pu-u la-an-si-ti-ra ir a-ha-ar mu-

ur-tah

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d Na-pu-u Si-ia-

an-ku-uk-ra ul-li-na te-la-ak-ni

**7 I b.**

I u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an d Pi-ni-gir-me u-pa-at hu-us-si-ip-me

ku-ši-h

d Pi-ni-gir la-an-si-ti-ir a-ha-ar mu-ur-tah

hu-ut-tak ha-li-ik- u-me d Pi-ni-gir Si-ia-an-

ku-uk-ra li-na te-la-ak-ni

**7 II a.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an d Ši-mut a-ak d NIN-a-li-me u-pa-at

hu-us-si-ip-me ku-ši-h

d Ši-mut a-ak d NIN-a-li la-an-si-ti-ip-pa

a-pu-un a-ha-an mu-ur-tah

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d Ši-mut s a-ak

d NIN-a-li Si-ia-an-ku-uk-pa li-na, te-la-ak-ni

**7 II b.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an d Hi-iš-mi-di-ika-ak d Ru-hu-ra-

te-ir-me u-pa-at hu-us-si-ip-meku-ši-h

d Hi-iš-mi-di-ik a-ak d Ru-hu-ra-te-ir

la-an-si-ti-ip-pa a-pu-un a-ha-an mu-ur-tah

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d Hi-iš-mi-di-ik

a-ak d Ru-hu-ra-te-ir Si-ia-an-ku-uk-pa li-na

te-la-ak-ni

**7 II c.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an d IM a-ak d Ša-la-me u-pa-at hu-us-si-

ip-me ku-ši-h

d IM a-ak d Ša-la la-an-si-ti-ip-pa

a-pu-un a-ha-an mu-ur-tah

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d IM a-ak d Ša-la

Si-ia-an-ku-uk-pa li-na te-la-ak-ni

**7 II d.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an d Na-ap-ra-te-ip-me u-pa-at hu-us-si-ip-me

ku-ši-h

d Na-ap-ra-te-ip la-an-si-ti-pa a-pu-un

a-ha-an mu-ur-tah

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d Na-ap-ra-te-ip

Si-ia-an-ku-uk-pa ul-li-na te-la-ak-ni

**7 III.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

mu-ur-ti ip-il-la-ti-ma ku-ši-h

d PA.TUG li-li-ra

ha-al ha-ap-pa-ti-iš pa-ap-pa-ra-na

I Un-taš-d GAL uk-ku-ri-ir mu-ur-ta-an

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d PA.TUG li-na

te-la-ak-ni

**8.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

a-i-in ku-te-en u-pa-at hu-us-si-ip-me ku-ši-

h d GAL in-du-ni-h

Si-ia-an-ku-uk ul-lu-ru-uk Si-ia-an-kuuk

si-ma-aš

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d GAL li-na

te-la-ak-ni

**8 A.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an ku-ši-h

d Ši-ia-šu-um Si-ia-an-ku-uk-rain-du-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d Ši-ia-šu-um Si-ia-

an-ku-uk-ra ul- li-na te-la-ak-ni

**9 I a.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

pi-el ki-it-ti-im-ma na-a me-lu-uk-ra zu-

un-ki-me tu;-ur hi-h si-it-me hi-en l-ka in-ti-ik-

ka

a-gi si-ia-an d GAL-me ku-ši-h

d GAL Si-ia-an-ku-uk-ra du-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d GAL a-ak

d In-šu-ši-na-ak Si-ia-an-ku-uk-pa li-na te-la-ak-

ni

**9 I b.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

pi-el ki-it-ti-im-ma na-a me-lu-uk-ra zu-un-

ki-me tu-ur hi-h zi-it-me hi-en-ka in-ti-

ik-ka

a-gi si-ia-an d NUN.SUNKIR-me ku-ši-h

d NUN.SUNKIR Si-ia-an-ku-uk-ra du-ni-

h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d GAL a-ak

IIn-šu-ši-na-ak Si-ia-an-ku-uk-pa li-na te-la-ak-

ni

**9 I c.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

pi-el ki-it-ti-im-ma na-a me-lu-uk-ra zu-un-

ki-me tu-ur hi-h zi-it-me hi-en-ga

in-ti-ik-ka

a-gi si-ia-an d Na-zi-it-me i ku-ši-h

d Na-zi-it Si-ia-an-ku-uk-ra du-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d GAL a-ak

d In-šu-ši-na-ak Si-ia-an-ku-uk-pa li-na te-

la-ak-ni

**9 II.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

pi-el ki-it-ti-im-ma na-a me-lu-uk-ra zu-un-

ki-me tu-ur hi-h si-it-me hi-en-gain-ti-ik-ka

a-gi si-ia-an mi-el-ki-i la-a-ni-me ku-ši-h

d GAL a-ak d In-šu-uš-na-ak Si-ia-an-ku-

uk-pa in-du-ni-h

hu-ut-ta-ak ha-li-ik-u-me d GAL a-ak

d In-šu-uš-na-ak Si-ia-an-ku-uk-pa li-na te-la-ak-ni

**9 III a.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

u-pa-at la-an-si-ti-ip-pa te-pu-h

ul-hi-i a-ha-a ku-ši-h

d GAL a-ak d In-šu-uš-na-ak Si-ia-an-ku-uk-

pa a-pu u-du-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d GAL d In-šu-uš-na-

ak Si-ia-an-ku-uk-pa li-na te-la-ak-ni

si-ia-an ap-pa ku-ši-h-ma pi-el ki-it-ti-im-

ma na-a me-lu-uk-ra d GAL a-ak d In-šu-uš-na-

ak Si-ia-an-ku-uk-pa gi-ri-na hi-h-li

**9 III b.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

u-pa-at la-an-si-ti-ip-pa te-pu-h

ul-hi-i a-ha-a ku-ši-h

d GAL a-ak d In-šu-us-na-ak Si-ia-an-ku-

uk-pa a-pu u-du-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d GAL d In-šu-uš-na-

ak Si-ia-an-ku-uk-pa li-na te-la-ak-ni

si-ia-an ap-pa ku-ši-h-ma pi-el ki-it-ti-im-

ma na-a me-lu-uk-ra d GAL a-ak d In-šu-uš-na-

ak Si-ia-an-ku-uk-pa gi-ri-na hi-h-li

su-un-ki-ir pi-ti-ir a-ak ta-ri-ir ak-

ka me-el-ka-an-raha-at ta-an-ra a-ak la-an-

si-ti-e du-un-ra

a-ak hi-iš I Un-taš-d GAL-me su-ku-ša-ak

i-me-ni a-ha-ar ta-an-ra

ha-at d GAL d In-šu-uš-na-ak a-ak d Ki-ri-

ri-ša Si-ia-an-ku-uk-pa ri-uk-ku-ri-ir ta-ak-ni

d Na-h-hu-un-te ir-ša-ra-ra pa-ar a-ni

ku-tu-un

su-un-ki-ir Ha-ta-am-ti-ir an-karu-ri-

na a-ak mi-ši-ma-na ku-ur-ru ku-du-ni

a-ak hi-iš I Un-taš-d GAL-me a-ha ta-aš-

ni

**9 III c.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ul-hi-i la-ni-ia ku-ši-h

d GAL a-ak d In-šu-uš-na-ak Si-ia-an-ku-uk-

pa a-pu u-du-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d GAL d In-šu-uš-

na-ak ul-li-na te-la-ak-ni

si-ia-an ku-ši-h-ma pi-el ki-it-ti-im-ma

na-a me-lu-uk-ra d GAL a-ak d In-šu-uš-na-ak

Si-ia-an-ku-uk-pa gi-ri-na hi-h-li

ak-ka ul-hi-i me-el-ka-an-ra a-ak u-pa-ti-

pi la-ni-epa-ka-an-ra

ha-at d GAL a-ak d In-šu-uš-na-ak Si-ia-

an-ku-uk-pa ri-uk-ku-ri-ir ta-ak-li

d Na-h-hu-un-te ir-ša-ra-ra pa-ar a-ni

ku-tu-un

**9 IV a.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

pu-uk-ši ta-ak-ki-ip-pi u-pa-at hu-us-si-

ip-me ku-ši-h d Zu-un-ki-ir ri-ša-ar-ra in-du-ni-h

**9 IVb.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

pi-el ki-it-ti-im-ma na me-lu-uk-ra

zu-un-ki-me tu-ur hi-h si-it-me hi-en-ka

in-ti-ik-ka

a-gi si-ia-an d Zu-un-ki-ir ri-ša-ar-ra-me

ri-e-ru-umku-ši-h

hu-ut-ta-ak ha-li-ik-u-me d Zu-un-ki-

ir ri-ša-ar-ra li-na te-la-ak-ni

**9 IV c.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

pi-el ki-it-ti-im-ma na-a me-lu-uk-ra zu-un-

ki-me tu-ur hi-h si-it-me hi-en-ka in-ti-

ik-kaa-gi si-ia-an ... d Ki-ri-ri-ša-me ki-iš-

tu-um ku-ši-h

d Ki-ri-ri-ša in-du-ni-h

hu-ut-ta-ak ha-li-ik-u-me d Ki-ri-ri-ša

li-na te-la-ak-ni

**9 Va.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an li-mi-in ku-ši-h

d Ki-la-h-šu-pi-ir li-mi-in-ra Si-ia-an-

ku-uk-ra du-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d Ki-la-h-šu-pi-ir

li-mi-in-ra li-na te-la-ak-ni

pi-el ki-it-ti-im-ma na-a me-lu-uk-ra

a-ak su-un-ki-me tu-ur hi-h si-it-im gi-ri-ni

in-hi-h-ni

**9 V b.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an u-pa-at hu-us-si-ip-me ku-si-h

d Ki-la-h-šu-pi-ir li-mi-in-ra du-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d Ki-la-h-šu-pi-ir

Si-ia-an-ku-uk-ra li-na te-la-ak-ni

pi-el ki-it-ti-im-ma na-a me-lu-uk-ra

a-ak zu-un-ki-me tu-ur hi-h si-it-im gi-ri-ni

in-hi-h-ni

**10 a.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

d Na-h-hu-un-te ku-ul-la-an-ka ku-la-a

ur-tu um-pa-an-ra a-ak tu-ru-un-ka hu-ut-ta-

an-ra

Si-ia-an-ku-uk si-ia-an-i-me u-pa-at hu-us-

si-ip-me ku-ši-h

d Na-h-hu-un-te la-an-si-ti-ir-ra ir-ša-ri-

h ir-Si-ia-an-ku-uk si-ia-an-ra ir-mu-ur-tah

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d Na-h-hu-un-te

Si-ia-an-ku-uk-ra un-li-na te-la-ak-ni

pi-el ki-it-ti-im-ma na-a me-lu-uk-ra

a-ak zu-un-ki-me tu-ur hi-h zi-it-me un-du-ni-iš-

ni

**10 b.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

d Pe-la-la ku-ul-la-an-ka ku-la-a ur-tu-

um-pa-an-ra a-ak tu-ru-un-ka hu-ut-ta-an-ra

Si-ia-an-ku-uk si-ia-an-i-me u-pa-at hu-us-

si-ip-me ku-ši-h

d Pe-la-la la-an-si-ti-ir-ra ir-ša-ri-h ir-Si-ia-

an-ku-uk si-ia-an-ra ir-mu-ur-tah

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d Pe-la-la Si-ia-an-

ku-uk-ra un-li- nate-la-ak-ni

pi-el ki-it-ti-im-ma na-a me-lu-uk-ra

a-ak zu-un-ki-me tu-ur hi-h zi-it-me un-du-ni-

iš-ni

**10 c.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

d ... ku-ul-la-an-ka ku-la-a ur-tu-um-pa-

an-ra a-ak tu-ru-un-ka hu-ut-ta-an-ra

Si-ia-an-ku-uk si-ia-an-i-me u-pa-at hu-us-

si-ip-me ku-ši-h

d ... la-an- si-ti-ir-ra ir-ša-ri-h ir-Si-ia-

an-ku-uk si-ia-an-ra ir-mu-ur-tah

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d ... Si-ia-an-ku-

uk-ra un-li-na te-la-ak-ni

pi-el ki-it-ti- im-ma na-a me-lu-uk-ra

a-ak zu-un-ki-me tu-ur hi-h zi-it-me un-du-ni-

iš-ni

**10 d.**

ha-li-ku-

**10 A.**

u I Un-taš-d GAL si-ia-an d In-na-na pe-el-ti

ap-pu-ki-me ku-ši-h

d In-na-na pe-el-ti ap-pu-ki-i ir-ša-ri-h

ir a-ha-ar mu-ur-ta-h

hu-pi-e pi-ip-ši-ia pi-ip-li-h

hu-ut-ta-ak ha-li-ik-u-me li-ni-en te-la-ak-ni

**10 B.**

u I Un-taš-d GAL si-ia-an d Da-mu-si

a-ak d Pe-li-li-me ku-ši-h

a-pu-un ša-ri-h

a-pu-un a-ha-an ku-ur-ta-h

hu-pi-e a-pi-me pi-ip-ši-ia ta-at-ta-h

hu-ut-ta-ak ha-li-ik-u-me li-na-pu-un te-la-

ak-ni

**11.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

nu-ur ki-ip-ra-atku-gi-h d GAL d In-šu-uš-

na-ak Si-ia-an-ku-uk-ra in-tu-ni-h

ta-ak-me-u-me tu-ur hi-h si-it-me-u-me

šu-ul-lu-me-ga

pi-el ki-it-ti-ma name-lu-uk-ra hi-

en-ga in-ti-ik-ga

a-gi nu-ur ki-ip-ra-at ku-ši-h

d GAL d In-šu-uš-na-ak Si-ia-an-ku-uk-ra

in-du-ni-h

si-ia-an ap-pa ku-ši-h-ma ša-tu-h-ni

**11 A.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

a-pu-ul ki-nu-ni ku-ši-h

d GAL a-gi d In-šu-uš-na-ak Si-ia-an-ku-uk-

ra in-tu-ni-h

ta-ak-me-u-me tu-ur hi-h si-it-me-u-me

šu-ul-lu-me-en-ga

az-ki-it hu-šu-ut-te in-gi hi-en-ga

in-di-ik-ga a-gi ku-ši-h

d GAL a-gi d In-šu-uš-na-ak in-tu-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d GAL a-gi

d In-šu-uš-na-ak il-li-na te-la-ak-ni

**11 A. b.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ta-ak-me-u-me tu-ur hi-h si-it-me-u-me

šu-ul-lu-me-en-ga

Iaz-ki-it tu-ur sah-ri hu-šu-ia in-gi

hi-en-ga in-di-ik-ga

a-gi a-pu-ul gi-nu-ni ku-ši-h

d GAL a-gi d In-šu-uš-na-ak Si-ia-an-ku-uk-

ra in-du-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d GAL a-gi d In-šu-

uš-na-ak ul-li-na te-la-ak-ni

**11 B.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ma-šu-um pi-it-te-ka Si-ia-an-ku-uk a-ha-

an ku-ši-h

pi-el ki-it-ti-im-ma na-a me-lu-uk-ra

zu-un-ki-me tu-ur hi-h zi-it-me hi-en-ka

in-ti-ik-ka

a-gi šu-un-šu ir-pi ku-ši-h

d GAL a-ak d In-šu-ši-na-ak Si-ia-an-ku-uk-

pa du-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d GAL a-ak

d In-šu-ši-na-ak Si-ia-an-ku-uk-pa li-na te-la-ak-

ni

**11 C 2.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ta-ak-me-u-me tu-ur hi-h si-it-me-u-me

šu-ul-lu-me-en-ga

az-ki-it tu-ur sah-ri hu-šu-ia in-gi

hi-en-ga in-di-ik-ga

a-gi si-ia-an u-pa-at hu-us-si-ip-me ku-ši-h

d Hi-iš-mi-di-ik d Ru-hu-ra-tir Si-ia-an-ku-

uk-ra in-tu-ni-h

ha-di-en ha-ap-ši ir-su-kar-tah

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d Hi-is-mi-di-ik

d Ru-hu-ra-tir ul-li-na a te-la-ak-ni

**11 D.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ta-ak-me-u-me tu-ur hi-h si-it-me-u-me

šu-ul-lu-me-ka

az-ki-it tu-ur sah-ri hu-šu-ia in-gi hi-

en-kain-di-ik-ka

a-gi si-ia-an ta-li-in ku-ši-h

d GAL Si-ia-an-ku-uk-ra in-du-ni-h

šu-h-tirir-ta-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d GAL ul-li-na

te-la-ak-ni

**12 (a+b+c)**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ta-ak-me-u-me tu-ur hi-h si-it-me-u-me

šu-ul-lu-me-ga

az-ki-it tuur sah-ri hu-šu-ia in-gi

hi-en-ka in-di-ik-ga

a-gi si-ia-an u-pa-at hu-us-si-ip-me

ku-ku-un-nu-um up-qu-mi-ia ku-ši-h

d In-Šu-uš-na-ak Si-ia-an-ku-uk-ra in-du-

ni-h

u zig-ra-tu-me ki-ik-ki-te-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d In-šu-uš-na-ak

ul-li-na te-la-ak-ni

**12 A.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ta-ak-me-u-me tu-ur hi-h si-it-me-u-me

šu-ul-lu-me-en-ga

az-ki-it tu-ur sah-ri hu-šu-ia in-gi

hi-en-ga in-di-ik-ga

a-gi si-ia-an u-pa-at hu-us-si-ip-me

ku-ši-h

d In-šu-us-na-ak Si-ia-an-ku-uk-ra in-tu-

ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d In-šu-uš-na-ak

ul-li-na te-la-ak

**12 B.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ta-ak-me-u-me tu-ur hi-h si-it-me-u-me

šu-lu-me-ka

az-ki-it tu-ur sah-ri hu-šu-a in-gi

hi-en-ka in-di-ik-ka

a-gi si-a-an u-pa-at hu-us-si-ip-me

ku-ši-h

d Ki-ri-ri-ša Si-a-an-ku-uk-ra in-tu-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d Ki-ri-ri-ša li-na

te-la-ak-ni

**12 C.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ta-ak-me-u-me tu-ur hi-h si-it-me-u-me

šu-ul-lu-me-ga

az-ki-it tu-ur sah-ri hu-šu-ia in-gi

hi-en-ga in-di-ik-ga

a-ak si-ia-an u-pa-at hu-us-si-ip-me

ku-ši-h

d PA.TUG Si-ia-an-ku-uk-ra in-tu-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d PA.TUG ul-li-na

te-la-ak

**12 D.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ta-ak-me-u-me tu-ur hi-h si-it-me-u-me

šu-ul-lu-me-en-ga

az-ki-it tu-ur sah-ri hu-šu-ia in-gi

hi-en-ga in-di-ik-ka

a-gi si-a-an d Hu-um-ban-me u-pa-at

hu-us-si-ip-me ku-ši-h

d Hu-um-ban Si-a-an-ku-uk-ra in-tu-

ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d Hu-um-ban

ul-li-nate-la-ak-ni

**12 E.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ta-ak-me-u-me tu-ur hi-h si-it-me-u-me

šu-ul-lu-me-ga

az-ki-it tu-ur sah-ri hu-šu-ia in-gi

hi-en-ga in-di-ik-ga

a-gi si-ia-an u-pa-at hu-us-si-ip-me ku-i-

h

d Na-bi-um Si-ia-an-ku-uk-ra in-tu

-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d Na-bi-um ul-lina

te-la-ak

**12 F.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ta-ak-me-u-me tu-ur hi-h si-it-me-u-me

šu-ul-lu-me-en-ka-ka

az-ki-it tu-ur sah-ri hu-gu-a 2in-gi hi-

en-ga in-di-ik-ka

a-gi si-a-an u-pa-at hu-us-si-ip-me ku-ši-h

d NIN.E.GAL Si-a-an-ku-uk-ra in-t

u4-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d NIN.E.GAL ul-li-

na te-la-ak-ni

**12 G.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ta-ak-me-u-me tu-ur hi-h si-it-me-u-me

šu-ul-lu-me-en-ga

az-ki-it tu-ur sah-ri hu-šu-ia in-gi hi-

en-ga in-di-ik-ka

a-gi si-a-an u-pa-at hu-us-si-ip-me ku-ši-h

d Ma-an-za-at Si-a-an-ku-uk-ra in-tu-ni-h

el-x-ap tu ir a-ha-ar hi-x

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d Ma-an-za-

at ul-li-na te-la-ak-ni

**13.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ku-ku-un-nu-um d In-šu-uš-na-ak-me uš-ta-

na in-tu-um i-ka-tah

su-un-ki-ip u-ri-pu-pe im-me hu-h-tah-ša

ku-ku-un-nu-um ik-ku te-ip-ta Si-ia-a-an-

ku-uk-me da-h d In-šu-uš-na-ak i-du-ni-h

su-un-ki-me ki-it-ti-im-ma te-im-ma tu-

ur hi-h si-di-im-ma un-du-ni-iš

šu-ut-me ša-at-me ki-it-ti-in me-lu-uk-ma

te-im-ma gi-ri-na nu-un hi-h-na

**13 a.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

tu-uš pi-it-te-ka ap-pa su-un-ki-ip u-ri-pu-

pi im-me hu-ut-tah-ša

a-gi me-en-pu ap-pa im-me ku-ši-h-ša

u ku-ši-h

hu si-ia-ni-me ku-uk-ši-h

hu-h-ni-me hu-ul-pa-h

ku-du-ma a-ak pi-tu-ma

u zig-ra-tu-me ki-ik-ki-ti-h

d In-šu-uš-na-ak te-ip-ti Si-ia-an-ku-uk-ra

in-tuni-h

**13 A.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ha-al ma-šu-um pi-it-te-gaa-al Un-taš-d GAL

a-ak Si-ia-an-ku-uk a-ha ku-ši-h

ku-du-um-ma a-ak pi-tu-um-ma in-ka-ak-

pa-h

ku-ku-un-nu-um su-un-ki-ip u-ri-pu-pi

im-me ku-ši-h-ša u ku-ši-h

d GAL a-ak d In-šu-uš-na-ak Si-ia-an-ku-uk-

pa du-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me li-na-pu-un te-la-

ak-ni

tu-um-pa šu-tu-ur d GAL a-ak d In-šu-uš-

na-ak Si-ia-an-ku-uk-pa-me a-ha-an ni-im-ma

ha-al ap-pa ku-ši-ha lu-up-pu-ru-h-ni i

hi-še-i a-pu-ul mi-ša-ri hi-i-še-e

**13 B.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

ha-al ma-šu-um pi-it-te-ka a-al Un-taš-d GAL

a-ak Si-ia-an-ku-uk a-ha-an ku-ši-h

ku-ku-un-nu-um la-an-si-di-ia a-ha ku-ši-h

hu-hu-un ki-du-um-ma a-ak pi-du-um-ma

in-ka-ak-pa-h

ku-ku-un-nu-um zu-un-ki-ip u-ri-pu-pi im-me

ku-ši-h-ša u ku-ši-h

d GAL a-ak d In-šu-ši-na-ak Si-ia-an-ku-uk-

pa du-ni-h

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me li-na-pu-un te-la-

ak-ni

tu-um-pa šu-du-ur d GAL-me a-ak

d In-šu-ši-na-ak-me a-ha ni-im-ma

ha-al-li ap-pa ku-ši-ha lu-pu-ru-h

hi-el-i a-pu-ul-lu ša-qu-tu hi-i-še

ha-al ha-ap-ti-iš kar-ki-ka

Si-ia-an-ku-uk zu-uk-ma im-me lu-pi-en

zu-lu-ka-ak uk-ku-ma hu-ma-ka-ak

lu-pi-en

**13 A (Fortsetzung).**

ak-ga hu-hu-un Si-ia-an-ku-uk-ma

ku-ta-a a-ha-ar li-in-ra

tu ul-li-in a-ha-ar ta-an-ra

u-pa-ti-pi du-ha-an-ra

ha-al-te-te lu-mu-un-ra

a-ak pi-ti-ir ši-in-ni

hu-el a-ha-ar tu-um-pa-an-ra

ha-at d GAL d In-šu-uš-na-ak d Ki-ri-ri-

ša Si-ia-an-ku-uk-pa ri-uk-ku-ri-ir ta-ak-ni

d Na-h-hu-un-te ir-ša-ra-ra pa-ar a-ni-i

ku-tu-un

**14.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an d U-pur-ku-ba-ak-me su-un-ki-ip

u-ri-pu-pi Šu-šu-un im-me ku-ši-h-ši-ma u a-lu-me-

lu ku-ši-h

hi-še a-ha ta-h

a-ak ša-ri ik-ku u x-na ku-ši-h

**14 a.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

si-ia-an d U-pur-ku-ba-ak-me

su-un-ki-ip u-ri-pu-pi Šu-šu-un im-me

ku-ši-h-ši-ma ši-h-ši

hi-še a-ha ta-h

a-ak ša-ri ik-ku U x-na ku-ši-h

**15.**

u I Un-taš-d GAL ša-ak d Hu-ban-um-me-en-

na-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

d GAL a-ak d In-šu-ši-na-ak un-ha-ni-h-ši

taš-šu-up DUR Na-h-u-te-na

mu-ur-ta-an ku-ku-un-nu-um lu-lu-h-šu a-ak

ša-am-me-h-ši-ma

nu-um du-h a-ak uk-ku-me en-zu-uk-ka-

an-ka

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me d GAL a-ak

d In-šu-ši-na-ak Si-ia-an-ku-uk-pa li-na nu-m

u-unte- la-ak-ni

**16.**

u SAL Na-pir-a-su ru-tu I Un-taš-d GAL-ki

u SAL Na-pir-a-su ru-tu I Un-taš-d GAL-ki

ak-ka sa-al-mu-um-u-me hu-ma-an-ra

ak-ka hu-tu-un-ra ak-ka tu-up-pi-me me-

el-ka-an-ra ak-ka hi-iš-u-me su-ku-un-ra

ha-at d GAL d Ki-ri-ri-ša d In-šu-uš-na-

ak ri-uk-ku-ri-ir ta-ak-ni

na-h-hu-un-te ir-ša-ra-ra hi-iš a-ni pi-li-in

pa-ar a-ni leu-tu-un

hi-h d Pi-el-ti-ia na-pir ri-Aa-ar-ra piuk-

ku-pi-ip me-it-ki-ni

ša i-mi-it-ta Nap-pir-a-su ki

**17.**

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-te

su-un-ki-ip ur-pu-up-ba ak-ka-ra u-pa-at

ak-ti-ip-pa in-ri hu-h-tan-ra u hu-h-tah

a-ak d GAL a-ak d In-šu-ši-na-ak i-duni-h

**18.**

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te ša-ak I Hal-

lu-du-uš-d In-šu-ši-na-ak-gi-ik su-un-ki-ik

An-za-an Šu-šu-un-ka

e-ri-en-tu-um ti-pu-h

a-ak hi-ia-an d In-šu-ši-na-ak na-pir-

u-ri-me a-ha-an ha-li-h-ma

hu-ut-tak ha-li-ku-me d In-šu-ši-na-ak

na-pir-u-ri in-li-na te-la-ak-ni

**19.**

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te ša-ak I Hal-lu-

du-uš-d in-šu-ši-na-ak-gi-ik su-un-ki-ik

AŠ An-za-an AŠ Šu-šu-un-ka

I d Hu-ban-nu-me-na si-ia-an d Ki-ri-ri-

ša AŠ Li-ia-an-ir-ra-me ha-la-at-im-ma ku-ši-iš

a-ak mi-ši-ir-ma-ma u sar-ra-h e-ri-

en-tim-na pe-ip-ši-ir-ma-h a-ak ku-ši-h

a-ak d Ki-ri-ri-ša na-pir-u-ri i-du-ni-h

**20.**

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te ša-ak I Hal-lu-

du-uš-d In-šu-ši-na-ak-gi-ik li-ba-ak ha-ni-

ik d In-šu-ši-na-ak-gi-ik su-un-ki-ik An-za-an

Šu-šu-un-ka

su-h-mu-tu MEŠ -i AŠ An-za-an da-eš-šup

tu-ur-ri-na da-ni-na su-un-ki-ir ak-ka da-aš-

da im-me du-ur-na-h

d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri ur-tah-ha-an-

ra hu-ma-h

a-ak ku-uš Ku-tu-ki-in a-ak Na-hu-ti-ir-

ma Šu-šu-un te-en-gi-h

a-ak AŠ DUR-Un-taš Hi-it-hi-te ha-

ni-en-ka si-in hu-ut-MEŠ pu-ur-ma hu-ul-ba-h

a-ak a-ha-an sa-an-ka ma-aš ma-an

mi-ik-k-ma ka-ar-ra-ak AŠ Ti-ik-ni ha-ni-en-

ka il-ki-ik a-ak ru-uk-ma sa-h te-en-gi-h

ir-ki-in-ti-u-me-ma d In-šu-ši-na-ak

na-pir-u-ri i-si-ma da-h

a-ak d Ba-li-ip-pi-ti d NINNI.HU.

LAM hi-ši-e da-h

**21.**

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te ša-ak I Hal-lu-

du-uš-d In-šu-ši-na-ak-gi-ik li-ba-ak ha-ni-

ik d In-šu-ši-na-ak-gi-ik

su-h-mu-tu MEŠ -i I Un-taš-d GAL AŠ Si-ia-an-

ku-uk ta-an-ra u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-

te d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri ur-tu-ru-un-ra

hu-ma-h

a-ak AŠ Šu-šu-un d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-

ri i-si-ma ta-h

**22.**

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te ša-ak I Hal-lu-

du-uš-d In-šu-ši-na-ak-gi-ik li-ba-ak ha-ni-

ik d In-šu-ši-na-ak-gi-ik su-un-ki-ik An-za-an

Šu-šu-un-ka

li-ku-me ri-ša-ak-ka ka-at-ru

Ha-tam-ti-ik hal-me-ni-ik Ha-tam-ti-ik

d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri ur-tah-ha-an-

ra AŠ Si-ip-pir hal-pu-h

zu-h-mu-tu I Na-ra-am-d ...-ir-ra hu-ma-h

a-ak ku-tu-hi a-ak hal-Ha-tam-ti te-en-gi-h

d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri i-si-ma ta-h

**23.**

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te ša-ak I Hal-lu-

du-uš-d In-šu-ši-na-ak-gi-ik li-ba-ak ha-ni-

ik d In-šu-ši-na-ak-gi-ik su-un-ki-ik An-za-an

Šu-šu-un-ka

li-ku-me ri-ša-ak-ka ka-at-ru

Ha-tam-ti-ik hal-me-ni-ik Ha-tam-ti-ik

d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri ur-tah-ha-an-

ra hal Ka-ri-in-taš hal-pu-h

su-uh- mu-tu MEŠ Me-li-d Ši-pak-ir-ra

hal Ka-ri-in-taš hu-ma-ah

a-ak hal-Ha-tam-ti te-en-gi-ih

**24 a.**

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te ša-ak I Hal-lu-

du-uš-d In-šu-ši-na-ak-gi-ik li-ba-ak ha-ni-

ik d In-šu-ši-na-ak-gi-ik su-un-ki-ik An-za-an

Šu-šu-un-ka

li-ku-me ri-ša-ak-ka ka-at-ru

Ha-tam-ti-ik hal-me-ni-ik Ha-tam-ti-ik

d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri ur-tah-ha-an-

ra AŠ Ak-ka-tu hal-pu-h

sa-al-mu I Ma-an-iš-du-uz-zu-me hu-ma-h

a-ak hal-Ha-tam-ti te-en-gi-h

**24 b.**

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te ša-ak I Hal-lu-

du-uš-d In-šu-ši-na-ak-gi-ik li-ba-ak ha-ni-

ik d In-šu-ši-na-ak-gi-ik su-un-ki-ik An-za-an

Šu-šu-un-ka

d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri ur-tah-ha-an-

ra AŠ Iš-nu-nu-uk hal-pu-h

sa-al-mu I Ma-an-iš-du-uz-zu-me hu-ma-h

a-ak hal-Ha-tam-ti te-en-gi-h

**24 c.**

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te ša-ak I Hal-lu-

du-uš-d In-šu-ši-na-ak-gi-ik li-ba-ak ha-ni-

ik d In-šu-ši-na-ak-gi-ik su-un-ki-ik An-za-an

Šu-šu-un-ka

d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri ur-tah-ha-an-

ra AŠ Iš-nu-nu-uk hal-pu-hsa-al-mu

a-ha hu-ma-h a-ak hal-Ha-tam-ti te-en-gi-h

d In-šu-si-na-ak na-pir-u-ri i-si-ma ta-h

**25.**

uIŠu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te ša-ak

Hal-lu-du-uš-d In-šu-ši-na-ak-gi-ik

hu-h-pi-in u-hi-im-ma hu-h-tah

a-ak ir-ki-in-ti-u-mi-ma d In-šu-ši-na-ak

a-ak d ... i-du-ni-h

d Su-h-si-pa ik-ku x ik-ku ta-ak-ni

a-ak a-pi-te d In-šu-ši-na-ak

a-ak d Su-h-si-pa a-h ta-ak-ni

**26.**

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te hu-h-pi-in

u-hi-im-ma mu-ru u ba-ak-ka-h a-ak

te-it-gi-h

**27.**

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te li-ku-mi

ri-ša-ak-kahu-h-pi-in u-hi-im-ma mu-ru

u ba-ak-ka-h a-ak te-it-gi-h

UDU NITA ... i-tah-ha-h

a-ak ir-ki-in-ti-u-mi-ma d In-šu-ši-na-

ak na-pir-u-ri i-du-ni-h

**28 A.**

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te ša-ak I Hal-lu-

du-uš-d In-šu-ši-na-ak-gi-ik li-ba-ak ha-ni-

ik d In-šu-ši-na-ak-gi-ik su-un-ki-ik An-za-an

Šu-šu-un-ka

d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri ur-tah-ha-an-ra

su-h-mu-tu MEŠ-i AŠ ...-am-ki-ru ka-ar-ki-e

a-ak ma-aš gi-el-šu sa-h-ti-e AŠ a-a-hi-te-ik

tu-uš-da-x ... hu-ma-h

a-ak AŠ Šu-šu-un te-en-gi-h a-ak ir-ki-in-

ti-u-mi-ma d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri i-si-ma

ta-h

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te ša-ak

I Hal-lu-du-uš-d In-šu-ši-na- ak-gi-ik su-un-ki-

ik An-za-an Šu-šu-un-ka li-ku-me ri-ša-ak-

ka

su-un-ki-ip ur-pu-up-ba ak-ka-ra

hu-te-e hu-sa-hi-te-ik-ip-pa in-ri du-ur-na-aš

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te d In-šu-si-naak

na-pir-u-ri ur-tah-ha-an-ra a-ak ... ku-

ul-la-ak-u-me ha-h-pu-un-ra hu-te-e hu-sa-hi-

te-ik-ip-pa u-up-ša-am-mi-iš-ta a-ak

mu-ru up-ša-am-mi-iš-ta

pu-ul-ki ša-li-ip-ri AŠ Ta-hi-ir-ma-an hu-ma-

a-ak AŠ Te-e-da me-te-en-ta gi-lu-u AŠ Ki-el

zu-um-me-ia in …-ti

AŠ Te-e-da hu-ma-an-ta gi-lu-ušu-h-ti-ia

ma-ri-en-ta ri-it AŠ Ha-aš-mar uz-zu-un-

ta

AŠ Ša-h-na-am ki-el me-te-en-da ma-

… uk-ku-ma in-ka -li-ik-ti a-ak te-ir-ki-na

hu-ma-ak-ti

a-ak li-li-en-ta gi-il-lu-un-te ku-ni-

it-te-ma

hu-te-e hu-sa-hi-te-ik-ip-pa a-ak mu-ru

su-un-ki-ip ur-pu-up-ba ak-ka-ra im-me

du-ur-na-aš

AŠ Ša-li-ir AŠ Mi-mu-ra-ši-ira-ak 7

AŠ Lu-up-pu-ni-ir-ra ak-ka-ra im-me u-ša-am-

mi-iš a-ak AŠ At-tu-... du-hu-me hu-ut-la-

an-ka hi-iš a-ak im-me u-tu-ru-uš a-ak

tu-ut-ri-na im-me ... pu-h

d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri u-tu-uk a-ak

hu-te-e hu-sa-hi-te-ik mu-ru ur-ša4-am-me-

en-ra ba-ak-ka-h

a-ak ha-al-Ha-ap-ti-iš li-ku ku-tu-ha

a-ak ... gi- lu-u ki-ka a-ha hu-ma-

h

e d nIn-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri su-un-ki-ip

ur-pu-up-ba hu-sa-hi-te-ik AŠ Šu-šu-un si-ia-

an-um-me-ma te-en-gi-h-ši-ta mu-ru hu-ma-h-

ši-ta im-me du-ur-na-h

ISi-me-ba-la-ar-hu-up-ba-ak hu-ma-aš

a-ak pi-it-

te-iš

I Ba-la-iš-ša-an hu-ma-aš a-ak AŠ … ma pi-it-te-iš

I Pa-hi-ir-iš-ša-an hu-mi hal-Ha-tam-ti

pe-el-ši-ta hu-ma-aš a-ak AŠ A-a-hi-te-ik-ma

pi-it-te-iš

I At-tar-ki-it-tah hu-ma-aš a-ak AŠ Šu-šu-

un si-ia-an-ma pi-it-te-iš

e d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri nu

un-tah-ha-an-ta

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te hu-sa-hi-

te-ik mu-ru ba-ak-ka-h ...-ak a-ak

ku-uš AŠ Šu-šu-un zu-ul mu-ru-un a-ak li-im

li-ku-un u-ba-at-...

pu-uk-ri-ir-me-ma da-at-ta-ka pu-uk-

ri-ir mu-ur hu-h-hu-ut hu-ma-aš-ta …

d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri ik-ku

tu-um-ba-h

a-ak su-um-mi-in d GAL a-ak d In-

šu-ši-na-ak na-pir-u-ri-me a-ha-an hu-h-tah

a-ak a-li-me-lu si-ia-an-ma d In-šu-ši-na-

ak na-pir-u-ri i-si-ma ta-at-tah

hu-sa-a li-ku …-ma-ha 30 gi-im

za-ba-ar ki-ik-ki-ir-me ... ha-al-Ha-ap-ti-iš-ia

2 LIM 6 ME 50+5 gi-im pu-uk-ri-ir ki-ik-ki-

ir-me ka-ra-aš-PAP 2 LIM 4

ME 60+10+5 hu-sa-hi-te-ik-pe hu-h x ur an

hal ha-al-mi-ma ta-x ...

**28 B.**

...-li-ik u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-

un-te ka-ra-aš-u-me … a-ak AŠ E-li-

ka-ar-ki-u-me … a-ak hi-it …

a-ak AŠ E-li in-… U-la-a in-sa-ap-pa-

ak … x la me x a-ak a-ha-an …

in šu-la hu-ma-ak … hi-it U-la-a in-

sa-ap-pa-ak … a-ak a-ha-an hu-ma-ak

...-up-d IM hi-še-e …

a-ha-an ... x ša x … hi-še a-ak

gi-li-ir-ra in-ka-ap-pa-ah … a-

ak a-ha-an x li-ia-ku-un

tak … tu … i … x ak

hal … uš … GIŠ ša-al-ha-arMEŠ iš-ta

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te

**28 C**

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te ša-ak

I Hal-lu-du-uš-d In-šu-ši-na-ak-gi-ik …

GUN PAP 1 ME 20 GUN

… GUŠ KIN MEŠ 50+4 GUN x MA-NA

KU BABBAR MEŠ AŠ DUR-Ku-ri-gal-zu

… x GUN … GUN 60+30 MA-NA

AŠ Si-ip-pir … GUN 23 MA-NA AŠ Ak-

ka-tu ... GUN AŠ DUR-x x

… GUN x MA-N AŠ U-pu 15 MA-NA …

AŠ ...-na-ku PAP 60+30 GUN ...

x PIR MEŠ4 ME 60+20 LIBIT MEŠ

… 1 ME 50+8 LIBIT MEŠ …

… x LIBITMEŠ ša za-bar …

…-za-na TUGMEŠ 30 … x

MEŠ x uk PIR MEŠ … GIŠ ša-al-ha-ar MEŠ

bar … šu-ku-ur-ru-um

… ni i-ta-h-ha-h … ur-du

z-ha- … za-ap-pa-h …

x ku-tu-ha … u I Šu-ut-ru-uk d Nah-

hu-un-te

**28 C I**.

40 MA-NA … x +30 GUN … GUN

… GUN

**28 C II.**

ur … ma … x ku-uš AŠ Ma-ra

x a-ha-an hu-ut-tah … u I Šu-ut-ru-uk-

d Nah-hu-un-te d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-

ri ur-tah-ha-an-ra 7 ME URU MEŠ

AŠ Ma-ra 6 ME URU MEŠ … x + 4 ME

**29.**

u I Ku-tir-d Nah-hu-un-te ša-ak I Šu-ut-ru-uk-

d Nah-hu-un-te-gi-ik li-ba-ak ha-ni-ik d In-

šu-ši-na-ak-gi-ik

ku-um-pu-um ki-du-u-ia u-pa-at-ma ku-si-ik

a-ak mi-ši-ir-ma-na sa-ri-h

a-ak e-ri-en-tim-ia ku-ši-h

a-ak d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri i-si-ma

ta-h

e d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri hu-ut-ta-ak

ha-li-ik-u-me li-ma nu te-la-ak-ni

a-ak a-ha-an hi-h si-tuuk-ti-ni

**30.**

u I Ku-tir-d Nah-hu-un-te ša-ak I Šu-ut-ru-uk-

d Nah-hu-un-te-gi-ik li-ba-ak ha-ni-ik d In-

šu-ši-na-ak-gi-ik su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

hi-el d La-ga-ma-al-me mi-ši-ir-ma-na sar-ra-ah

pe-ip-ši-ir-ma-ah a-ak ku-ši-ih

e d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri hu-ut-ta-ak

ha-li-ku-me li-ma nu te-la-ak-ni

**31.**

u I Ku-tir-d Nah-hu-un-te ša-ak I Šu-ut-ru-uk-

d Nah-hu-un-te-gi-ik li-ba-ak ha-ni-ik d In-

šu-ši-na-ak-gi-ik su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

d Hu-ban-nu-me-na si-ia-an d Ki-ri-ri-ša

AŠ Li-ia-an-ir-ra-me ha-la-at-im-ma ku-ši-iš

a-ak mi-ši-ir-ma-ma u sar-ra-h

e-ri-tim-im-ma pe-ip-ši-ir-ma-h a-ak ku-

ši-h

a-ak da-ak-ki-me-u-mi-ni SAL d Nah-hu-

un-te-u-tu-me a-ak pu-hu-e-ma in-ti-ik-ka

a-ak ir-ki-in-ti-ni-ka-me-ma d Ki-ri-ri-ša

na-pir-u-ri i-du-ni-h

**32.**

u Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-ak ša-ak I Šu-ut-ru-

uk-d Nah-hu-un-te-gi-ik li-ba-ak ha-ni-ik d In-

šu-ši-na-ak-gi-ik

ku-um-pu-um ki-du-u-ia u-pa-at-ma ku-ši-ik

a-ak mi-ši-ir-ma-na sa-ri-ih

a-ak e-ri-en-tu-um-ma ku-ši-ih

a-ak d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri i-si-ma

ta-ah

e d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri hu-ut-tak

ha-li-ik-u-me li-ma nu te-la-ak-ni

a-ak a-ha-an hi-ih si-tu-uk-ti-ni

**33.**

u Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-ak ša-ak I Šu-ut-ru-

uk-d Nah-hu-un-te-ik li-ka-me ri-ša-ak-ki

ta-ak-ki-me-u-me ta-ak-ki-me pu-hu-me-

na a-ak ta-ak-ki-me ku-uš hu-hu-un e-me

a-pi hu-ut-la-ah

a-ak hi-ia-an a-pi-e hi-en-ka in-ti-

ik-ka

a-ak mu-ur-ti d Ta-eš-mi-di-ir-šu-me ha-la-

at-ni ku-ši-ik-ni

u e-ri-en-tim-ia pe-ip-ši-ih ku-ši-ih

**34.**

u I Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-akša-ak I Šu-ut-

ru-uk-d Nah-hu-un-te-gi-ikli-ba-ak ha-ni-ik

d In-šu-ši-na-ak-gi-ik su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-

un-ka

su-un-kip ur-pu-up-pa si-ia-an d In-šu-

ši-na-ak a-ak d La-ka-mar-meak-ka ku-uk-

ši-iš-ta im-me du-ur-na-ah

u sar-ra-ah a-ha ku-ši-ih

a-ak ta-ak-ki-me-u-mi-ni SAL d Nah-hu-

un-te-u-tu-me a-ak pu-hu-e-na in-ti-ik-ka

a-ak ir-ki-in-ti-ni-ka-me-ma d In-šu-

ši-na-ak a-ak d La-ka-mar i-du-ni-ih

**35.**

u I Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-akša-ak I Šu-ut-

ru-uk-d Nah-hu-un-te-gi-ik li-ba-ak ha-ni-ik

d In-šu-ši-na-ak-gi-ik

si-ia-an d In-šu-ši-na-ak-me u-pa-at-im-ma

ku-ši-ik

a-ak mi-ši-ir-ma-na u e-ri-en-tim-im-ma

ku-ši-ih

a-ak si-ip hu-ti-e u-pa-at ak-ti-ia-ma

ku-ši-ih

a-ak te-ti-in la-an-si-it-im-ma-ma ra-ar-ba-ah

a-ak ta-ak-ki-me-u-me-ni SAL d Nah-hu-un-

te-u-tu-me a-ak pu-hu-e-na in-ti-ik-ka

a-ak ir-ki-in-ti-ni-ka-me-ma d In-šu-

si-na-ak te-ip-ti a-li-me-lu-ur-ra na-pir-u-ri

i-si-ma ta-ah

a-ak su-un-ki-ip li-ku-up ur-pu-up-ba

si-ia-an ku-ši-ih-iš-ta hi-iš a-pi-e e-ri-en-tim

pe-ip-ši-ia-ma ta-ta-al-lu-uh

a-ak sar-ra-ah a-ha ku-ši-ih

e d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri hu-ut-tah

ha-li-en-ka li-ma nu te-la-ak-ni

**36.**

u I Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-akša-ak I Šu-ut-

ru-uk-d Nah-hu-un-te-gi-ik li-ba-ak ha-ni-ik

d In-šu-ši-na-ak-gi-ik

si-ia-an d In-šu-ši-na-ak-me u-pa-at-im-ma

ku-ši-ik

mi-ši-ir-ma-na u e-ri-en-tim-im-ma ku-ši-ih

a-ak si-ip hu-ti-e u-pa-at ak-ti-ia-ma

ku-ši-ih

a-ak te-ti-in la-an-si-ti-im-ma-ma ra-ar-ba-ah

a-ak ta-ak-ki-me-u-mi-ni SAL d Nah-hu-un-

te-u-tu-me a-ak pu-hu-ni-ka-me-na in-ti-ik-ka

a-ak ir-ki-in-ti-ni-ka-me-na d In-šu-ši-na-

ak te-ip-ti a-li-me-lu-ur-ra na-pir-u-ri i-si-ma

ta-ah

a-ak su-un-ki-ip li-ku-up ur-pu-up-ba

si-ia-an ku-ši-iha-ak si-ip hu-ti-e u-pa-at

ak-ti-ia-ma

sar-ra-ah a-ha ku-ši-ih

d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri hu-ut-tah

ha-li-en-ka li-ma nu te-la-ak-ni

**37.**

a-ak ir-ki-in-ti-u-me-ma

d In-šu-ši-na-ak d Iš-ni-ka-ra-ap na-pir-u-ri

i-du-ni-h

a-ak si-ip ra-ap-pi d Iš-ni-ka-ra-ap-me

ul-hu la-an-si-ti-ia-x ... ku-ši-h šu

**38.**

u I Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-akša-ak I Šu-ut-

ru-uk-d Nah-hu-un-te-ik li-ka-me ri-ša-ak-ki

si-ia-an d In-su-uš-na-ak-ni ki-iz-zu-um-

na I Ku-uk-d Kir-ma-aš ku-ši-iš

a-ak mi-ši-ir-ma-na u e-ri-en-tim-e

si-ia-ah a-ak hi-ih-hi

a-ak e-ri-en-tim pe-ip-ši hu-ut-tah

I Ku-uk-d Kir-ma-aš hi-iša-ap-pi a-ha

ta-aš-ti in-ni pu-ul-hu sar-ra- ah a-ha ta-ah

a-ak hi-iš-u-me-ni a-ha ta-ah

a-ak ta-ak-ki-me-u-me ta-ak-ki-me

SAL d Nah-hu-un-te-u-tu ru-tu ha-ni-ik-u-

ri-me ta-ak-ki-me ku-us hu-hu-un

ni-ka-me hi-nu-un-ka in-ti-ik-ka

a-ak si-ia-an d In-šu-uš-na-ak-ni

e-ri-en-tim-ia pe-ip-si-ih ku-si-ih

a-ak nu-uk-ku su-um-mu-uh

e I Ku-uk-d Kir-ma-aš me-el-ku me-

te-ia d In-su-uš-na-ak i ri-el sa-at-na šušu

**38 a.**

a-ak mi-ši-ir-ma-na u e-ri-en-tim-

e si-ia-ah a-ak hi-ih-hi

e-ri-en-tim pe-ip-ši hu-ut-tah

I Ku-uk-d Na-šu-ur hi-iš a-ap-pia-

ha ta-aš-ti in-ni pu-ul-hu sar-ra-ah a-ha

ta-ah

a-ak hi-iš-u-me-ni ta-ah

**38b.**

u I Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-akša-ak I Šu-ut-

ru-uk-d Nah-hu-un-te-ik li-ka-me ri-ša-ak-ki

si-ia-an d In-su-uš-na-ak-ni ki-iz zu-um-

na Te-im-ti-a-gu-un ku-ši-iš

a-ak mi-ši-ir-ma-na u e-ri-en-tim-e

si-ia-ah a-ak hi-ih-hi

a-ak e-ri-en-tim pe-ip-ši hu-ut-tah

Te-im-ti-a-gu-un hi-iš a-ap-pi a-ha

ta-ah-aš-ti in-ni pu-ul-hu sar-ra-ah a-ha

ta-ah

a-ak hi-iš-u-me-ni a-ha ta-ah

**39.**

u I Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-ak ša-ak I Šu-ut-

ru-uk-d Nah-hu-un-te-gi-ik li-ba-ak ha-ni-ik

d In-šu-ši-na-ak-gi-ik su-un-ki-ik AŠ An-za-an

AŠ Su-šu-un-ka

I d Hu-ut-ra-an-te-ip-ti si-ia-an d In-šu-ši-

na-ak-me e-ri-en-tu-um-im-ma ku-ši-iš

a-ak mi-ši-ir-ma-na u sar-ra-h

hi-ši-e e-ri-en-tu-um pe-ip-ši-ia-ma ta-al-

lu-h

a-ak si-ia-an d In-šu-ši-na-ak na-pîr-u-ri-

me a-ha ku-ši-h

**40.**

u I Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-ak ša-ak I Šu-ut-

ru-uk-d Nah-hu-un-te-gi-ik li-ba-ak ha-ni-ik

d In-šu-ši-na-ak-gi-ik su-un-ki-ik AŠ An-za-an

AŠ Su-šu-un-ka

su-un-kip ur-pu-up-ba si-ip hu-ti-e e-ri-en-

tu-um-ia ku-ši-in-ba

u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak u-pa-at

ak-ti-ip-pa hu-h-tah hi-šu-me a-ha ta-al-lu-h

a-ak ta-ak-ki-me-u-me-ni SAL d Nah-hu-

un-te-u-tu-me I Hu-te-lu-du-uš-d In-su-uš-na-

ak-me I Šil-hi-na-ha-am-ru-d La-ka-mar-me

I Ku-ti-ir-d Hu-ban-me I Te-im-ti-tu-ur-ka-

taš-me SAL d Iš-ni-ka-ra-ap-bad-me SAL U-ru-

tuk-d El-ha-la-hu-me a-ak SAL U-tu-e-hi-h-

hi-d Pi-ni-gir-me in-ti-ik-ka

a-ak ir-ki-in-ti-ni-ka-me-ma si-ip hu-ti-e

si-ip d In-su-uš-na-ak na-pir-u-ri-me

a-ha ku-ši-h

e d In-su-uš-na-ak na-pir-u-ri u a-ak

SAL d Nah-hu-un-te-u-tuku-uš ta-at-ta-hu-ta

az-ki-it tu-ur za-h-ri pu-hu-e a-ni

hi-nu

a-ak az-ki-it tu-ur za-h-ri pu-hu-ni-

ka-me-na a-ni hi-nu

a-ak hu-ut-tak ha-li-ik-u-me li-ma

nu te-la-ak-ni

**41.**

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak ša-ak I Šu-ut-

ru-uk-d Nah-hu-un-te-ik li-ka-me ri-ša-ak-ki

ta-ak-ki-me-u-me ta-ak-ki-me SAL

d Nah-hu-un-te-u-turu-tu ha-ni-ik-u-ri-me

ta-ak-ki-me I Hu-te-lu-du-uš-d In-su-uš-na-ak-

me ta-ak-ki-me SAL d Iš-ni-ka-ra-ap-bad-me

ta-ak-ki-me SAL U-ru-tuk-d El-ha-la-

hu-me ta-ak-ki-me I Šil-hi-na-ha-am-ru d La-

ka-mar-me ta-ak-ki-me I Ku-tir-d Hu-ban-

me ta-ak-ki-me SAL U-tu-e-hi-h-hi-d Pini-

gir-me ta-ak-ki-me I Te-im-ti-tu-ur-ka-

taš-me ta-ak-ki-me I d Li-li-ir-taš-me ta-ak-

ki-me SALBa-ar-d U-li pa-ak ha-ni-ik-u-ri

šu-ru-ur-u-ri-me in-ti-ik-ka

a-ak ta-ak-ki-me ku-uš hu-hu-un

ni-ka-me in-ti-ik-ka

a-ak mi-in-ti-lu-um AŠ Šu-še-en-ni

li-ši-e zu-uk-ki-ir-ma-ni u si-ja-an-me eri-

en-tim-ia pe-ip-ši-h ku-ši-h

**41 A.**

e d Ki-la-h-šu-pi-ir

u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak ša-ak I Šu-ut-

ru-uk-d Nah-hu-un-te-ik li-ka-me ri-ša-ak-ki

ta-ak-me-u-me ta-ak-me SAL d Nah-hu-

un-te-u-tu ru-tu ha-ni-ik-u-ri-me

ta-ak-me pu-hu ni-ka-mi-me a-ak ku-uš

hu-hu-un ni-ka-me hi-nu e-ka in-ti-ik-

ka

**42.**

x si-ia-an d Ma-an-za-at-me

su-un-kip ur-pu-up-ba ku-ši-h-ši-ta

a-ak mi-ši-ir-ma-ak a-ak e-ri-en-tim-e

tu-tu-uš-šik

a-ak hi-ir-ra-na pu-ursi-ma ta-at-tah

a-ak ku-la-ak-ma sa-h-tir-mah

a-ak sar-ra-h e-ri-en-tim pi-ši-ia-ma

pi-ip-šir-mah a-ak ku-ši-h

su-un-kip ur-pu-up-ba si-ia-an d Ma-an-zaat-

me-ma e-ri-en-tim hi-ša a-pi-e a-ha ta-al-lu-

ka ba-ak-ka-h

a-ak hi-ša a-pi-e e-ri-en-tim ta-al-lu-h-

ši-ta-ma a-ha ni-ma-an-ki

a-ak ta-al-lu-uk-mi a-pi-e si-ia-h

... a-ak hi-su-mi ta-h a-ak a-ha ku-ši-h

e d Ma-an-za-at na-pur-u-ri si-ia-an

su-un-gir ak-ka me-ru-ur-ra sar-raš

pi-ip-šir-ma-an-ra e-ri-en-tim ...

a-ak hi-šu-mi a-ha ta-al-lu-ka tak sar-raš

si-ia-an-ma ta-aš-ni

**43.**

u I Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-ak ša-ak I Šu-ut-

ru-uk-d Nah-hu-un-te-gi-ik su-un-ki-ik AŠ An-za-an

AŠ Su-šu-un-ka

I Ku-tir-d Nah-hu-un-te sa-al-mu e-ri-en-tu

um-ia hu-h-taš

a-ak si-ia-an d In-šu-ši-na-ak-me a-ha-an

ku-ši-in-ki-mar a-ak im-me ku-ši-iš

a-ak pur-ku uz-zu-un-ra u tak

sa-al-mu e-ri-en-tu um-ia i-tah-ha-h a-ak

hu-h-tah

a-ak ku-um-pu-um ki-du-u-ia a-ha ku-ši-h

a-ak d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri i-si-ma

ta-h

e d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri hu-ut-tak

ha-li-ik-u-me li-ma nu te-la-ak-ni

**44 a.**

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti ri-ša-ar

te-im-ti a-lu-me-lu-ri ki-iz-zu-um-u-še ba-ha-ri

a-pu-un ma-an lu-h-ha-an-ri ba-hi-ir hi-iš

hu-li-ri

uŠil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak ša-ak I Šu-ut-

ru-uk-d Nah-hu-un-te-ik ba-te-ik d Nah-hu-

un-te-ik ha-ni-ik d In-su-uš-na-ak-ki me-

el-ku tu-ki-ik na-ap-pi-ip Ha-tam-ti-ki

li-ka-me ri-ša-ak-ki hal-me-ni-ik Ha-tam-

ti-kia-ak AŠ-Šu-še-en-ki

ta-ak-ki-me-u-me ta-ak-ki-me SAL

d Nah-hu-un-te-u-tu ru-tu ha-ni-ik-u-ri-me

a-ak ta-ak-ki-me ku-uš hu-hu-unhi-nu-

un-ka in-ti-ik-ka

a-ak hu-up-hu-pu-um hu-ut-ha-li-

ik-pe ak-ti-in-ni hu-ut-tah nu-uk-

ku su-um-mu-h

hu-ut ha-li-ik-pe i ak-ka pu-lu-un-ri

ki-ik mu-rua-ti-ra hi-iš a-ni ku-tu-un

**44 b.**

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti ri-ša-ar

te-im-ti a-lu-me-lu-ri ki-iz-zu-um-u-

še ba-ha-ri a-pu-un ma-an lu-h-ha-an-ri

ba-hi-ir hi-iš hu-li-ri

I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak ša-ak I Šu-ut-

ru-uk-d Nah-hu-un-te-ik ba-te-ik d Nah-hu-

un-te-ik ha-ni-ik d In-su-uš-na-ak-ki me-

el-ku tu-ki-ik na-ap-pi-ip Ha-tam-

ti-ki li-ka-me ri-ša-ak-ki

**44 c.**

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-lu-me-lu-ri

u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak ša-ak I Šu-ut-

ru-uk d Nah-hu-un-te-ik li-ka-me ri-ša-ak-

ki me-ni-ik Ha-tam-ti-ki a-ak Šu-še-en-ki

ta-ak-ki-me-u-me ta-ak-ki-me

SAL d Nah-hu-un-te-u-tu ru-tu ha-ni-ik-u-

ri-me in-ti-ik-ka

a-ak hu-up-hu-pu-um hu-ut-ha-li-ik-

pe ak-ti-in-ni hu-ut-tah nu-uk-ku

su-um-mu-h

**44 d.**

u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak ša-ak I Šu-ut-

ru-uk d Nah-hu-un-te-ik li-ka-me ri-ša-ak-

ki

ta-ak-ki-me-u-me ta-ak-ki-me SAL d Nah-hu-

un-te-u-tu ru-tu ha-ni-ik-u-ri-me a-ak

ta-ak-ki-me ku-uš hu-hu-un ni-ka-me

hi-nu-un-ka in-ti-ik-ka

a-ak hu-up-hu-up-pu-um hu-ut-ha-li-

ik-pe ak-ti-in-ni hu-ut-tah

a-ak d Za-na Te-en-tar-ri nu-uk-ku

su-um-mu-h

**45.**

e d In-šu-ši-na-ak te-ip-ti

ri-ša-ar-ra te-ip-ti a-li-me-lu-ur-ra te-ip-ti

ki-iz-zu-um-u-še ba-ha-ar-ra a-pu-un ma-an

lu-h-ha-an-ra te-ip-ti hi-iš hu-lu-ur-ra ba-hi-

ir su-un-ki-ip-ri

u I Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-ak ša-ak

Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te-gi-ik li-ba-ak

ha-ni-ik d In-šu-ši-na-ak-gi-iksu-un-ki-ik

An-za-an Šu-šu-un-ka li-ku-me ri-ša-ak-ka

ka-at-ru Ha-tam-ti-ik hal-me-ni-ik

Ha-tam-ti-ik

su-un-ki-ip ur-pu-up-ba te-ti-in ma-lu-

na tah-ši ku-uk-ki ma-lu-na hu-h-

tah-ši a-ak la-an-si-it-ma si-is-ba-h-ši

a-ak mi-ši-ir-ma-na I Šil-ha-ak d In-šu-

ši-na-ak te-ti-in sa-hi-iahu-h-tah

a-ak ku-uk-ki sa-hi-ia hu-h-tah

a-ak la-an-si-it-ma si-is-ba-h a-ak uk-ku-me

zu-uz-ka-tah

a-ak ta-ak-ki-me-u-me-ni ta-ak-ki-me

SAL d Nah-hu-un-te-u-tu ru-tu ha-ni-ik-u-

ri-me ta-ak-ki-me I Hu-te-lu-du-

uš-d In-šu-ši-na-ak-me ta-ak-ki-me I Šil-hi-na-

ha-am-ru-d La-ka-mar-me ta-ak-ki-me I d Ku-

ti-ir-d Hu-ban-me ta-ak-ki-me I Te-im-ti-tu-

ur-ka-taš-me ta-ak-ki-me s AL d Iš-ni-ka-ra-ap-

bad-me ta-ak-ki-me SAL U-ru-tuk-d El-ha-la-

hu-me a-ak ta-ak-ki-me SAL U-tu-e-hi-h-hi-

d Pi-ni-gir-me in-ti-ik-ka a-ak ir-ki-in-ti-ni-

ka-me-ma d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri

i-du-ni-h

e d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri

u Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-ak aš-du nu-un

ša-al-hu-ba-h ... az-ki-it tu-ur za-h-ri-a

hu-šu-ia a-ni hi-en-ki a-ak tu-um-pi-ir

a-ni in-ku-tu-un-ki

pe-ti-ir-u-ri ni ba-at-ru-ur ta-at-ni

hal-Hu-up-še-en uk-x-ku ma-ri-...-uk

ku-x ku-ra-at-ni a-ak u-du-ni-it-ni

gi-im a-ni hu-ma-aš-ni a-ak ka-ra-aš-

u-me a-ak da-ra-an-ku-u-me ku-ul te-

im-ma a-ha-an pi-ir-ra-at-ni a-ak

nu-un-ra-at-ni ... u ku-tu-h a-ak hal-

Ha-tam-ti gi-im ma-ni hu-ur-tu gi-ri-pu-up

hu-ut-tak-na

u Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-ak su-un-ki-ip

ur-pu-up-ba si-ia-an d In-šu-ši-na-ak-me

ha-la-at-im-ma ku-ši-h-ši a-ak pi-is-si a-ha

ta-al-lu-h-šu

a-ak mi-ši-ir-ma-na u pe-ip-ši-ir-ma-h

a-ak e-ri-en-tu-um-na ku-ši-h

pi-is-si ap-pa a-ha da-al-lu-ka d In-

šu-si-na-ak na-pir-u-ri a-ni un-hi-ša-an-ti

te-ti-in i hi-iš-u-me-ni a-ak

hi-iš ap-pa a-ha da-al-lu-ha

ak-ka me-el-ka-an a-ak su-ku-un-ra

a-ak hi-iš du-hi-e a-ha-ar ta-ta-al-lu-un-ra

d In-šu-ši-na-ak ir-si-ra a-ni uz-zu-un

hu-ut-da ha-li-e na-ap-pi-pe a-ni du-un-pi

la-h-ti-in-ra a-ni pe-ip-li-en

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me ak-ka hu-

ma-aš a-ak mu-ru ha-x-ra lu-pu-un-ra

ak-ka ki-du-ur lu-pu-un-ra

d Hu-ut-ra-an ru-hu ha-ni-ik

d Ki-ri-iš-ša d GAL-ri ir-ša-li-e-pe-ra ma-as-si-

iš-ni me-el hu-šu-u-ia i-tah-ha-ak-ni

su-gir pu-hu si-ia-an-ni-ir a-ak zu-uk-

ki-ir tak-ni-ma hu-h-ta-ha me-el-ka-

an-ra ka-ar-ra-ha ba-ar-ti-in-ra da-ha hu-ma-

aš a-ak su-ku-un-ra

d GAL ku-uk-ki ka-az-za-ak-ri d In-

šu-ši-na-ak ri-ša-ar na-ap-pir-ra d Ki-ri-ri-ša

ru-tu ri-ša-ar-ra ir-ša-la-h-ši-ni ir-ku-

uk-tu pu-h-ši-ni

ku-uš ba-ri-e ku-sa-ak-ni hu-ur-ti-pe

a-ni da-ni-en

d Nah-hu-un-te ir-ša-ra-a-ra a-ni uz-zu-

un mu-h-ti-ir-ri ku-u ša-ni ku-ši-in ku-ši-

ik-e hal-li-na a-ni a-ha-ni-en

ba-li-pe pu-ra-h a-ak a-ni ip-tah-ha-

an-pi

tah ap-pa ku-tu-uš-ta si-it-ti a-ni

ha-li-en ha-al-li la-ar-e hi-it-e ma-an

a-ni a-ha-an hu-ra-an

ul-pe-te hi-en pe-ik-ni mu-ru-un-

me hu-ur-pi a-ni ha-li-en

a-a-ni ri-tu mu-uk-ni am-ma šu-tu-e

hi-iš a-ni ku-tu-un

ha-al-li ti-ip-pi a-ha ti-pi-ik-ni a-ak

ku-u-tu a-ha-an ku-ul-la-aš-ni

**46.**

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti

ri-ša-ar-ra te-im-ti a-li-me-lu-ur-ra ri-ša-ar

na-ap-pi-ir-ra te-im-ti su-un-ki-ip-ri te-im-ti

ki-iz-zu-um-u-še ba-ha-ri a-pu-un ma-an

lu-uh-ha-an-ri ba-hi-ir hi-iš hu-lu-ri

u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak ša-ak

Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te-ik ba-te-ik

d Nah-hu-un-te-ik ha-ni-ik d In-su-uš-na-ak-

ki me-el-ku tu-ki i-ik na-ap-pi-ip Ha-tam-ti-

ki li-ka-me ri-ša-ak-ki me-ni-ik Ha-tam-ti-

ki a-ak AŠ Šu-še-en-ki

ta-ak-ki-me-u-me ta-ak-ki-me SAL

d Nah-hu-un-te-u-tu ru-tu ha-ni-ik-u-ri-me

ta-ak-ki-me pu-hu-ni-ka-me-na ku-uš hu-hu-

un ni-ka-me hi-nu-un-ka in-ti-ik-ka

a-ak ku-um-pu-um ki-du-u-ia e-ri-

en-tim-ia pe-ip-ši-ih ku-ši-ih

su-uh-te-ir hu-ti-e u-pa-at ak-ti-in-ni-

ma pe-ip-ši-ih ku-ši-ih

te-ti-in la-an-si-ti-in-ni-ma ra-ap-ba-

ah

te-ti-in zu-ba-ar la-an-si-ti-in-ni

ša-ri-ih

ku-uk-ki a-ak si-ik-ka zu-ba-ar

la-an-si-ti-in-ni a-ha ta-at-tah

si-ir-ri zu-ba-ar la-an-si-ti-in-ni

ša-ri-ih

hu-ut-ha-li-ik-pi na-ap ba-ha-ap-

pi-ni a-ha ta-at-tah

a-ak hu-ut-ha-li-ik-pi I Šu-ut-ru-

uk-d Nah-hu-un-te at-taha-ni-ik-u-ri-me I Ku-te-

ir-d Nah-hu-un-te i-gi ha-mi-it-u-ri-

me u-me-ni SAL d Nah-hu-un-te-u-tu-me

I d Ši-mu-ut-ni-ka-taš i-gi ha-ni-ik-u-ri-me

I Hu-te-lu-du-uš-d In-su-uš-na-ak-me SAL

d Iš-ni-ka-ra-ap-bad-me SAL U-ru-tuk-d El-

ha-la-hu-me I Šil-hi-na-ha-am-ru-d La-ka

mar-me I Ku-te-ir-d Hu-ban-me SAL U-tu-

e-hi-ih-hi-d Pi-ni-gir-me I Te-im-ti-tu-

ur-ka-taš-me pu-huku-ši-ik-u-pe a-ak

SAL d Nah-hu-un-te-u-tu-pe a-a-ni-ip ni-ka-

pe ur-pa-pu-up zu-uz-ka-tah a-ak su-uh-te-ir-

ma si-in-ki-ih

sa-am-mi-me ru-ka pu-ur-ma ra-ti-ka

zu-ba-ar la-an-si-ti-in-ni ša-ri-ih su-uh-

te-ir-ma ta-ah

2 hu-un-ba-ar zu-ba-ar la-an-si-ti-in-

ni ša-ri-ih su-uh-te-ir-ma ta-at-tah

3 ak-me-ir zu-ba-ar la-an-si-ti-in-ni

ša-ri-ih su-uh-te-ir-ma ta-at-tah

ka-as-su a-ak si-ih-ha zu-ar la-an-

si-ti-in-ni ša-ri-ih su-uh-te-ir-mu-uk-ku-ma

ta-ah

hal-ti la-ni la-an-si-ti-in-ni hu-ut-

tah a-ak a-ha ta-at-tah a-ak nu-uk-ku su-um-mu-

uh

ku-ku-un-nu-um ku-ši-ih

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti

a-li-me-li-rinu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak d

In-suuš-na-ak mu-uh-du nu-un ku-ul-la-

ah ku-ul-la-ak-u-me ha-ap-ti tu-ru-uk-u-

me hu-ut-ta-at a-ak un-tah-ha-an-te

ba-la-hu-te-ip gi-im a-ak ur-tu-ru

d In-su-uš-na ak-me hi-il-la-ah-ši a-ak

ki-ka ap-te-en-gi-ih

e d In-su-uš-na-ak na-pir-u-ri

i-na ku-ul-la-ah a-ak ka-ra-aš-u-me

a-ak xx ka-ar-ki-u-me ... a-ak AŠ Šu-šu-

un ... te-e-lu AŠ An-za-an AŠ U-la-an

Ša Pu-ur-na-ma-as-hu-um ... ki

x in

**47.**

e d GAL te-im-ti ri-ša-ar-ri e d Ki-

ri-ri-ša za-na ki-iz-zu-um-ra-ri za-na a-pu-un

ma-an lu-uh-ha-an-ri e d In-su-uš-na-ak

te-im-ti ki-iz-zu-um-u-še ba-ha-pi a-pu-un

ma-an lu-uh-ha-an-ri ba-hi-ir hi-iš hu-li-ri

uI Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak ša-ak

I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te-ik li-ka-me ri-

ša-ak-ki me-ni-ik Ha-tam-ti-ki a-ak AŠ Šu-

še-en-ki

si-ia-an d In-su-uš-na-ak-ni ku-um-pu-

um ki-du-u-ia ha-la-at-ni ku-ši-ik a-ak

mi-šir-ma-na u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-

ak te-im-ti AŠ Šu-še-en-ki

ta-ak-ki-me-u-me ta-ak-ki-me SAL d

Nah-hu-un-te-u-tu ru-tu ha-ni-ik-u-ri-me a-ak

ta-ak-ki-mepu-hu-ni-ka-me-na ku-uš hu-hu-

un a-pi-e a-pi-ip hu-ut-la-hu

a-ak hi-ia-an a-ap-me hi-nu-un-ka

in-ti-ik-ka

a-ak ku-um-pu-um ki-du-u-ia e-ri-en-

tim-ia pe-ip-ši-ih .ku-si-ih

su-uh-tir hu-ti-e u-pa-at ak-ti-in-ni-

ma pe-ip-ši-ih ku-ši-ih

te-ti-in la-an-si-ti-in-ni-ma ra-ar-ba-

ah

te-ti-in zu-ba-ar la-an-si-ti-in-ni ša-ri-ih

ku-uk-ki a-ak si-ik-ka zu-ba-ar la-an-

si- ti-in-ni a-ha ta-at-tah

si-ir-ri zu-ba-ar la-an-si-ti-in-ni

ša-ri-ih

hu-ut-ha-li-ik-pi na-ap ba-ha-ap-pi-ni

a-ha ta-at-tah

a-ak hu-ut-ha-li-ik-pi Šu-ut-ru-uk-

d Nah-hu-un-teat-ta ha-ni-ik-u-ri-me I Ku-tir-

d Nah-hu-un-te i-gi ha-mi-it-u-ri-me u-me-

ni SAL d Nah-hu-un-te-u-tu-me I d Ši-mu-

ut-ni-ka-taš i-gi ha-ni-ik-u-ri-me I Hu-te-lu-

du-uš-d In-su-uš-na-ak-me SAL d Iš-ni-ka

ra-ap-bad-me SAL U-ru-tuk-d El-ha-la-hu-me

I Šil-hi-na-ha-am-ru-d La-ka-mar-me I Ku-tir-

d Hu-ban-me SAL U-tu-e-hi-ih-hi-d Pi-ni-

gir-me I Te-im-ti-tu-ur-ka-taš-me I d Li-li-

ir-taš-me pu-hu ku-ši-ik-u-pe a-ak SAL

d Nah-hu-un-te-u-tu-pe ... x ...

e d GAL d Ki-ri-ri-ša

d In-su-uš-na-ak nu-um u-te-en-ti uŠil-

ha-ak-d In-su-uš-na-ak mu-uh-du nu-mu-

un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me nu-um

dug-ti tu-ru-uk-u-me hu-ut-tah-ti

u-ur-ti d Ma-za-at-me ha-la-at-ni

ku-ši-ik-ni u si-ia-an-me u-pa-at

ak-ti-in-ni pe-ip- ši-ih ku-ši-ih

... a-ak hu-un-ba-

ar la-an-si-ti-in-ni a-ha ta-at-tah

ka-as-su a-ak si-ih-ha zu-ba-ar

la-an-si-ti-in-ni ša-ri-ih a-ak a-ha ta-at-tah

hal-ti la-ni la-an-si-ti-in-ni a-ha

ta-ah a-ak si-ra-ah

... mu-ur-ti d Ma-za-at-me a-ak

d Si-mu-ut-ta Ha-tam-ti-ir-me ha-la-at-ni

ku-ši-ik a-ak mi-šir-ma-na u e-ri-en-tim-

ia pe-ip-ši-ih ku-ši-ih

x un x ...

mu-ur-ti d Hu-ban-e-lu-me ha-la-at ni ku-ši-ik

a-ak mi-šir-ma-na u e-ri-en-tim-ia pe-

ip-ši-ih ku-s`i-ih

su-uh-mu-tu ma-al-ši-in-ni hu-ut-tah

a-ak a-ha ta-ah

ka-as-su ma-lu-na a-ha ta-at-tah

e d GAL d Ki-ri-ri-ša d In-su-uš-na-ak

nu-um u-te-im-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-du nu-mu-un ku-ul-la-ah ku-ul-

la-ak-u-me nu-um dug-ti tu-ru-

uk-u-me hu-ut-ta-at a-ak un-tah-ha-

an-te

... mu-ur-ti d Pe-el-ti-ia-me ha-la-at-ni

ku-si-ik-ni u si-ia-an-me u-pa-at ak-ti-in-ni

pe-ip-ši-ih ku-si-ih

su-uh-tir-e te-ti-in la-an-si-ti-in-ni-ma

ra-ap-ba-ah

ka-as-su a-ak si-ih-ha zu-ar la-an-si-

ti-in-ni ša-ri-ih a-ak a-ha ta-at-tah

ku-uk-ki zu-ba-ar la-an-si-ti-in-ni

ša-ri-ih

... uk-ku-me zu-uk-ka-tah

a-ak is-ma-an-ni x ah AŠ Šu-še-en ha-al

i-tu-ur-ma ti-pu-uh

ki-x ma-an a-ha te-en-gi-ih ku-un

ti-ik-gi-ih im-me a-ha zu-up-ba-ah

a-ak d Pe-el-ti-iaza-na Te-en-ta-ar

za-ap-ba-an-ri me-ig-ši uk ku-ni en-hu-ut-tah

e d GAL d Ki-ri-ri-ša d In-su-uš-na-ak

nu-um u-te-en-ti u

I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak mu-uh-du nu-

mu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me ha-ap-ti

ki-iz-zu-um-na si-ia-an d GAL d Ki-ri-ri-

ša a-ak d In-su-uš-na-ak-ni mi-šir-ma-na

... a-ap-me ki-it-ir-e ku-ur-tu az-ki-it

sah-ri i-na-at-ti-ih sa-ah-ti-e ku ...

sa-ah-ti-e i-na-at-ti-ih ...

(Zeile 97-100 verloren)

...-nihu-sa-me ha-la-at-ni

ku-ši-ik a-ak mi-šir-ma-na e-ri-en-tim-ia

pe-ip-ši-ih ku-ši-ih

si-ia-an d In-su-uš-na-ak-ni hu-same

ha-la-at-ni ku-ši-ik a-ak mi-šir-ma-na

u e-ri-en-tim-ia pe-ip-ši-ih ku-ši-ih

mu-ur-ti d ...-ni

ha-la-at-ni ku-ši-ik a-ak mi-šir-ma-na u

e-ri-en-tim-ia pe-ip-ši-ih ku-ši-ih

si-ia-an d Iš-ni-ka-ra-ap-ni ha-la-at-

ni ku-ši-ik a-akmi-šir-ma-na u e-ri-en-tim-

ia pe-ip-ši-ih ku-ši-ih

AŠ-...-en-i-li si-ia-an d In-su-uš-na-

ak-ni hu-sa-me ha-la-at-ni ku-ši-ik

a-ak mi-šir-ma-na u e-ri-en-tim-ia

pe-ip-ši-ih ku-ši-ih

AŠ ... si-ia-an d In-su-uš-na-

ak-ni hu-sa-me ha-la-at-ni ku-si-ik a-ak

mi-šir-ma-na u e-ri-en-tim-ia pe-ip-si-ih

ku-ši-ih

AŠ ... si-ia-an d Ma-za-at

a-ak d Si-mu-ut-ta-ni hu-sa-me ha-la-at-ni

ku-ši-ik a-ak mi-šir-ma-na u e-ri-en-

tim-ia pe-ip-si-ih ku-ši-ih

si-ia-an d ...-ni hu-sa-me ha-

la-at-ni ku-ši-ik a-ak mi-šir-ma-na u

e-ri-en-tim-ia peip-ši-ih ku-ši-ih

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti

ri-ša-ar te-im-ti a-li-me-li-ri ri-ša-ar

na-ap-pi-ir-ra ba-hi-ir su-un-ki-ip-ri nu

u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-

ak mu-h-du nu-un ku-ul-la-h ku-ul-la-

ak-u-me ha-ap-ti tu-ru-uk-u-me hu-ut-

ta-at

I I-ta-at-du ru-hu ša-ak I d Hu-ut-

ra-an-te-ip-ti-ri I Tan-d Ru-hu-ra-ti-ir

ša-ak II-ta-at-du-ri I Ki-in-da-at-du ša-

ak I Tan-d Ru-hu-ra-ti-ir-ri I E-ba-ar-ti

Ši-il-ha-ha ša-ak ha-ni-ik I E-ba-ar-ti-

ri I Ši-ir-uk-du-h ru-hu ša-ak

ha-ha-ri I Si-me-ba-la-ar-hu-up-ba-ak

ru-hu ša-ak I Ši-ir-uk-du-h-ri I Ku-uk d Gir-me-is

ša-ak I La-an-ku-ku-ri I At-ta-pak-šu ru-hu ša-ak

I Ši-il-ha-ha-ri I Te-im-ti-

hal-ki ru-hu ša-ak I Ši-il-ha-ha-ri I Ku-uk d Na-

šu-ur ru-hu ša-ak I Tan-U-li-ri I Pa-hi-ir-

iš-ša-an ša-ak I I-gi-hal-ki-ri I At-tar-ki-

it-tah ša-ak I I-gi-hal-ki-ri I Un-taš-

d GAL ša-ak I d Hu-um-ban-um-me-en-

na-ri I Un-pa-haš-d GAL ša-ak I Pa-hi-ir-

iš-sa-an-ri I Ki-tin-d Hu-ut-ra-an ša-

ak I Pa-hi-ir-iš-ša-an-ri I Šu-ut-ru-uk d Nah-

hu-un-te ša-ak I Hal-lu-du-uš-d In-su-

uš-na ak-ri I Ku-ti-ir-d Nah-hu-un-te

ša-ak I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te-ri

a-pi su-un-ki-ip ur-pu-up-pi

ha-aš-du d In-su-uš-na-ak-ni ha-li-h-ši

pi-ni-ik-ku a-pi-e in-ni me-el-ka-h

ta-al-lu-h a-ak si-ia-an d In-su-uš-na-ak-

ni-ma ta-h

e d In-su-uš-na-ak hu-ut-ta-at un-du-ni-

it-ni šu-ut-ti-me ša-at-ti-me ki-it-ti-in

te-e-mi

u a-ak SAL d Nah-hu-un-te-u-tu

hu-ur-tu An-ša-ni-ip-na a-ak

Šu-še-ni-ip-na nu-un gi-ri-na hi-h-hu-na

... a-ak mi-šir-ma-na u e-ri-en-tim-ia

pe-ip-ši-h ku-ši-h

ku-la-ma sa-h-ti-ma-h ku-ur-te-

na ki-it-ir-ma-h ku-ra-na ka-ar-ra-h

a-ak su-h-te-ir hu-ti-e u-pa-at ak-ti-

ia-ma ku-ši-h

te-ti-in la-an-si-ti-ia-ma ra-ap-ba-h

si-ir-ri la-an-si-ti-ia si-in-ki-h

ku-uk-ki la-an-si-ti-ia a-ha

ta-at-ta-h

ak-me-ir la-an-si-ti-ia a-ha

ta-at-tah

ka-as-su la-an-si-ti-ia a-ha

ta-at-tah

si-h-ha la-an-si-ti-ia a-ha ta-at-tah

hal-ti la-ni la-an-si-ti-in-ni

hu-ut-tah

zu-uk-ti za-h-ru-um me-ik-ti-ri

zu-ba-ar-in-ni ša-ri-h

a-ak su-h-te-ir d In-su-uš-na-ak-me

hu-ti-e-ma si-is-ra-h

d La ma-šu-ik-ku-un ha-la-at-ia

ku-ši-ik

a-ak mi-šir-ma-na u si-ia-an

x-h pu-ur

e d In-su-uš-na-ak te-im-

ti a-li-me-li-ri nu u-te-en-ti

si-ia-an d In-su-

uš-na-ak-me hu-sa-me ha-la-at-ia ku-ši-ik

a-ak mi-šir-ma-na u e-ri-en-tim-ia

pe-ip-ši-h ku-ši-h si-ia-an bis ku-ši-h

si-ia-an bis kuši-h-

si-ia-an d In-su-uš-

na-ak-me hu-sa-me ha-la-at-ia ku-ši-ik

a-ak mi-šir-ma-na u e-ri-en-tim-ia

pe-ip-ši-h ku-ši-h

Te-e-it-tu si-ia-an d In-su-uš-na-ak-

me hu-sa-me ha-la-at-ia ku-ši-ik a-ak

mi-šir-ma-na u ia-ri-en-tim-ia pe-ip-ši-h

ku-ši-h

Ša At-ta-ta-mi-ti-ik si-ia-an d In-su-

uš-na-ak-me hu-sa-me ha-la-at-ia ku-ši-ik

a-ak mi-šir-ma-na u e-ri-en-tim-ia

pe-ip-ši-h ku-ši-h

E-gal-la-at si-ia-an d In-su-uš-na-ak-

me hu-sa-me ha-la-at-ia ku-ši-ik a-ak

mi-šir-ma-na u e-ri-en-tim-ia pe-ip-ši-h

ku-ši-h

AŠ Pi-it Hu-ul-mi si-ia-an d La-ka-

mar-me hu-sa-me ha-la-at-ia ku-ši-ik

a-ak mi-šir-ma-na u e-ri-en-tim-ia pe-ip-

ši-h ku-ši-h

si-ia-an d Su-h-si-pa-me hu-sa-me

ha-la-at-ia ku-ši-ik a-ak mi-šir-ma-na u

e-ri-en-tim-ia pe-ip-ši-h ku-ši-h

Pe-ir-ra-pe-ir-ra si-ia-an

d In-su-uš-na-ak-me hu-sa-me

ha-la-at-ia ku-ši-ik a-ak mi-šir-ma-na u

e-ri-en-tim-ia pe-ip-ši-h ku-ši-h

AŠ Pi-it Tu-ur-ni ... si-ia-an

d In-su-uš-na-ak-me hu-sa-me

ha-la-at-ia ku-ši-ik a-ak mi-šir-ma-na u

e-ri-en-tim-ia pe-ip-ši-h ku-ši-h

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti

a-li-me-li-ri nu u te-en-ti ... si-ia-an ku-ši-ih

si-ia-an d In-su-uš-na-ak-me hu-sa-me ha-la-at-ia ku-ši-ik

a-ak mi-šir-ma-na u e-ri-en-tim-ia

pe-ip-ši-h ku-ši-h

AŠ Ša At-ta-ta-e-gal-li-ik-ru-up si-ia-

an d In-su-uš-na-ak-me hu-sa-me

ha-la-at-ia ku-ši-ik a-ak mi-šir-ma-na u

e-ri-en-tim-ia pe-ip-ši-h ku-ši-h

aš-ta-am d Pi-ni-gir-me ha-la-at-ia

ku-ši-ik a-ak mi-šir-ma-na u e-ri-en-tim-ia

pe-ip-ši-h ku-ši-h

AŠ Mar-ru-ut si-ia-an d In-su-uš-na-

ak-me hu-sa-me

ha-la-at-ia ku-ši-ik a-ak mi-šir-ma-na u

e-ri-en-tim-ia pe-ip-ši-h ku-ši-h

AŠ Pe-ip-ta-ar si-ia-an-si-it si-ia-an

d GAL-me hu-sa-me

ha-la-at-ia ku-ši-ik a-ak mi-šir-ma-na u

e-ri-en-tim-ia pe-ip-ši-h ku-ši-h

AŠ Ša Ha-an-ta-al-la-ak si-ia-an

d In-su-uš-na-ak-me hu-sa-me

ha-la-at-ia ku-ši-ik a-ak mi-šir-ma-na u

e-ri-en-tim-ia pe-ip-ši-h ku-ši-h

PAP 20 si-ia-an hu-sa-me mi-šir-ma-ak

pu-ut-ta-ezu-uk-ka-na u

Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak e-ri-en-tim-ia pe-ip-ši-

h ku-ši-h

**48 a.**

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti ri-ša-ar te-im-

ti a-li-me-li-ri ri-ša-ar na-ap-pi-ir- ra ba-hi-ir

su-un-ki-ip-ri

u I Šill-ha-ak-d In-su-uš-na-ak ša-ak

I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te-ik ba-te-ik d Nah-hu-

un-te-ik ha-ni-ik d In-su-uš-na-ak-ki me-el-

ku tu-ki-ik na-ap-pi-ip Ha-tam-ti-ik li-ka-me

ri-ša-ak-ki -

I I-ta-at-du ru-hu ša-ak I d Hu-ut ra-an-

te-ip-ti-ri I Tan-d Ru-hu-ra-tir ša-ak

I I-ta-at-du-ri I Ki-in-da-du ša-ak I Tan-d Ru-

hu-ra-tir-ri I E-bar-ti I Šil-ha-ha ša-ak ha-ni-

ik I E-bar-ti-ir I Ši-ir-uk-du-uh ru-hu ša-ak

I Šil-ha-ha-ri I Si-me-ba-la-ar-hu-up-pak ru-hu

ša-ak I Ši-ir-uk-du-uh-ri I Ku-uk-d Gir-me-iš

ša-ak I La-an-ku-ku-ri I Ku-uk-d Na-šu-ur

ru-hu ša-ak I Šil-ha-ha-ri Te-im-ti-hal-ki ru-hu

ša-ak I Šil-ha-ha-ri

a-pi su-un-ki-ip u-ri-pu-pe ha-aš-du

d In-su-uš-na-ak-ni ha-li-ih-ši

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-me-

li-ri nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-

na-ak[[1]](#footnote-2) mu-uh-du nu-un ku-ul-la-ah

ku-ul-la-ak-u-me ha-ap-ti tu-ru-uk-u-me

hu-ut-ta-at

hi-is-u-mi-ni a-ha ta-h su-h-te-ir

la-an-si-ti-ia hu-ut-tah

te-ti-in la-an-si-ti-ia-ma-ma ra-ar-

ba-h

... ka-as-su la-an-si-ti-ia a-ha ta-h

si-ih-ha la-an-si-ti-in-ni ta-at-tah

hal-ti la-ni la-an-si-ti-in-ni hu-ut-tah

... in-...-ši-ma si-is-ra-h

...-ik-ku-un u-pa-at ak-ti-in-ni-ma

ku-ši-h a-ak a-ha ta-h

a-ak d ... ha ... mi

pu-hu pe-ip-ši-h ku-ši-h ... u-me

**48 b.**

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti ri-ša-ar

te-im-ti a-li-me-li-ri ri-ša-ar na-ap-pi-ir-ra

ba-hi-ir su-un-kip-ri

u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak ša-ak

I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te-ik ba-te-ik d Nah-

hu-un-te-ik ha-ni-ik d In-su-uš-na-ak-ki

me-el-ku tu-ki-ik na-ap-pi-ip Ha-tam-ti-ik

li-ka-me ri-ša-ak-ki

II-da-at-du ru-hu ša-ak I Hu-ut-ra-an-

te-ip-ti-ri I Tan-d Ru-hu-ra-ti-ir ša-akI I-

da-at-du-ri I Ki-in-da-at-du ša-ak I Tan-d Ru-hu-

ra-ti-ir-ri I E-ba-ar-ti I Ši-il-ha-ha ša-ak

ha-ni-ik I E-ba-ar-ti-ri Igi-ir-uk-du-uh ru-hu

ša-ak I Ši-il-ha-ha-ri I Si-me-ba-la-ar-hu-uh-ba-

ak ru-hu ša-ak I Ši-ir-uk-du-uh-ri I Ku-uk-

d Gir-me-išša-ak I La-an-ku-ku-ri I At-da-pak-

šu ru-hu ša-ak I Ši-il-ha-ha-ri I Te-im-ti-hal-

ki ru-hu ša-ak I Ši-il-ha-ha-ri I Ku-uk-d Na-

šu-ur ru-hu ša-ak I Tan-d U-li-ri I Pa-hi-

ir-iš-ša-an ša-ak I I-gi-hal-ki-ri I At-tar-ki-

it-tah ša-ak I I-gi-hal-ki-ri I Un-taš-d

GAL ša-ak I d Hu-ban-um-me-en-na-ri

IUn-pa-haš-d GAL ša-ak I Pa-hi-ir-iš-ša-

an-ri I Ki-tin-d Hu-ut-ra-an ša-ak I Pa-hi-

ir-iš-ša-an-ri Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te

ša-ak I Hal-lu-du-uš-d In-su-uš-na-ak-ri

I Ku-tir-d Nah-hu-un-te ša-ak I Šu-ut-ru-uk d Nah-

hu-un-te-ri

a-pi su-un-kip u-ri-pu-pe ha-aš-du

d In-su-uš-na-ak-ni ha-li-ih-ši

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-me-

li-ri nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-

na-ak mu-uh-du nu-un ku-ul-la-ah

ku-ul-la-ak-u-me ha-ap-ti tu-ru-uk-u-me

hu-ut-ta-at

li-ka-me ak-ka me-ni-ir-ri si-ia-an

d In-su-uš-na-ak-mehi-iš-u-mi-ni

... a-ha ta-aš-ni a-ak ... li-e-ku

a-ha ... ku-ra-aš a-ha ta-aš-ni

li-ka-me ak-ka me-ni-ir-ri ...-u-me

in-ri mi-ir-ri-in-ri hi-iš-u-me li-ku a-ha

ta-h li-ku-uš a-ak ap-hi-e a-ha-ar ta-an-ri

a-ak ak-ka a-ha-ni-iš-ta-an-ri a-

ha-ar ta-an-ri

d Nah-hu-un-te ir-ša-ra-a-ra a-ni uz-zu-

un a-ak ki-ik mu-ru-un ku-ut-ri-me ha-

al-ma hi-iš a-ni ku-tu-un

**49.**

... li-it-...-ša-an ri-ša-ar ...

uI Šil-ha-ak-d in-šu-us-na-ak ha-ni-ik

...-ki-gi-ik su-un-ki-ik An-za-an

Su-šu-un-ka li-ku-me ri-ša-ak-ka me-ni-ik

Ha-da-am-ti-ik ka-at-ru Ha-da-am-ti-ik

hal-me-ni-ik Ha-da-am-ti-ik

e d Ki-ri-iš-ša am-ma na-ap-pi-pi-ir

za-na AŠ Li-e-en la-ha-ak-ra te-ip-ti-h

e d ... ik-ra te-ip-ti gi-...

e d Nah-hu-un-te te-ip-ti hi-ša

e d ...-im-me su-uk-ka-ak-

ra ...

e d Hu-ut-ra-an ša-ak ha d Ki-ri-

iš-ša za-na AŠ Li-e-en la-ha-ak-ra-ra

...-ri i-na hu-ut-da-an-ka ...

**50.**

zu me šir-x ... a-ak

mu-ri-en-ra su-ku-un-ra

ak-ka hu-tu-un-ra ak-ka hu-ma-aš

a-ak hal i-ti-ia-ra te-im-me-en-ra

ak-ka hu-ma-aš a-ak ma-an-ra hi-il-la-

an-ra

ak-ka hu-ma-aš a-ak mu-ru-ra

**51.**

e d In-su-uš-na-ak nu u-te-en-ti

u Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak mu-uh-ti

nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me ha-ap-

ti tu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

... x-te ... taš-šu-ep ...

a-ak ka-ra-aš-u-me a-ak AŠ E-li

ka-ar-ki-u-me ...-ki ...

pu-... ta-x-... ku-tu-hu x

... in-hal-pu-uh ... ah-pe du-ur-na

hi-iš-e ...

me-te-en-ka ... hu-ut MEŠK a ri-in-taš-ip a-ak pu-hu ru-hu I su-gir

Ka-ri-in-taš-ir-ra-me a-ak ri-ti-pe tu-ur-pe-ip

a-ak ah-pe nu-pu-uk a-ak hal-sa-ak a-ak

ah-pr ki-it-ni sa-ah-ti x-me-x

hal li-ku tah-ka ...

ta-ka la-an ...

...-at-...

**52.**

la-an-si-ti-in-ni hu-ut-tah a-ak

a-ha ta-at-tah a-ak nu-uk-ku su-um-mu-uh

ku-ku-un-nu-um ... zu-ba-ar

la-an-si-ti-in ni ša-ri-ih a-ak su-uh-te-ir

d Su-uh-si-pa-me ... hu ... a-ha

ta-at-tah

a-ak hu-ut-ha-li-ik-pi I Šu-ut-ru-

uk-d Nah-hu-un-te-me I Ku-ti-ir-d Nah-hu-

un-te-me u-me-ni SAL d Nah-hu-un-te-

u-tu-me ...

... AŠ Su-...-e

AŠ x ...-ma-hi-... d In-su-

uš-na-ak ... AŠ Pi-it Ri-x-la-...

...-te-en-gi-im-... hal-Ha-tam-ti-ir

in ......-tu-un-na-ap-x ...

li-ku hal-Ka-ri-in-tas ... ši me a-ak

pe-x ... hal-Ha-tam-ti ...

**53.**

šu-ut-ti-me ša-at-ti-me

ki-it-ti-in e te-e-mi u a-ak d SAL d Nah-hu-un-te-

u-tu hu-ur-tuAn-ša-ni-ip-na a-ak

Šu-še-en-ip-na nu-un gi-ri-na hi-h-hu-na

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-me-li-ri

nuu-te-en-ti u Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-h-dunu-un ku-ul-la-h ku-ul-la-ak-

u-me ha-ap-ti tu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at ...

si-ia-an d Maza-at-me a-ak

d Ši-mu-ut-ta DINGIR Ha-tam-ti-ir-me ha-

la-at-ia ku-ši-ik a-ak mi-ši-ir-ma-na u e-ri-en-

tu-um-ia pe-ip-ši-h ku-si-h a-ak nu-uk-

ku su-um-mu-h

si-ia-an d ...

**54.**

e d GAL ku-uk ka-as-si-it-ri

e d In-su-uš-na-ak ri-ša-ar na-ap-pi-pi-ir e

d Ki-ri-ri-ša ru-tu ri-ša-ar-ri ah-pe tu-ur-na

am-ma na-ap-pi-pi-ir e d Hu-ban ri-ša-ar

na-ap-pi-pi-ir e d Na-an-na-ra hi-ši ki-ki-

ir-ra e d Nah-hu-un-te te-im-ti ba-la-ri e

d NIN-kar-ak gir na-ap-pi-pi-ir e

d Si-li-ir ka-at-ru ba-ha-ar hal-Ha-tam-ti-ir

e d Si-mu-ut si-il-ha-ak pe-ri-ir na-ap-pi-pi-ir

e d Hu-ut-ra-an te-im-ti si-il-ha-ak-ri e d Ti-ru-

mi-it-hi-ir ni-iz-za ba-te-ik-e-ri ti-pi-ir

su-un-ki-ir e d Na-ap ba-ha-ap-pi ak-ti-ip

na-ap-pi-pi-ip e d Na-ap ki-ki-ip na-ap-pi-ip

Ha-tam-ti-ip a-ak na-ap-pi-ip AŠ Šu-še-en-pi

zu-lu-uh la-ah-lu-uh na-ap-pi in-tu-ur-na

ba-ha ka-az-za-ah-pi

u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak ša-ak I Šu-

ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te-ik ru-hu ha-ni-ik

SALPe-ia-ak-ki i-gi ha-ni-ik I Ku-ti-ir-d Nah-hu-un-

te-ik ba-te-ik d Nah-hu-un-te-ik me-el-ku

tu-ki-ik na-ap-pi-ip Ha-tam-ti-ik li-ka-me

d In-su-uš-na-ak ir-ha-ni-iš-ri me-ni-ik Ha-tam-

ti-ik a-ak AŠ Šu-še-en-ki

ta-ak-ki-me-u-meta-ak-ki-me SAL

d Nah-hu-un-te-u-tu ru-tu ha-ni-ik-u-ri-me

ta-ak-ki-me I Hu-te-lu-du-us-d In-su-uš-na-ak-me

ta-ak-ki-me SAL d Iš-ni-ka-ra-ap-bad-me

ta-ak-ki-me SAL U-ru-tuk-d El-ha-la-hu-me ta-ak-

ki-me I Šil-hi-na-ha-am-ru-d La-ka,-mar-me

ta-ak-ki-me I Ku-tir-d Hu-ban-me ta-ak-ki-

me SAL U-tu-e-hi-ih-hi-d Pi-ni-gir-me ta-ak-

ki-me I Te-im-ti-tu-ur-ka-taš-me ta-ak-ki-me

d Li-li-ir-taš-me ta-ak-ki-me SALBa-ar-d U-

li-me pu-hu ku-ši-ik-u-pe a-ak SAL d Nah-hu-

un-te-u-tu-pe a-a-ni-ip ni-ka-pe ku-uš

hu-hu-un a-pi-e a-pi-ip hu-ut-la-hu

a-ak hi-ia-an ap-me hi-nu-un-ka

in-ti-ik-ka a-ak su-uh-mu-tuI ...-me

hu-ma-ah a-ak AŠ Šu-še-en te-en-gi-ih ...

gi-ri-ma ta-ah a-ak d In-šu-ši-na-

ak-me a-ha ta-ah

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti uI Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-ti tu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

u a-ak d Nah-hu-un-te-u-tu ...

ha-ap-hu-me ni pa gi-el-hu-na za-...

gi-el-ti-na si-il-hu-ni-ka-me

in-tah-ha-at-na pi-li-ni-ka-me ...-at-na

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

u a-ak SAL d Nah-hu-un-te-u-tu mu-uh-ti

nu-un ku-ul-la-hu ku-ul-la-ak-ni-ka-me si-ip-pa

tu-um-ba-at ...-ul-ti i-tah-ha-at ha-ap-ti

u a-ak SAL d Nah-h u-un-te-u-tu ri-

še-eh-hu-na ša-te-hu-na nu-x-ti I Šil-ha-ha-me

ha-li-hu-na ta-at-ta-hu-na hu-ur-tu

AŠ An-ša-an AŠ Šu-še-en in-ku-ba-hu-na

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti uI Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-ti tu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

u a-ak SALaNah-hu-un-te-u-tu

...-it-na ki-ir-pi-ni-ka-me ki-ir-pu-ut-na

... ni-ka-me gi-ti-it-na ta-nu-hu-na pu-ru-

...-hu -na

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-

me ha-ap-ti tu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

u a-ak SAL d Nah-hu-un-te-u-t ku-uš

hu-hu-un ni-ka-me ta-an ku-uš ri-ta-aš-pi

du-un-...-ak-na hi-iš-u-me hu-ur-tu pa

ta-at-na SAL d Nah-hu-un-te-u-tu ba-ar-e hal-ma

ku-ki-it-na pu-hu ku-ši-ik-u-pe a-ak

SAL d Nah-hu-un-te-u-tu-pe sa-ar-...-x-in-ni

pa-ha-aš-pi-na hu-un pu si-ia-an ...-

aš-pi-na hi-iš ha-la-at-ra gi-ti-iš-pi-na

...-la-aš-pi-na me-en Ha-tam-ti i-si-ra-aš-pi-na

...-aš-pi-na

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

u a-ak SAL d Nah-hu-un-te-u-tu mu-uh-ti

nu-un ku-ul-la-hu ku-ul-la-ak-ni-ka-me ha-ap-

ti tu-ru-uk-ni-ka-me hu-ut-ta-at

u a-ak d Nah-hu-un-te-u-tu in-gi-ri-

na ki-ik mu-ru-un pu-ur-na u-tu-uk-na hu-up-ba

sa-hi-i gi-ri-pa ku-up hu-ut ta-ak-na

ba-me ka-ak hu-li-na ta-ak-na pu-ti ha-ar-ra-

ak-na am-ma-e si-ia-aš-na ri-e-i nu-ku-un hi-iš-ki

me-ru-uk-na ku-u-ri nu-ku-un hi-iš-ki

ku-ru-uk-na hu-te-e nu-ku-un hi-iš-ki ku-un

ti-ik-gi-e du-u-hu-ma ku-ki-iš-na AŠ Te-en-ta-ar

nu-ku-un hi-iš-ki ha-ti du-hu-ma ni-iš-gi-

iš-na

am-ma-me ta-ka-ar ru-hu-ra a-nitu-

ru-un ru-hu-me ta-ka-ar am-ma-ra a-ni tu-ru-

un a-ap-ti ba-at ta-ak-na hal-ti-at hal-ma-ak-na

pi-ir-ka-an aš-ša ha-am-ma-aš-na ha-ha

si-ia-aš-na

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-ti tu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

nu u-gi-el-at-ti ik-ti-u-me ik-ti

si-it-ta nu u-un ri-ša-ma-ar-ra in-gi na-ir

šu-uš-da in-gi si-il-ha si-is-si-ik-ka-at gi-lu

ku-ni-en-ni ba-at-pu-up ta-at

u a-ak SAL d Nah-hu-un-te-u-tu šu-ru-

ni-ka-me na-ap-pi-ip Ha-tam-ti-ip na-ap-pi-

ip AŠ An-ša-an-pi na-ap-pi-ip AŠ Šu-še-en-pi

i-hu-ut-ta-ak-na a-ak šu-ru-ni-ka-me u-ri-ip

še-ik-pi-ip me-ni-ip Ha-tam-ti-ip a-ak ba-la

AŠ Šu-še-en-ip hu-up-ša-an la-am li-ir-ri i-hu-ut-

ta-ak-na

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-ti

u a-ak SAL d Nah-hu-un-te-u-tu tu-ru

nu-un-ki nu-uk-ku ku-ni-en-ni tu-ru-uk-me

el-ma-ak-ni-ka-me hi-ši d In-su-uš-na-ak

na-ap-pi-ip Ha-tam-ti-ip na-ap-pi-ip

AŠ An-ša-an-pi na-ap-pi-ip AŠ Šu-še-en-pi.

... šu pi-ni-ik-ku ku-ni-en-na tu-ru-uk-me

el-ma-ak-ni-ka-me u-ri-ip še-ik-pi-ip ba-la

Ha-tam-ti-ip AŠ Šu-še-en-ip a-ak na-ap-pi

si-in-te-en-ni-...-uk ki ma-an-me

u-ri-ipše-ik-pi-ip me-ni-ip Ha-tam-ti-ip ba-la

AŠ Šu-še-ni-ip

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

a-ak x-at hi-... x te x ...-mi-li-e

hu-ut-ta-at ... hu x ... hu-ut-ta-at u-ma-at-

ti-it ... me ri ... d In-su-uš-na-ak na-ap-

pi-ip Ha-tam-ti-ip te-ma-... hu-ut-ta-

aš-pi u-ma-ti-iš-pi an x ... x hu-ut-ta-aš-

pi x hi sar-ri-ma-ah-si hu-ut-ta-ah-si

... ku-ši-ih-si

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti ri-ša-ar-ri

te-im-ti a-li-e-li-ri u I Šil-ha-ak-d In-su-

uš-na-ak ša-ak I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-

te-ik ba-te-ik d Nah-hu-un-te-ik ha-ni-

ik d In-su-uš-na-ak-ki li-ka-me4 gi la

na-ap-pi-ip ... nu u-gi-el-at-ti ik-ti-u-me

ik-ti hi te ... hu-ut-ta-an ... ik-

ti za-...-ar hu-ut-... hu-ur-tuku-ur-x

... x ti-ir-... AŠ Šu-še-en x ma g li lu

si-it-ta ... ba-ar ... x me ši ...-ha-aš-

pi x el-ti ...-ma-ah ba ...

-ti-ri ...-ra ...

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

... tu ... Pi-it-a-ti ...

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

AŠ ...-e-a ...-un-nu AŠ Ša Ši-li-tu

AŠ Ša Pe-el-... AŠ Pi-it Pu-li-...

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

AŠ ...-ri AŠ ... AŠ ... AŠ Še-

en-ku-ru AŠ Ša ... AŠ ... AŠ Pi-it Na-ap-pa-

hi-e AŠ Ku-ur-... AŠ ... AŠ Ša I-mi-

ri-e AŠ Ha-...AŠ ... AŠ ...-ki-te-ik-ku

AŠ ... AŠ ... AŠ Pi-it Na-ki-ru AŠ Ša ...

AŠ ... AŠ ...-pi-la-an-tuAŠ ... AŠ ...

PAP 20+2 si-i-la tah AŠ ...

hu-te-e-pe šu-ma-ah ... -tu

hi-it-e i-na-at-ti-it d In-su-uš-na-ak

hi-iš a-ha-pe el-ti ba-at-ip du-up-ba-at li-im-

ma-at ku-ra-at u-ma-at-ti-it pe-ti-ip lu-uk

li-im-ma-aš-pi ta-ri-ip ša-li si-ra-aš-pi li-im-ma-

ak ku-ra-ak ba-at-pu-up ra-ap-ba-ak

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

AŠ Ša Ba-ar-ba-ri AŠ Ša Al-ta-...

AŠ Ša I x-...-na-an-ka-ri AŠ ...

AŠ Pi-it ... AŠ Pi-it ... 2 AŠ Ša ...

hu-te-e-pe šu-ma-ah

hi-it-e i-na-at-ti-it d In-su-uš-na-ak

hi-iš a-ha-pe el-ti ba-at-ip du-up-ba-at

li-im-ma-at ku-ra-at u-ma-at-ti-it pe-ti-ip

lu-uk li-im-ma-aš-pi ta-ri-ip ša-li si-ra-aš-pi

li-im-ma-ak ku-ra-ak ba-at-pu-up ra-ap-ba-ak

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

AŠ Si-el-la-am AŠ ... AŠ Pi-it d ...

AŠ Tu-un-ni AŠ Ar-ti-... AŠ Pi-it ...-ar-ri-

ka AŠ Ša Pu-uh-... AŠ Ša I ...

AŠ Ma-at-ku-... AŠ ... AŠ ...-pi-ši AŠ Ša

Si-... AŠ ... AŠ Pi-it d ...-i-ri-ba

AŠ ... AŠ Pi-it Ka4-ta-aš-ma-an

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

**§ 37**

AŠ A-šu-ha-aš AŠ Pi-it La-as-si-i

AŠ Ša ... AŠ Pi-it d ...-še-mi AŠ Pi-it E-te-el-

li-e AŠ ...-ša-ka-a-a AŠ Ma-at-ka AŠ Ša

Ha-a-la AŠ Ap-pi-si-ni-pe-ti AŠ Ša. Arad-e-gal-li

AŠ Ki-ip-ra-at PAP 31 si-i-la tah AŠ U-ka-ar-si-

il-la-am-ni E-pe-eh hu-te-e-pe šu-ma-ah

hi-it-e i-na-at-ti-it d In-su-uš-na-ak

hi-iš a-ha-pe el-ti ba-at-ip du-up-ba-at li-im-ma-

at ku-ra-at u-ma-at-ti-it pe-ti-ip lu-uk

li-im-ma-aš-pi ta-ri-ip ša-li si-ra-aš-pi li-im-ma-

ak ku-ra-ak ba-at-pu-up ra-ap-ba-ak

**§ 39**

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

AŠ Ar-ra-ap-ha 2 AŠ Nu-u-za AŠ d ...

AŠ ... AŠ Ha-an-ba-te-e AŠ Ti-tu ... AŠ ...

AŠ Ša Ni-še-e PAP 11 si-i-la tah AŠ

...- ti-il-la hu-te-pe šu-ma-ah

hi-it-e i-na-at-ti-it d In-su-uš-na-ak

hi-iš a-ha-pe el-ti ba-at-ip du-up-ba-at li-im-

ma-at ku-ra-at u-ma-at-ti-it pe-ti-ip lu-uk

li-im-ma-aš-pi ta-ri-ip ša-li si-ra-aš-pi li-im-

ma-ak ku-ra-ak ba-at-pu-up ra-ap-ba-ak

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

**§ 43**

AŠ x ba ... hi AŠ Ša ....

AŠ ... AŠ Tu-un-na-ti AŠ ... AŠ ...

AŠ Ša Ha-an-ta AŠ Pi-it ... AŠ ... AŠ Pi-it

Ri-e-rap-pi

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

AŠ Pi-it Ba-hi-e AŠ Ša Ku-uš-... AŠ x

AŠ Ša Pu-ur-na-ma-aš-hu-um AŠ Ma-

... AŠ Pi-it Iš-tarAŠ Hu-ra-tu AŠI-ši-ir-tu

ša d IM-x AŠ ... AŠ Ša An-pi-ma AŠ Hu-ra-at-d Ša-

ri-e-amAŠ Pi-it Ri-tu-ti GAL AŠ Pi-it

Ri-tu-ti TIM AŠ ...-te-en-d ... AŠ Pi-it It-ta-

du AŠ Ri-e-šu-... AŠ Pi-it Ri-ki-im d IM 2

AŠ Pi-it Mu-gi-ia

**§ 46**

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

PAP 41 si-i-la tah AŠ Du-ru-un-

E-pe-eh ša-at-ra-ak x ...-ia- al-ma-an hu-

te-e-pe du-ru-un

hi-it-e i-na-at-ti-it d In-su-uš-na-

ak hi-iš a-ha-pe el-ti ba-at-ip du-up-ba-

at li-im-ma-at ku-ra-at u-ma-at-ti-it

pe-ti-ip lu-uk li-im-ma-aš-pi ta-ri-ip ša-li

si-ra-aš-pi li-im-ma-ak ku-ra-ak ba-at-pu-up

ra-ap-ba-ak

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

AŠ Na-hi-iš-ba-ra-ri-e AŠ Ba-ta-si-...

AŠ ...-ša AŠ Ša Hi-li-ik AŠ ša Ba-li-hu AŠ Ma-an-

... AŠ Mu-ur-ra-at-taš AŠ Du-un-nu AŠ Pi-it

U-za-li-... AŠ Pi-it Ha-ni-pi AŠ Ša Ku-pi-ia

3 AŠ Pi-ta-ti ša ... AŠ x-ši-il-ba AŠ Pi-it Na-gi-

ia AŠ Ša Ka-at-tar-za-ah AŠ ... AŠ Du-hu-pu-

na AŠ A-na-ah-hu-taš AŠ Pi-it d ...-iš-ma-an-

ni AŠ ... AŠ Pi-it Si-li-ia AŠ Ša Za-ah-mi

AŠ Pi-it Ša-il-ti-... AŠ Pi-it Hu-up-ba-ni

AŠ Ša Mar-az-za

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

AŠ Ša Ik-la-x-a-i AŠ Ša-an-gi-ba-ri

AŠ Ti-in-tu-i-li-e-ri-iš AŠ Pi-it Ma-ti-mu AŠ Pi-it

La-ki-pu AŠ Ti-in-tu AŠ Pi-it Ri-ki-im-d IM

AŠ ...-za-hu-ka AŠ Pi-it Ta-am-te-ia 3 AŠ Ha-ar-

ba-tu AŠ ...-ur-ku-up-pu-uh-ti AŠ Pi-it Na-

šu-ma-li-ia AŠ ...-x-lu-e AŠ Pi-it Ta-sak-SUN-KIR

AŠ Pi-it Iš-ši-hu-... AŠ ...-ti AŠ Ša Pu-ur-ra-

hu-ut-ta AŠ Uz-zi-... AŠ ...-ik AŠ Pi-it Ba-ar-

ba-ri AŠ ... AŠ ...-ia AŠ URU-ka-ap-lu

PAP 49 si-i-la tah AŠ Ba-...-hu-u-ta

ia-al-ma-an a-ak a-...-za-ha-ia

hi-it-e i-na-at-ti-it d In-su-uš-na-ak

hi-is a-ha-pe el-ti ba-at-ip du-up-ba-at li-im-

ma-at ku-ra-at u-ma-at-ti-it pe-ti-ip

lu-uk li-im-ma-aš-pi ta-ri-ip ša-li si-ra-aš-

pi li-im-ma-ak ku-ra-ak ba-at-pu-up

ra-ap-ba-ak

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

AŠ URU ... AŠ Pi-it Ki-la-al-la

AŠ Za-ka-pi-... tu ša ... AŠ Pi-it

Na-an-ka-ri AŠ Pi-i t ... URU ... AŠ ...-

šil-ti AŠ Ta-an-si-la-am AŠ ...-tu-ka;-ar-...

AŠ-...-ka ša-an-ba-te-ia AŠ Pi-it i-...

AŠ Ša-... AŠ Pi-it Ku-un-zu-ba-ti AŠ A-ta-

...-ap-na-... AŠ Pu-hu-tu AŠ Na-ka-pu

AŠ Za-al-la- AŠ Ki-a-su AŠ Pi-it

Ra-ap-i-ku-... AŠ ...-li-li-ir-ka-at-tar

hu-te-e-pe šu-ma-ah

hi-it-e i-na-at-ti-it d In-su-uš-na-ak

hi-is a-ha-pe el-ti ba-at-ip du-up-ba-at li-im-

ma-at ku-ra-at u-ma-at-ti-it pe-ti-ip

lu-uk li-im-ma-aš-pi ta-ri-ip ša-li si-ra-aš-

pi li-im-ma-ak ku-ra-ak ba-at-pu-up

ra-ap-ba-ak

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

**§ 58**

AŠ Ki-ta-an AŠ ... AŠ Na-ar-si-il-

la-am AŠ ... AŠ Pi-it ...-ha-tu AŠ Na- ...

AŠ Pi-it ...-na-ap-si-ra AŠ ...

AŠ Pi-it Um URU-ma-ša-ap AŠ ...

2 AŠ ... AŠ Ha-ra-ap AŠ ... AŠ Pi-it-...-ki-iš-d IM AŠ ... AŠ Pi-it A-

mu-ur-ri AŠ ... AŠ Pi-it Ki-la-ak-...

PAP 26 si-i-la tah AŠ Si-

hi-it-e i-na-at-ti-it d In-su-uš-na-ak

hi-is a-ha-pe el-ti ba-at-ip du-up-ba-at li-im-

ma-at ku-ra-at u-ma-at-ti-it pe-ti-ip

lu-uk li-im-ma-aš-pi ta-ri-ip ša-li si-ra-aš-

pi li-im-ma-ak ku-ra-ak ba-at-pu-up

ra-ap-ba-ak

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

AŠ ... AŠ Ku-la-a-na ...

AŠ Pi-it ... AŠ Pi-it

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti

ri-ša-ar te-im-ti a-li-e-li-ri u I Šil-ha-ak-d In-

su-uš-na-ak su-uh-mu-tu li-ku-un hu-ut-

tah-ni a-ak na-ap-pi-ip Ha-tam-ti-ip

na-ap-pi-ip AŠ An-ša-an-pi na-ap-pi-ip AŠ Šu-

še-en-pi i-gi-ri-ma ta-ah-ni

a-ak hu-ut-ha-li-ik-pi-u-me hu-ut-ha-

li-ik-pi SAL d Nah-hu-un-te-u-tu ru-tu

ha-ni-ik-u-ri-me a-ak hu-ut-ha-li-ik-pi pu-hu

ni-ka-me-na li-ku-un hu-ut-tah

a-ak na-ap-pi-ip Ha-tam-ti-ip na-ap-

pi-ip AŠ An-ša-an-pi na-ap-pi-ip AŠ Šu-še-en-

pi gi-ri-ma pu-zu-uz-ka-ta-ah-ni

su-uh-mu-tu li-ku-un ta-al-lu-uh

a-ak na-ap-pi-ip Ha-tam-ti-ip na-ap-

pi-ip AŠ An-ša-an-pi na-ap-pi-ip AŠ Šu-še-en-

pi gi-ri-ma pu-zu-uz-ka-ta-ah-ni-ma

ak-ka ... AŠ An-ša-an AŠ Su-še-en

hu-ma-ak ku-us AŠ Ku-u-pe AŠ Ma-ra-... AŠ Si-ia-

an-ma si-is-ki-ih-ni

li-ka me ak-ka me-ni-ir-ri hu-ma-ak-

ri uš-ta-ni si-il-ha-an-ri pu-li-in-ri mi-

ir-ri-in-ri hi-iš a-ap-pi a-ha ta-ah-ni tu-

up-pi-me mi-ir-ri-in-ri

na-ap-pi-ip Ha-tam-ti-ip na-ap-pi-

ip AŠ An-ša-an-pi na-ap-pi-ip AŠ Šu-se-en-pi

ik-ku ku-ni-en-ni hu-ut-ta-an-ri

as-ša na-ap-pi-ip Ha-tam-ti-ip-ni

a-ak d In-su-uš-na-ak-ni te-iš-na

a-ak hi-iša-ap-pi tu-ru-un-ri ur-ri-e

i-ki-...-ma-ki in-ri i-pi hi-šu-uk-

na ... ka az-za-ak la-ha-ak ...

hu-ur-tu gi-ri-pe-ip hu-ut-ta-ak-na

am-ma-me ta-ka-ar ru-hu-ur a-ni

tu-ru-un ru-hu-me ta-ka-ar am-ma-ar a-ni

tu-ru-un a-ap-ti ba-at ta-ak-na hal-ti-at

hal-ma-ak-na pi-ir-ka-an aš-ša ha-am-ma-aš-na

ha-ha si-ia-aš-na pe-ti-ip-pe lu-uk

ma-aš-pi-na ta-ri-ip ša-li si-ra-aš-pi-na

li-im-ma-ak-na ku-ra-ak-na ba-at-pi-ip ra-ap-

ba-ak-na

a-ak gi-ri-pe-ip hu-ut-ta-ak-na

...-ak-na ra-al hal-ma-ak-na ha-...

-ar-ki in-ka-az-za-ak-na ...

hal-Hu-up-ša-an la-am li-ir-ri i-hu-ut-ta-ak-

na i-ku-tu-uš-na

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti

ri-ša-ar te-im-ti a-li-e-li-ri u I Šil-ha-ak-d In-

su-uš-na-ak su-uh-mu-tu li-ku-un hu-ut-

tah-ni a-ak na-ap-pi-ip Ha-tam-ti-ip

na-ap-pi-ip AŠ An-ša-an-pi na-ap-pi-ip AŠ Šu-

še-en-pi i-gi-ri-ma ta-ah-ni

su-uh-mu-tu li-ku-un ta-al-lu-uh

a-ak na-ap-pi-ip Ha-tam-ti-ip na-ap-pi-ip

AŠ An-ša-an-pi na-ap-pi- ip AŠ Šu-še-en-pi

gi-ri-ma pu-ta-at-tah-ni-ma

ak-ka ... AŠ An-ša-an AŠ Šu-še-en

hu-ma-ak ku-us AŠ Ku-u-pe AŠ Ma-ra-

... AŠ Si-ia-an-ma si-is-ki-ih-ni

ak-ka li-ka -me me-ni-ir-ri ...

ri hu-ma-ak-ri ... lu-pu-un-ra

... -ri hu-ma-aš ru- ...

hi-il-la-an-ra ... hu-

ma-aš ša-ah-ha-an-ra ... ra-te-...

hu-ut-ta-a n-ri mu-ri me-ir-ri-in-ri

hi-iš a-ap-pi a-ha ta-ah-ni tu-up-pi-me

... mi-ir-ri-in-ri

a-ak na-ap-pi- ip Ha-tam-ti-ip

na-ap-pi-ip AŠ An-ša-an-pi na-ap-pi-ip

AŠ Šu-še-en-pi ...-ra-...-ti-in-... an

54 a.

d In-su-uš-na-ak ...-ak

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

AŠ ... -si-pe-šu-ha-ta AŠ Mu-ri-e-... AŠ ...-ta-el-za-nu AŠ Šu-ur-šu-up-ba

AŠ A-ba-... AŠ ... AŠ Ni-ri-pu-ni-šu-ru-tu-ha

a-ak AŠ ...-pe-ra

hi-it-e ir-na-at-ti-it d In-su-uš-na-ak

hi-iš a-ha-pe el-ti ba-at-ip du-up-ba-at li-im-

ma-at ku-ra-at u-ma-at-ti-it pe-ti-ip lu-uk

li-im-ma-aš-pi ta-ri-ip ša-li si-ra-aš-pi

li-im-ma-ak ku-ra-ak ba-at-pu-up ra-ap-ba-

ak

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

AŠ ...-ta-ar-ka-ap-za-ba AŠ Ša

Ha-... AŠ ... AŠ Ma-ak-ši-ia AŠ Ša Ku-tu

AŠ Mi-ta-... AŠ ...-aš AŠ As-si-e AŠ Ša

Ki-il-ka-... AŠ ...-ni-ia AŠ Kiš-ši-mu

AŠ Ha-ar-pa- ... AŠ ... -hi-ti AŠ Ta-al-za-na

AŠ Za-ba-... -x-ia-aš

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

**54b.**

...-e AŠ Ba-x-...-in-zu-ti AŠ Pi-it

... PAP x si-i-la tah AŠ Hal-ma-an-ni-ri-pu-ni

hu-te-pe šu-ma-ah

hi-it-e i-na-at-ti-it d In-su-uš-na-ak

hi-iš a-ha-pe el-ti ba-at-ip du-up-ba-at li-im-

ma-at ku-ra-at u-ma-at-ti-it pe-ti-ip

lu-uk li-im-ma-aš-pi ta-ri-ip ša-li si-ra-aš-pi

li-im-ma-ak ku-ra-ak ba-at-pu-up ra-ap-ba-ak

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-ti tu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

AŠ Uš-mar-ma-za-ah AŠ ...

AŠ Ši-ba-ah-hi-e AŠ Ša ... AŠ Pi-it Pu-ul-

zu-šu AŠ ... AŠ Li-ip-tu AŠ Pi-it ...

PAP 14 si-i-la tah AŠ

...-ak-mi-iš-la-an hu-te-pe šu-ma-ah

hi-it-e i-na-at-ti-it d In-su-uš-na-ak

hi-iš a-ha-pe el-ti ba-at-ip du-up-ba-at

li-im-ma-at ku-ra-at u-ma-at-ti-it pe-ti-ip

lu-uk

**55.**

la-al-li ir-na-at-ti-ih ... a-ta-ar-

im-ma ... me-te-en-ki el-ti ...

a-ak na-ap-pi-ip Ha-tam-ti-ip i-tu-um-

ba-ah x .... si-in-ki-ih a-ak el-ti a-pu-ut-

tu-uh ... a-pu-up ha-li-ih a-ak te-im-ti

ap- ... i-ha-ra-ah

a-ak ku-uš Ti-ik-la-at ... hi-it-ra

ir-pu-ut-tah

ku-uš AŠ Hu-us-si ...

ku-uš Pu-ra-at-tu ir-pa-ri-ih hi-it-ra

ku-uš AŠ Ni-me-it-tu-Mar-tu-uk-me

ir-... si-i-la-e-ra ir-li-ih

a-ak hal-Ha-ap-ti-iš-... ku-us-si ir-ba-li-

pe a-pi pa-ah-ti ...

hal-Ha-ap-ti-iš-e a-ak hi-it-ra ir-...

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

nu u-te-en-ti u I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak

mu-uh-ti nu-un ku-ul-la-ah ku-ul-la-ak-u-me

ha-ap-titu-ru-uk-u-me hu-ut-ta-at

**56.**

u I Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-ak sa-ak I Šu-ut-

ru-uk-d Nah-hu-un-te-gi-ik-ki li-ba-ak ha-ni-

ik d In-šu-ši-na-ak-ki su-un-ki-ik AŠ An-za-an

AŠ Šu-šu-un-ka li-ku-me ri-ša-ak-ki ka-at-ru

Ha-ta-am-ti-ik hal-me-ni-ik Ha-ta-am-ti-ik

si-it ša-am-ši sa-hi-ia hu-uh-tah AŠ Šu-Šu-un-me il-li-na te-la-ak-ni ...

**57.**

u I Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-ak ša-ak I Šu-ut-

ru-uk-d Nah-hu-un-te-gi-ik su-un-ki-ik

AŠ An-za-an AŠ Šu-šu-un-ka

si-ia-an d Ki-ri-ri-ša za-na AŠ Li-ia-an la-ha-

ak-ra-me d Hu-ban-nu-me-na ku-ši-iš-da

mi-ši-ir-ma-na sar-ra-h pe-ip-ši-ir-ma-h

a-ak e-ri-tim-na ku-ši-h

ku-ra-am-ma kar-ra-h a-ak ku-la-am-ma

sa-h-ti-ir-ma-h

a-ak ir-ki-in-ti-u-me-ma d Ki-ri-ri-ša za-na

AŠ Li-ia-an la-ha-ak-ra na-pir-u-ri i-du-ni-h

e d Ki-ri-ri-ša za-na AŠ Li-ia-an la-ha-ak-ra

na-pir-u-ri

hu-ut-tak ha-li-ik-u-me li-ma nu te-la-ak-

ni

**58.**

u Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-ak ša-ak I Šu-

ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te-gi-ik su-un-ki-ik AŠ An-za-

an AŠ Šu-Šu-un-ka

I d Hu-ban-nu i-me-na si-ia-an d GAL

a-ak d Ki-ri-ri-ša-me u-pa-at-im-ma ku-ši-iš

a-ak mi-ši-ir-ma-na u e-ri-en-tim-im-ma

ku-ši-h

a-ak da-ak-ki-me-u-mi-ni d Nah-hu-

un-te-u-tu-me pu-hu-ni-ka-me-na in-ti-ik-ka

a-ak ir-ki-in-ti-ni-ka-me-ma d GAL a-ak

d Ki-ri-ri-ša AŠ Li-ia-an-ra na-pir-u-ri i-du-ni-

h

**59.**

I Šil-ha-ak-d In-šu-ši-na-ak ša-ak I Šu-

ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te-gi-ik li-ba-ak ha-ni-ik

d Ki-ri-ri-ša a-ak d In-šu-ši-na-ak-gi-ik su-un-ki-ik

AŠ An-za-an AŠ Šu-šu-un-ka

I d Hu-ban-nu-me-na si-ia-an d Ki-ri-ri-ša

AŠ Li-ia-an-ir-ra-me ha-la-at-im-ma ku-ši-iš

a-ak mi-ši-ir-ma-ma u sar-ra-h e-ri-tim-

im-ma pe-ip-ši-im-ma ku-ši-h

a-ak da-ak-ki-me-u-mi-ni SAL d Nah-hu-un-

te-u-tu-me I Hu-te-lu-du-uš-d-In-šu-ši-na-ak me

I Šil-hi-na-ha-am-ru-d-La-ka-ma-ar-me I Ku-tir-

d Hu-ban-me SAL d Iš-ni-ka-ra-ap-bad-me

SAL U-ru-tuk-d El-ha-la-hu-me a-ak SAL U-tu-e-hi-

h-hi-d Pi-ni-gir-me in-ti-ik-ka

a-ak ir-ki-in-ti-ni-ka-me-ma d Ki-ri-ri-ša

na-pir-u-ri i-du-ni-h

**60.**

I Hu-te-lu-du-uš-d In-su-uš-na-ak li-ka-me

ri-ša-ri me-ni-ir Ha-tam-ti-ir a-ak AŠ-Šu-še-en-ri

ša-ak ha-ni-ik I Ku-ti-ir-d Nah-hu-un-te-ir a-ak

Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak-ri

ta-ak-ki-me-u-me ta-ak-ki-me i-gi šu-tu-u-

pe-ni ta-ak-ki-me ru-hu ša-ak-u-pe-ni ta-ak-ki-

me ru-hu pa-ak-u-pe-ni a-a-ni-ip-u-pe in-ti-

ik-ka

a-ak AŠ Ki-pu-u si-ia-an d Iš-ni-ka-ra-ap-

me hu-sa-me e-ri-en-tu-um-ni pi-ip-si-iš

ku-si-iš-na x

**61 A.**

I Hu-te-lu-du-us-d In-su-uš-na-ak li-ka-

me ri-ša-ri me-ni-ir Ha-tam-ti-ir a-ak

AŠ Šu-še-en-ni-ir ša-ak ha-ti-ik I Šu-ut-ru-uk-

Nah-hu-un-te-ir I Ku-te-ir-d Nah-hu-un-te-ir

a-ak Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak-

ri i-gi ha-ni-ik SAL Me-li-ir-d Nah-hu-un-

te-ir

ta-ak-ki-me-u-me ...

**61 B.**

in-ni an-du-uk-ni

ta-ak-me-u-me in-ti-ik-ka

a-ak gu-gu-un-nu-um d In-su-uš-na-ak-ni

u-pa-at hu-us-si-ip-na pe-ip-si-ih ku-si-ih

**61 C.**

u-pa-at hu-us-si-ip-na pe-ip-si-ih

ku-si-ih

su-uh-te-ir-me la-an-si-ti-i-ni ha-al-ti-te

la-ni-i-ni la-an-si-ti-i-ni a-ha-at si-ra-ah

mi-ir-ri-ih nu-un du-u-ni-ih

ak-ga pu-lu-un-ri hu-ma-aš ba-ap

ti-ri-in-ri

hi-i-iš a-ap-pi a-ha ta-ak-ni la-ah-lu-uš

in-ni gi-ti-in-ri

d In-su-uš-na-ak ba-ti-ip du-up-ba-

aš-na

ha-at-ti I Hu-te-lu-du-uš-d In-su-uš-na-ak-

ni a-gi I Si-il-ha-ha ri-uk-ku-ri-ir ta-ak-

na

**62.**

I Hu-te-lu-du-uš-d In-su-uš-na-ak li-ka-

me ri-ša-ri me-ni-ir Ha-tam-ti-ir a-ak AŠ Šu-

še-en-ni-ir ša-ak ha-ti-ik Su-ut-ru-uk-d Nah-hu-

un-te-ir I Ku-ti-ir-d Nah-hu-un-te-ir a-ak

I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak-ri i-gi ha-ni-ik

SAL Me-li-ir-d Nah-hu-un-te-ir

ta-ak-ki-me-u-me a-ak ta-ak-ki-me i-gi

šu-tu-u-pe-me in-ti-ik-ka

a-gi si-ia-an d In-su-uš-na-ak ri-ša-ar

na-ap-pi-ir-ra-me e-ri-en-tu-um-ni pe-ip-si-

ih ku-si-ih

**63.**

I Hu-te-lu-du-uš-d In-su-uš-na-ak li-ka-

me ri-ša-ri me-ni-ir Ha-tam-ti-ir a-ak

AŠ Šu-se-en-ni-ir ša-ak ha-ti-ik Šu-ut-ru-uk-

d Nah-hu-un-te-ir I Ku-ti-ir-d Nah-hu-

un-te-ir a-ak I Šil-ha-ak d In-su-uš-na-ak-ri

i-gi ha-ni-ik SAL Me-li-ir-d Nah-hu-un-te-ir

ta-ak-ki-me-u-me

**64.**

ta-ak-ki-me-u-me a-ak ta-ak-ki-me

i-gi šu-tu-u-pe-me in-ti-ik-ka

a-ak si-ia-an d U-pu-ur-ku-pak za-na

hu-te hi-ši-ip-ri-ni

ha-al-ma-si AŠ Šal-u-lik-ki pa4-ar-ka

in-ni an-tu-uk-ni

u e-ri-en-tim-ni pe-ip-si-ih ku-si-ih

**65.**

e d Ma-an-za-at za-na ri-ša-ar-ri

u Hu-te-lu-du-uš-d In-su-uš-na-ak ša-ak

I Ku-ti-ir-d Nah-hu-un-te a-ak I Šil-ha-ak-d In-

su-uš-na-ak-gi-ik li-ka-me ri-sa-ak-ki

ta-ak-ki-me-u-me ta-ak-ki-me SAL

d Nah-hu-un-te-u-tu am-ma ha-aš-tu uk-u-ri-me

a-ak ta-ak-ki-me i-gi šu-tu-u-pe-me in-ti-ik-ka

a-ak hi-na-ap u-hi-in-ni hu-ut-tah

a-ak si-ia-an d Ma-an-za-at-me a-ak s Si-mu-

ut-ta DINGIR Ha-ta-am-ti-ir-me-ma

ta-at-tah

**66.**

... -h ar-te ...

te-ra-an pu-ru un-tah-haš-da a-ak ma-ri-iš-da

me-en-ni-e sa-ap in-ni sa-pe-en a-ak bi-lu-

lu-h-ha-an ur-ri-e in-ni še-ra-na

ši-iš-ni-ir a-li-me-lu-ur-ra mi-ti-ik na-ap-

pi-ir-ra ie-ip-ti-u-ri ni d In-šu-ši-na-ak

na-pir-u-ri zu-un-ki-ir-u-ri a-ak ba-hi-ir-u-ri

(es fehlt sehr viel)

... hal Ha-tam-ti

te-en-gi-h d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri i-si-ma

ta-h

**67.**

ta-ak-ki-me Ku-ti-ir-d Nah-hu-un-

te-me ta-ak-ki-me a-gi ta-ak-ki-me

I Te-im-ti-hal-ki-me in-ti-ik-ga

a-gi ...-ip-pi hu-ut-ta-ah • a-gi

uk-ku up-zu-um-ba-ah

ak-ga pu-lu-un-ri me-el-ka-an-ra

a-gi pu-hu-ri si-ia-an d In-zu-uš-na-ak-ni-ir

... li-...

**68.**

a-ak si-ia-an ...-ik-mi

si-in-... in-tah-ha-aš-pi ...

te-im-ti ri-ša-ar-ra si-il-

ha-ak ...-in-na AŠ Šu-še-en-... a-ak

na-ap-pi-ip AŠ An-ša-an-pi na-ap-pi-ip

AŠ Šu-še-en-ip ...-še-ip-u-pe a-ak ba-la

AŠ Šu-še-en-ip ... -ra-ti-ha-la hu-ut-tak-na

e d In-su-uš-na-ak te-im-ti a-li-e-li-ri

e d Ki-ri-ri-ša ru-tu ri-ša-ar-ri ah-pe tu-ur-na

am-ma na-ap-pi-pi-ir e d Nah-hu-un-te te-im-ti

ba-la-ri ri-ša-ar na-ap-pi-pi-ir

te-im-ti e d U-pu-ur-ku-pak za-na

hu-te hi-ši-ip-ri ... tu-ru-un-ra ha-ra-

an-ri ... e d Ti-ru-mi-it-hi-ir ni-iz-

za ba-te-ik e d ... te-im-ti la-an-

li-ri-ir ri-ša-ar na-ap-pir-ra e

d Na-an-na-ra te-im-ti ... hi-ši ki-ki-

... e d Ma-an-za-at za-na ri-ša-ar-ri

d Nah-hu-un-te ... ri

**69.**

ša te-ni

...-in-ni-iš a-ak su-gir si-ia-an-ra

... an ... d Ma-an-za-at

... pi-tu-ša x ... su-gir si-ia-an-ra

... pi-tu-ša x ri

... ni 60 UDU.NITA MEŠ

... UDU.NITA MEŠ ša šir ti 11 URU

mu x e ...

x-un-ra UDU.NITA MEŠ d Gir-...-an

e-šir-tu

... x a li-mi si pe-li a-ra 60 UDU.

NITA MEŠ

... ak si 1 PISAN 1 ri-ša ia x 6 GUN

... li ... si-ia-an ... an

... si-ia-an d Nah-hu-un-te x tu 180 x

... si šu mi 1 PISAN ri-ša ša x

... hu 1 PISAN 1 x ša an su mi ra x

ša al ... an

ri x tu x ni 1 PISAN ri-ša ša ... i

si te an x

... d La-ka-mar

... d La-ka-mar uk-ku ha x zu-gir d ...

... tu ... mu x-ru-un a-ak x ri te-ni

... ma a ka ti si tu na ap

si-ia-an d Pi-ni-gir

... d Pi-ni-gir GUR pi-tu-ša GIŠ ... ha

tu a-ta

... a-ak si-ia-an d Pi-ni-gir-me ri-ri

... a-ak si-ia-an ...

... d Pi-ni-gir

... ha x un ... du hi-it a-pi-

... si-ia-an d Ša-la ... ri ... si-ri-ri x-ni

ri-sa-ar-ra x

... an si-ia-an ... d Ki-ri-ri-ša

1 QA ša ... a si me

... in-ri-ri ... si ...hi ri ... d x x ra ...

... hu ha ... ra an x d Ba-pu I d Zu-

ha ša an ... 34 UDU.NITA MEŠ

te-lu-ma xx si-ša-an šu pe x

... an ša an

**70 A.**

... d In-šu-ši-na-ak ...-ba-ak li-...

...-un-ka a-ak ... -an-ra gi- ... na-pir-

u-ri hu-ut-tak ha-li-ik-u-me ...

**70 B.**

-te-u-te ... ni-ka-me-ma in-ti-ik-ka

... a-x ir-ki-in-ti-u-me-ma ... d GAL

**70 C.**

... a-ri-ih ...-ih

bi4-am-ma šu-ša ... up du-up-pe zu

x ik-ri-iš ba-li-... x-e-ri gi-ri-e-pu-up

-iš-da ta-aš-bi gi-...-bi-ti d Na-

...-la-ah šu-... Na-ah-hu-un-te-na

... ma-... AŠ Li-hu-x

AŠ Ka-ši-hu-te AŠ ... i ... PAP 30

zi-i-la tah

I Ku-ti-ir-d Nah-hu-un-te

a-gi I Te-im-ti-a-gu-un a-pu ku-ni-ih-ni

ak-ga du-uš du-hi ir-ma-an-ri du-uš

li-ga-we ir-hi-ša-an-ri du-uš me-el li-ir-ri

ir-ku-ni-ir-ri

hu-ur-ti Ha-da-am-ti-ip-na Hu-up-ša-an

la-am li-ir-na te-im-ti-na ...-na ku-du-up-

na li-ga-we-na ... li-ga-we-na ša-si-in-

na u du-hi-ir-na

**71 A+B.**

u I Šu-tur-d PIR ša-ak I d Hu-ban-im-me-

na-gi-ik-ki su-un-ki-ik-ki AŠ An-za-an

AŠ Šu-šu-un-ka li-ku-me ri-ša-ak-ka

si-ia-an ak-ti-im-ma ku-ši-h

a-ak ka-as-su MEŠ ma-al-ši-ia ha-li-h

a-ak a-ha da-at-da-h

a-ak d Pi-ni-gir ki-ik-ki gi-li-ir-ra na-pir-u-

ri i-du-ni-h

ak-ka d Pi-ni-gir ik-ku ur-hu-ma-aš a-ak

li-en-ra ha-at-ti d Pi-ni-gir-mi uk-ku-ri-ir da-

ak-ni

**72.**

u Šu-ut-ru-uk-d PIR sa-ak I d Hu-ban-

im-me-na-gi-ik-ki li-ku-me ri-ša-ak-ka

ka-at-ru Ha-tam-tuk me-en-ku li-ik-ki Ha-tam-

ti-ik li-ba-ak ha-ni-ik d GAL a-ak d In-šu-uš-

na-ak-gi-ik

su-gir I Hu-te-lu-du-uš-d In-šu-us-na-ak

su-gir Šil-h-na-ha-am-ru-d La-ga-mar su-gir

I d Hu-ban-im-me-na PAP 3 su-un-kip šir-ma

pu pi-it-te-na

u I Šu-ut-ru-uk-d PIR su-un-ki-me-na

hu-ma-an-ka d In-šu-uš-na-ak na-pir-u-ri ur-tah-

ha-an-ra ku-ku-un-nu-um pi-it-te-na

sa-ri pa-ha-h a-ak d In-šu-uš-na-ak

AŠ Kar-in-taš hu-ma-h

a-ak zal-hu-pa-e ir-ku-ba-h

ba-li-ik-ma-an-ki a-ak im-me tu-ru-h

šil-ha-ma-an-ki 2 a-ak im-me hu-h-tah

e d In-šu-uš-na-ak na-pir-u-ri nu Šil-ha-

an-du-u u hi-ig a-ha ku-tu-h

ak-ka u-mu-na hi-iš-da

zi-ti-in d In-šu-uš-na-ak-me ma-ni-iš-ni

a-ak hi-ša d In-šu-uš-na-ak-me a-ni pi-te-

en

**73 A.**

u I Šu-ut-ru-uk-d PIR ša-ak I d Hu-ban-im-

me-na-gi-ik-ki su-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-

ka li-ku-me ri-ša-ak-ka ka-at-ru Ha-tam-

tuk me-en-ku li-ik-ki Ha-tam-tuk

e d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri ...

ir na-an-ra u-nu-nu hi-ša-a

...-ma-ni su-ru-me-na ni-ip-ba

... tu-um-ba-h ki-te-en ...

u I Šu-tur-d PIR ša-ak I d Hu-ban-im-me-

na-gi-ik-ki su-un-ki-ik-ki AŠ An-za-an

AŠ Šu-šu-un-ka ... si-ia-an a-pi-me in-

... tu-um-ba-h

e d In-šu-ši-na-ak ...

hal Hu-up-še-en ... -na

a-ak d In-su-si-na-ak ...

**73 B.**

...-a-mar al-ak ... a

ha-at-ti d In-šu-ši-na-ak a-ak d ...

ri-uk-ku-ri-ir ta-ak-ni d PIR ir-ša-ra-ra hi-iš

a-ni ku-tu-un ...-pi ...

I Šu-ut-ru-uk-d PIR ša-ak I d Hu-ban-

im-me-en-na-ri d In-šu-ši-na-ak ir-tah-ha-an-ra

... šu-tu-ur-ma hu-ut-da-...

**73 C.**

... ba-hi-ir ...

... ba-hi-ir na-ap-pi ki-ki-ip a-ak

mu-ri-ip ... ti-ik-ka-aš-da

te-nu-um na-ap-pi-ia da-ba-ak-ra ...

a-ak d In-šu-ši-na-ak na-pir-u-ri i-du-...

d GAL-ni a-ak d NINNI.

LAM ša-ra-ma da-h-iš-ni

... sa-al-mu / šu-tu-ur

Šu-ut-ru-uk-d PIR ša-ak i d Hu-ban-im-me-na-ri-

me a-ha ... ha-h-pu-ut-ni a-ak

te x te x u at-...

**74.**

... I Šu-ut-ru-ru ba-ši-šu GAL

mi-it in-ku-us-si ...-lu-ma-li-ik

70 + 6 ku-tu MEŠ I Da-tas du-uš-da

a-ak mu-ru-un MEŠ I Šu-ut-ru-ru ba-ši-šu

GAL i-du-nu-uš

50 + 6 ku-tu MEŠ I Šu-ut-ru-ru ba-ši-šu

GAL I A-pu-li-ti i-du-nu-uš

a-ak ha-al MEŠ Ku-ur-pu-ut-tu-ni-ma

5 I Šu-ut-ru-ru ba-ši-šu GAL du-uš

a-ak URU I A-pu-li-ti hu-ut li-ku

uk-ku-me da-ka a-ha ti-ik-ka-aš-ni

a-ak tir-ma-ni-e tak I A-pu-li-ti li-iš-ni

URU GIBIL mu-ru-un MEŠ I Ir-ha-h-pu-

in-na 18 ku-tu MEŠ I Šu-ut-ru-ru ba-ši-šu

GAL li-iš a-ak hu-un-sa-as

URU GIBIL mu-ru-un MEŠ I Du-hi-ir-li-

ik-in-na ku-tu MEŠ I Šu-ut-ru-ru ša-tin

li-iš a-ak hu-un-sa-aš

ba-lu-um 3-e tak hu-un-sa-aš-da

ti-it-nu-ku tah-ha-aš

a-ak sa-al-mi a-ha ku-ba-ak-ni na-

an-ra

sa-al-mu-ma lak-ku-hu

ha-al MEŠ ap-ba Ar-ma-an-na pi-it-

te-ka I Šu-ut-ru-ru ba-ši-šu GAL ti-it-nu-ku

ur-tah-ha-an-ra

ha-al MEŠ La-h-ti-e a-ak x-2 ba-ti-

im-me tak EN-ni hi-it EN-ni da-la I d Si-mut-u-

nu-bi in-na EN-ni ma-an lu-h-ha-an-x

a-ak EN-ni da-la SAL-U-ru-tu a-pi-e in-ku-us-si

a-ak i-ka-ap-pa-hu i-tak

sa-al-mu-mi a-ha ku-ba-aš-ni

ak-ka pu-hu-ur pu-hu-ri-ir hi-ra-du-

un-ra a-ak pu-hu-ri si-ia-an d In-šu-

ši-na-ak-mi-ra hu-ma-aš ir-li-en-ra

ha-at-ti d GAL ri-uk-ku-ri-ir

da-ak-ni ...

šu-tu-ur su-gir Šu-ut-ru-uk d Nah-

hu-un-te i-tu-um-ba-an-ra

ša-al-mu-me ti-ik-ka-aš sa-al-mu-

me ir-...-ak

a-ak ki-te-ni-ir e-il MEŠ li-pi

... MEŠ-ma a-ni ku-la-an

pu-hi-ir-ri ki x-ra a-ni ma-ri-en

te-... e a-ni hal-ma-an

hi el-te a-ni ...

il MEŠ-e ku-la ku-la-ma a-ni ku-la-an

ma-ni-me a-ak ... x-x MEŠ-e

a-ni tu-ri-en

pu-hi-ir-ri li-en-ri te-ip ...-ma

hu-ut-da-hu

pu-hi-ir-ri ... mu

... sa ...-ak-gi-en

si-ki-tu-um a-ni hu-te-en ma-as-si-en

...-ni du-un-ru-ku up a-ni ti-ik-ka-an

ul-hi-MEŠ-e ki-te-en a-ni en-ki-te-en

a-ak me-ni en-ki-te-en ap-pa Šu-tu-ur

d In-šu-ši-na-ak a-ak su-gir I Šu-ut-ru-uk-

d Nah-hu-un-te i-tu-um-ba-aš-da

pu-hu-ur pu-hu-ur-ri si-ia-an d In-šu-

ši-na-ak-me-ra hu-ma-ak a-ni li-li-en

pu-hu-ur pu-hu-ur-ri hu-ma-an-ra

ša-tin-me d In-šu-ši-na-ak-me hu-ut-da-h-ši-ni

ak-ka I Šu-ut-ru-ru pu-hu-ur-ri in-gi

in-du-nu-un-ku-mar a-ak tu-ru-un-ra

ak-ka pu-hu-ur-ri si-ia-an d In-šu-ši-na-ak-

me-ra hu-ma-aš ir-li-en-ra

ak-ka sa-al-mu I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-

te-na in-gi in-du-nu-un-ku-mar a-ak tu

ru-un-ra

sa-al-mu ap-pa ša-ar-ki-si d La-ka-

mar uk-ku-un-na i-tak in-gi in-du-nu-un-ku-mar

a-ak tu-ru-un-ra

sa-al-mu ap-pa d Pi-ni-gir uk-ku-un-na

i-tak in-gi in-du-nu-un-ku-mar a-ak tu-ru-un-ra

hi-še d Nah-hu-un-te la-ha-aš-ni

10 URU mu-ru-un AŠ Ti-in-SUNKIR

gi-lu AŠ Ku-ba-ra-na-ma 5 gi-lu gi-il-li-te-ma

5 gi-il-li-te-ma ka-ap-pa-aš

a-ak ti-ik pu-ur-mu-uk-ku-ma li-ik

I Pir-mal-mi AŠ Ti-in-SUNKIR

ša-pa mu-ru-un x bi x gal-la-ap-ti

GUD MEŠ I Šu-ut-ru-ru ša-tin li-iš a-ak hu-un-sa-

aš-da i-tak

sa-al-mu a-ha ku-ba-ak-ni

15 mu-ru-un I Te-ip-pir-mi da-la ki-ir-

ru šu-hi ba-al-ki-za-h-ru i-ha-ra-ak

pu-ut-da še-ru-um i-tu-um-ba-ka

da-la pu-ut-da še-ru-um i-tu-um-ba-ka

a-ak ka-lu-um a-ha šu-ut-ru-uk a-ak

iz-za-az-za-gal

a-ak pu-ut-da gal-la-ka ku-un-nu-uk

ba-...-ra-ap-ba-ak mu-ru-un

h-za

a-ak ea-al-mu a-ha ku-ba-ak-ni

AŠ Du-ra-pu-h-ši x pu-ut-da-

an ar-x li-šu-ul-la-e pu-ru-tu ...

AŠ Ra-tu-ma-an-na I Pir-mal-mi

ka-as-su gi-lu ...-na q-ma ra-ar-ba-ak

ma-ni-me ka-ap-pa-ak ...da-ak

UDU.NITA MEŠ PI ZI.DA MEŠ

UDU.NITA MEŠ ... d La-ka-mar

uk-ku-un-na a-ha ku-ba-...

hu-ma-x

hu-si si-la-ba i-tah ...-aš

tu-ur-ma da-la hal-hal 15 mu-ru-un

... gi-lu AŠ Ku-ni-hi ša-

te-ma-pe el-ma-pe ...-ap

ba-ak na-ap-pi-ra Ku-pa-ra-na-aš / iš-da

5 mu-ru-un AŠ Za-man-a-li-ma ... I Bi-bi-mi i-tak

sa-al-mu-mi a-ha ku-ba-aš-ni

... Ku-pa-ra-na a-ak

I Bi-bi-mi tak a-ni li-en .

PAP 32 mu-ru-un I Šu-ut-ru-ru ša-tin

sa-al-mu-mi a-ha ku-ba-aš-ni

2 mal 60 UDU.NITA MEŠ I Šu-ut-ru-ru

ša-tin-mi a-ak 60 UDU.NITA MEŠ I Ša-tin te-en-na

... a-ak ½ PI ZI.DA MEŠ gi-ni-pi MEŠ

65 ITU La-lu-pe na-na 25 KAM hu-up-

še-en ...

x-li a-ha hu-ut-da-an a-ak

PAD MEŠ ...-tu-š-gal

**75.**

e d Te-ip-ti-u-ri d Ti-ru-tur ...-ti-ir

d Ti-ru-tur si-ul-hi-te-ik-ra ši-ul-ha-ma-ak d Na-ap-

pi-ir-ra ba-hi-ir su-un-ki-ip-ri

d Te-ip-ti ki-te-en te-um-pe-ik-ra ši-iš-ni-

ir ša-ri-li-in-ri ša-ri-li-in ki-te-en-ni-na AN MEŠ

uk-ku-mi-na ki-te-en KI MEŠ pa-at-mi-na ki-te-en

ki-te-en šil-ha-pa

ki-te-en el-in-ni a-h hi-ir-pi-ka

ba-at-in-ni a-h su-uk-ka-ma-na šu-uk-ki-

it-in-ni a-h li-ul-ma-ma-na

ši-ul-ha-h-ba a-ak ba-ap-ha-ap-ba

d Na-pir si-pa-ak-ir-ra a-ak d Ši-AM pe-ri-ir

na-ap-pir-ra tu-h-iš

d Hu-ban ri-ša-ir d Na-ap-pir-ra ki-tin-ir

ša-ra-ir-ra ki-tin šil-ha-na

u I Ha-an-ni TUR Tah-hi-hi ku-tur

AŠ A-a-tam-ir-ra a-a-in-u-me-na ri-ša-h ik-ra-an-ah

pu-uk-tu d Te-ip-ti d Ti-ru-tur-na a-ak

d Na-pir si-pa-ak-ir-ra-na d MAN-na a-ak d Hu-ban-

SUNKIR ki-tin-ir ša-ra-ir-ra-na u-tah-ha-na

ki-tin šil-ha-na sa-al-mu-u-me a-h tah

sa-al-mu-u-me d Ti-ru-tur si-ul-hi-te-ik-

ra ti-ip-ba ša-al-hu-ba-is

ir-še-el-u-mi d Na-pir si-pa-ak-ir-ra

a-ak d Te-ip-ti hu-ut-tan-ba

MU MEŠ šir-mu in-ni hul-lak hu-h-

šu-na

§ 12 ku-el šir-mu in-ni pi-ir-rak li-x x

hul-li-in šir-mu in-ni hu-ut-tak

ba-me SUNKIR I Šu-tur-d PIR ša-ak

In-da-da-ri-na hu-ut-tan-ka hu-h-šu-na

MAN MEŠ šir-mu in-ni a-h pe-el ik-

AŠ-ka el-u-mi ki-ni-ma-ha ku-tu-h

AŠ Šil-hi-te-u-ma pe-ip-te-na

pu-uk-ti d Te-ip-ti su-ul-ra-ir-ra-na a-ak

d Za-na u-da-ri-ra-na u-ki-ni-na ...-mi

du-ia

20 ku-du-pe-pe ap-in pir-ba-ha

PA.LAH e-sa-el sa-ri-h pa-bi-ki-e

ta-ha-ha

AŠ A-a-tam si-ia-an d Na-ir-si-na za-na

la-raš AŠ Li-pi-in-ra-na pi-ip-ši-h ku-ši-h

a-ak pa-bi-ki hu-h me-nu-me i-ka-

tu-h

sa-al-mu-u-me hu-ut-tah a-ak ti-ip-pe

ša-al-hu-ba-h

AŠ Šil-hi-te 1 ME 20 ša-h-ši-ik-me-me

ma-ri-h

a-ak PA.LAH AŠ A-a-tam-na ap-ma

ku-ši-ha a-h-in ap-in ša-al-hu-ba-h

AŠ MEŠ pi-ri-in-u-ma pe-ip-te-na i-da

pu-uk-tu d Te-ip-ti su-ul-ra-ir-ra-na

d Za-na u-da-ri-ra-na a-ak d Na-ap-pi AŠ A-a-tam-

ip-na u-tah-ha-ha i-tak

a-h-in AŠ Pe-si-ia-ma 1 ME 20

ša-h-ši-ik-me-me ma-ri-ha

PA.LAH AŠ A-a-tam-na ap-ma ku-ši-

ha a-h-in ap-in ša-al-hu-ba-h

ki-tin d Te-ip-ti ki-te-en te-um-pe-ik-

ra-na d Na-pir si-pa-ak-ir-ra ba-hi-ir d Na-ap-

pir-ra-na d MAN pe-ri-ir na-ap-pir-ra-na

d Hu-ban-SUNKIR ki-tin-ir ša-ra-ir-ra-na sa-al-

mu-u-me-nu-uk-ku-na tak-ni

sa-al-mu-u-me mi-ul-ka-ša hi-iš-e

a-raš pi-it-tin-ra la-h-te-ša du-hi-e a-raš

hu-ut-tan-ra

ša-ki-iz-za-ka d DIL.BAD-na

i-ma hu-ma-ak-ni

te-na su-ku-uk-na hu-šu-uk ša ... mi

hul-lak-ni

KI MEŠ-ru-uk-ku-ra pi-tu-uk-ka

d PIR ir-ša-ra-ra a-nu iz-zu-un

§ 35 tan-na-am-me 3-e a-nu si-mi-ni-en

ki-tin šil-ha-h d Na-ap-pi-ip-ba-na sa-al-

mu-me-nu-uk-ku-na tah

u I Ha-an-ni

TUR Tah-hi-hi ku-tur AŠ A-a-tam-ir-ra

' sa-al-mu-u-me d Ti-ru-tur si-ul-hi-

' te-ik-ra te-ip-ba ki-tin šil-ha-na a-

h ša-al-hu-ba-h

... u I Šu-ut-ru-ru ra-gi-pal I Ha-an-ni

... u I Šu-ut-ru-ru I A-si-ik-ki-ir

I Ha-an-ni

... u SUNKIR šu-

...-mi-ra

... I Šu-mu-mu ... nah ...

... u I Su-un-ki-... nah ak ... ak

... d Te-ip-ti-Hu-ban mu-h-hu du-ul-li-ra I Ip-...-GAL x-iš

... Te-du-hu-un-ti ku-iš-h I Ha-an-ni

... Ku-tur ša-tin

**76.**

u I Ha-an-ni TUR Tah-hi-hi ku-tur

AŠ A-a-tam-ir-ra I Si-mi-ma ku-tur- AŠ Za-

mi-ip pu-la-h

I Si-mi-ma ku-tur AŠ A-a-tam-na ku-tur AŠ A-a-tam-na ku-

tu-h ma-... ku-ti-na-h-x uk-ra-nu-h-hu.

I Sa-al-mi-u-mi-ni a-ak SAL Hu-h-in ru-

tu šu-tu ha-ni-ik-u-ri-na pu-hu-mi-na

u-h-um-ma AŠ Tar-ri-ša d Par-ti za-na

AŠ Tar-ri-ša-ra si-ma ki-te-nu-h

sa-al-mu-me te-ip-ba tak ki-te-nu-h

in-ni pe-ra-an-man-ka ša-ra tak ki-te-nu-h

a-ak / ir-mur da-ak-ki-me-u-me-ni

a-ak SAL Hu-h-in ru-tu Šu-tu ha-ni-ik-u-ri-

na I pu-hu-mi-na d Par-ti za-na AŠ Tar-ri-ša-ra

AŠ Tar-ri-ša-ik-ki-ha h-pu-hu

e d Par-ti na-pir-u-ri ku-ul-lak-u-me ha-

h-pu-it-ni tu-ru-uk-u-me hu-ut-da-at-ni

nu-ku-na kut-tin-ni ba-at in-pi x - x

nu-ku-na kut-tin-ti pe-ti-in-ni-na ir pu-uk-

ti-ni u-tah-ha-ak-ni

da-ri-in-ni-na ki-ni-ik-me d Par-ti

am-ma ba-ha d Na-ap-pir-ra-na nu-ku-un tu-um-

ba-ak-ni

I Šu-ut-ru-ru ra-gi-pal-u-ri gi-li-ir-ra sa-al-

mu-me tuk-kan-ra AŠ KUR Pe-e-si-ik-ki-ha

UD.DU KIMIN d Par-ti-na uk-ku-mi ta-ak

sa-al-mi-e hu-h-da-ha du-raš ma-si-ik-ka tah

1 raš ru-ku ku-da 1 ru-el pa-gur

MEŠ du-ša

GUD UD-ma d Par-ti AŠ Tar-ri-

ša-ši-ni-en-ra mur-tin-ra x-ni mur-

tin da-na mu-h-tu ku-ul-li hu-h-pe

hu-ut-tak-ni

mur-tin mu-h-tu ku-ul-li hu-ut-da-

an-ka

... šil-ma-na d Na-pir mur-tak-ni

a-ak I Ti-pi-ra ku-ul-lak-na

sa-al-mu-me-ni 1 MAR 1 TI

d Na-pir ša-ra-ma da-ak-ni

a-ak sir-ma I Za-am-mi-ip ku-tur

AŠ A-a-tam-ir-ra du-iš-ni

1 MAR 1 TI sa-al-mu-me a-h tu-um ba-

ak-ni

MAR MEŠ SAL Am-ma-si-raš AŠ A-a-tam-ir-

ra du-iš-ni

TI MEŠ I Ha-tan-raš-iš du-iš-ni

el MEŠ I Ra-gi-pal gi-li-ra du-iš-ni

TI MEŠ I Ti-pi-ra ak-ka sa-al-mu

pe-ra-man-ra du-iš-ni

SAG MEŠ ša-li-ha sa-an MEŠ a-h-iš

ha-pi MEŠ 1 Ši-in-ša-tin-pe ta-iš-ni

1 ra-ba-aš-tim i-iš-ti mi-it-MEŠ I Za-am-

mi-ip ta-iš-ni

LIM el-h MEŠ da-li-ip-pe gi-li-ip hu-ma-

x-am-ba ta-iš-ni

1 raš ru-ku 1 ru-el pa-gur MEŠ

aš-ku-x x MEŠ

GUD UD-ma d Par-ti ha-ti hu-ri-en-ra

AŠ A-a-tam si-ia-an-ma mu-h-tu ku-ul-li

hu-ut-tak-ni

a-ak ak-ka-x-x-li a-pi-e a-h da-ha

ta-iš-ni

si-ia-an i-tak ku-iš I Ti-pi-ra ku-ul-la-

ra sa-al-mu pe-ra-an-ra UD.DU KIMIN

hu-h I Ha-tan-raš-iš su-da-aš-ni

e d Par-ti na-pir-u-ri hu-ut-da ha-li-

ik-u-me li-ma-an te-la-ak-ni

a-ak nah-ha-an-ti x-ni te-na u-tu-

ru-uk-ka

ak-ka sa-al-mu-me mi-ul-ka-ma-an-ra

mi-it-u-mi pi-ip-tu-ša hi-iš

du-hi-e a-raš pi-it te-man-ra

UD.DU KIMIN ap-pa a-h da-h la-ha-

ma-an-ra

BAD Ra-gi-pal-me-na du-ša i-

pi-ma-ra te-x-ma-an-ra

ha-at-ti d GAL-na d Ki-ri-iš-ša-na

d Te-ip-ti A MEŠ KI MEŠ ku-tu-iš-da-na ša-h...-

ka da-ak-ni

ša-ki-iz-za-ka d Par-ti-na i-ma hu-ma-

ak-ni

sa-e d PIR a-ak d Na-pir ša-ra-ma

maš-si-ik-ni ku-iš ...

**76 A.**

... za ... za

... ik / šil ti

u I Ha-an-ni TUR Tah-hi-hi ku-tur

AŠ A-a-tam-ir-ra I Si-mi-ma ku-tur

AŠ A-a-tam-na ku-tu-h .. uk-ra-nu-h-hu

... sa-al-mu-

mi a-h da-... ša du-raš ba-...-na ...

a-ak UD.DU KIMIN d Par-ti-na

ak-ka hi-... ki ... a-raš

... ra ...

**76 C.**

u I Ha-an-ni TUR Tah-hi-hi at-x

ku-tur Za-mi-ip-pu-la-h I Si-mi-ma 16

ku-tur AŠ A-a-tam-na ku-tu-h

si-mi-mi ... hu-ut-tan-ra šir-sa

in ha ... ik-ra-ra x ti ... te ...

ni ... ni ... na ha ... si ...ki ...

**76 D.**

... mi-ul-ka ... si-...

ak-tu I d Hu-ban-...-na hu-h x ni ...

na-ap-pir-... a-h-in ap-in ša-al-hu-ba-

h ... a-h hu-ut-tah-ni I Li-...

hu hi ... .hu- ... ku

su ...-na un-li-ip ... ni-si

AŠ Mi ...

**76 F.**

... at-ha ...

pu-uk-ti d Te-ip-ti su-ul-ra-ir-ra

na-pir- u-ri-na d Na-pir-si pa-ak-ir-ra-na

d Par-ti am-ma ba-ha d Na-ap-pi-ir-ra-na

a-ak d Na-ap-pi AŠ A-a-tam-ip-na u-tah-ha-na

x pir du aš ... hu-ut-tan-ka

x šir-mu hal ... hi-ul-li-in AŠ ...-ma

in-ni in ... ip hu-h-šu-na I Li-in-...

ki-ik-ki-ip hu-x-hi ki ... ni

p ...-lak mi-it ...

**76 H.**

SAL Ha-h-x I Ha-an-ni pa-ak-ri

**76 I.**

SAL Am-ma-te-na I Ha-an-ni pa-ak-ri

**77.**

u GAM Hal-lu-taš-d NINNI.LAM ša-ak d Hu-ban-

tah-ra-h-ha AŠ An-za-an AŠ Šu-šu-un li-ku-

me-na ri-ša-h li-ba-ak ha-ni-ik d GAL d NINNI.LAM-h-ha-an

si-ia-an d NINNI.LAM-na šu-mu-na e-ri-en-

tim u-h-na ti-pi-ha a-h šil-ha-h a-ak

d NINNI.LAM na-pir-u-ri i-du-nu-h

e d NINNI.LAM na-pir-u-ri mi-it-u-mi

za-am a-nu ku-tu-un

da-ak-ki-me ku-tu-iš ir-hi-ši-ir ti-um-pi-

ir tak a-nu in-ku-ti-in-ki

**78.**

I SUNKIR I Ši-il ha-ak-d NINNI.LAM ša-ak

Um-ma-nu-nu-ra hu-h si-a-an DIL.BAD

za-na AŠ Šu-šu-un-ra i-du-nu-iš-da

... h hu-ut-taš-ni

**79.**

u d Te-ip-ti-d Hu-ban-d NINNI.LAM ša-ak

Šil-ha-ak-d NINNI.LAM-ik-ka

...-ma ka-tah

a-ak d NINNI.LAM na-pir-u-ri i-du-nu-h

... d NINNI.LAM hu-ut-tah

d NINNI.LAM na-pir-u-ri šil-hi-ni im-

me hu-ut-da-ha

šil-hi-ni da-ak-ki-me-na hu-ut-da-at-ni

ti-ri-en a-lik-mi-lik-na ak-ka-ra šir-

ma im-me hu-te-na u hu-te-h

d GAL a-ak d NINNI.LAM u-ip-tah-ha-am-

ba ha-al MEŠ Ba-la-hu-te-ip-pe a-ak

La-al-la-ri-ip-pe ITU ku-na-ma-na šir-ma

hal-pu-h

ša-al-har mas-si-h

a-ak hi-el šu-ma si-ik-ka-h

hu-ut-tak ha-lik-u-me d GAL a-ak

d NINNI.LAM ul-li-na te-la-ak-ni

**80.**

u d Te-ip-ti-d Hu-ban-d In-su-iš-na-ak ša-ak

Šil-ha-ak-d In-su-iš-na-ak-gi-ik

ha-al MEŠ Ba-la-hu-te-ip-pe hal-pu-h a-ak

AM.TIM MEŠ-e te-h

ha-al-MEŠ La-al-la-ri-ip-pe hal-pu-h

a-ak za-ap-pe du-h

e-ri-en-tim ti-pu-h

a-ak si-ia-an d Pi-ni-gir na-pir-u-ri-na

a-hi ku-ši-h-ni

e d Pi-ni-gir na-pir-u-ri hu-te ... tak

a-hi še-ra-ah-ni e ti-pi-ik im x ti du a-hi

ku-tah-ni

**81 a.**

u d Te-ip-ti-d Hu-ban-d NINNI.LAM ša-ak Šil-

ha-ak-d NINNI.LAM-ik-ka

**81 b.**

u d Te-ip-ti-d Hu-ban-d NINNI.LAM ša-ak

ha-ak-d NINNI. LAM-ik-ka

**82.**

u d Te-ip-ti-d Hu-ban-d NINNI.LAM ša-ak

Šil-ha-ak-d NINNI.LAM-ik-ka e-ri-en-tim MEŠ

ti-pu-h a-ak si-ia-an d NINNI.LAM-mi ha ku-ši-

h

**83.**

u d Te-ip-ti-d Hu-ban-d NINNI.LAM ša-ak

Šil-ha-ak-d NINNI.LAM-ik-ka si-an-i-me

ku-ši-h a-ak d NINNI.LAM na-pu-ri i-du-nu-h

**84.**

u d Te-ip-ti-d Hu-ban-d NINNI.LAM ša-ak

Šil-ha-ak-d NINNI.LAM-ik-ka e-ri-en-tim

ti-pu-h a-ak si-ia-an d NINNI.LAM-mi ha ku-ši-h

**85.**

Zeile 1-3 nur Spuren; in Z. 3 Mitte: -it.

1 6 AŠ Ša-x-bi-bi-la d Hu-sa-

1 6 AŠ Te-ip-pir ... KIMIN xx na-pu-

1 6 AŠ Šir-man bi-bi KIMIN el-li-pu-

1 6 AŠ E-ul-ma-pe bi-bi-la x ba-

1 6 AŠ Šil-tu ku-ul-ba-at bi-bi E-da tah-ha-

1 6 AŠ Ka4-su-mu GUD E MEŠ Ka4-su-mu GUD

1 6 AŠ Si-ik-ši-ip-pe bi-bi hi-el a-h iš-ki

du-x-

1 6 AŠ Uz-zi-en-PIR E-pe-na a-ap la

An-za-an

1 6 AŠ KIMIN ba-ra-aš-pe-na KIMIN

1 6 AŠ Ka4-ru-ba-la su-um-mu-un uk-ku

1 6 AŠ EN-te-GAL E-da MEŠ d Hu-ban-na

1 6 AŠ Te-ip-pir su-um-mu-un uk-ku

1 6 AŠ Sa-tin d Na-pir sal / rak su-

Hu-um-ka-ap-ba

1 6 AŠ Ša-tin d Šu-da.-nu ... ku-uz-zu-um-mu-te

1 6 AŠ BAN-pa-... zu-ma-hu-na

1 6 AŠ Pu-da-... E MEŠ d Pi-ni-gir-na

1 6 AŠ Ku-pa-ra-taš x

1 6 AŠ Har-iš-ša el-pe-mu uk-ku x

1 6 AŠ Ba-ši-šu GAL E MEŠ Kam-ru-um-na

PAP 31 GUD MEŠ PAP 1 ME BAR-

BA 6 UDU.NITA MEŠ la-ap UDU hu-sa MEŠ

ik-si-na a-hi la-ha-na

u d Te-ip-ti-d Hu-ban-d NINNI.LAM TUR

Šil-ha-ak-d NINNI.LAM-ik-ka

x 31MEŠ ku-la-a

**86.**

u At-da-ha-mi-ti-d NINNI.LAM ša-ak

d Hu-ut-ra-an-te-ip-ti-ik-ka su-un-ki-ik

AŠ An-za-an AŠ Šu-šu-un-ka li-ku-me ri-ša-ak-

ka ka at-ri Ha-tam-ti-ik-ki hal-me-ni-ik-ki

Ha-tam-ti-ik-ki

AŠ Gi-sa-ti-ip ... a-hi-in

pe-li-h-ši su-gir Hal-ka-taš i-hu-šu-na hu-h-da-

h-ši ur-tu ...-ha-h-ši

u At-da-ha-mi-ti-d NINNI.LAM ša-ak

d Hu-ut-ra-an-te-ip-ti-ik-ka

d GAL a-ak d Ki-ri-ri-ša d NINNI.LAM na-pir-

u-ri hu-ma-h

a-ak u ...-iš

a-ak hu-ut ur-tu uk-ku su-gir Hal-ka-

taš at-du-ri-na hu-h-taš

a-ak d NINNI.LAM te-ip-ti ku-uk-in-nu-um

la-ha-ak-ra na-pir-u-ri i-du-nu-h / iš / h-ši

el-ma-h-ši

a-ak hal-Ha-tam-ti si-ir a-hi-in si-ia-nu-un

...-pir EN-ni AŠ Pe-is-si-it-me

EN-ni tah AŠ Še-ip-ši-lak EN-ni ku-tur

su-gir Hal-ka-taš i si-ir ma-an-na hu-h-da-

am-ba še-ra-h-ši

... a-ak AŠ Pe-is-si-it-me

ha-al-li-pe im-me a-hi-in da-h-ši

u GIŠ.KUR.NIM ...-mi

li-ik-ki im-me i-še-ra-h ku-la-h

a-ak AŠ Ša-mar-šu-šu ha-nu ka-raš

MEŠ-u-mi ...-iš na-hu-ti-ir in-na

šir a-hi-in us-si-h

AŠ Pe-is-si-it-me ... la-h

d Ru-hu-ra-tir d Te-ip-ti hu-h te-ip-ba-ak

la-ha-ak ...-ak u-up-tah-ha-am-

ba

ka-raš MEŠ u-mi Tah-hi-ri pi-it-te-iš

a-ak ...-li

d Ru-hu-ra-tir na-pir-u-ri ša-ra-ma pi-it-

te-iš-ni ...

**87.**

u At-da-ha-mi-ti-d In-su-iš-na-ak ša-ak

Hu-ut-ra-an-te-ip-ti-ha

AŠ Šu-šu-un ha-ni-h a-ak pu-hu-ur

AŠ Šu-šu-un-ra ir-ha-ni-h

pu-hu-ur-ri AŠ Šu-šu-un-ra

sa-al-mu-mi tah / taš

... su-gir At-da-ha-mi-ti-d NINNI.LAM ša-ak

Hu-ut-ra-an-te-ip-ti-ik-ka

... li-ba-ak ha-ni-ik d NINNI.LAM-ha

**88.**

a ... a-ku-me-ma la-ha-...-ni ru-el

sa-h AŠ ... ru-el sa-h AŠ Hu-h-pir ha-al

... ru-el sa-h ma-ri-ik-ra ...-ha-ak-na

hu-el hi-... GIŠ hu-sa MEŠ e ...

EN-ni ... ha-al MEŠ ka-... su-un-ki-

...-h

**89.**

...-um-ma li-iš ...

sa-al-mu-mi-na hu-...

... ra-az-za-h-ru-a li-...

PAD MEŠ sa-al-mu-mi-na a-hi ki-te-nu-h

... da-at-da-h

ak-ka ul-hi MEŠ

ha-at-ti d Hu-ban d Ba-ha-lu-na

ri-uk-ku-ri-ir da-ak-ni

a-ak ul-hi MEŠ-e x-iš-ni NUMUN

MEŠ

d PIR ir-ša-ra-ra hi-iš a-ni ku-tu-un

d Hu-ban pe-ip-... a-ak d NINNI.

LAM su-un-ki-h-ki a-ak hal Ha-tam-ti

su-un-ki-ip ak-ka ap-pu-up ka-

... a-ak pu-hu-ur pu-hu-ur-ri mu-x

**Nachträge EKI**

7 V.

u I Un-taš-d GAL ša-ak I d Hu-um-ban-nu-me-

na-gi zu-un-ki-ik An-za-an Šu-šu-un-ka

... ku-ši-h si-ia-an d Kir-ma-šir-me

ku-ši-h ...-na a-ak ta-du-ra-na

d In-šu-ši-na-ak ... ha-du hu-ut-tak 4

.. -pi a-ak la-an gi-el-li-it z-

hu-pi-e a-ha du-...-h-pi hu-ut-tak tah-

ši ha li-ik-u-me d ... d Kir-ma-šir a-ak

d In-šu-ši-na-ak ... li-na te-la-ak-ni

9 IV b.

na-a

zi-it-im-ma

ri-e-ru-um

9 IVc.

ha-a-li-ik.

9 I d.

d Kir-Pi-si-ir ...

Kir-wa-ši-ir ...

gi-el-li-...

gi-il-li-te-ma ...

4) te-ip-ti Si-ia-an-ku-uk gur-ha-ak-ir-ra

# **B) Toponyme und Hydronyme (Vallat 1993:3f.)**

AŠ-a-ba-...

AŠ-ab-ba-da-raš

AŠ-ab-ba-ku-sa

AŠ-ab-ba-iš

KUR-ab-ra-u

a-bu-la-at-KI

a-dam-dun-KI

a-dar-hi-KI

AŠ-ad-da-be

AŠ-ad-da-raš

a-ga-de-KI

AŠ-ak-ka-tu

ak-ka-di-i

AŠ-ag-ma-ta-na

AŠ-ah-ka-li-li-ir-ka-at-ta-ar

AŠ-a-ah-še-ka-...

a-hu-un-KI

a-in-un-ak-KI

M-a-i-in-še-el-la-...

AŠ-ak-ka-a-ia-na-um

AŠ-ak-ki-me-su

AŠ-ak-ku-ba

AŠ-ak-ku-ba-an

AŠ-ak-ku-ib-ba

AŠ-ak-kur-ba-na

AŠ-ak-kur-na

AŠ-ak-na-zi-iš

AŠ-ak-su-iš-ti-iš

UH-KI

AŠ-DINGIR-ak-še-na

a-ak-ti-KI

AŠ-ak-ti-nu-man-...

a-al-at-KI

a-al un-taš-DINGIR-GAL

M-a-ma-an-te-...

BE-a-ma-taš

AŠ-am-ba-nu-iš

AŠ-am-da-mar-tuk-ka

BE-am-pe-ri

AŠ-a-na-ah-hu-taš

AŠ-an-da-ba-iš

BE-an-da-da

AŠ-an-da-ba

AŠ-an-in-da-zi-iš

AŠ-an-in-ka-ši-iz-za-an

AŠ-an-in-za-an

AŠ-an-ka-rak-ka-an

AŠ-an-ka-ti-iz-za

AŠ-an-ka-ti-iz-za-an

AŠ-an-nu-ka-ri-ia

AŠ-an-ša-ra-man-na

AŠ-an-tar-ha-pi-ia-iš

AŠ-an-tar-tar-ri

AŠ-an-za-kur-ta

AŠ-an-za-am-na-ak-ka

AŠ-an-za-man-kar

an-ša-an

AŠ-an-za-an

AŠ-an-šar

a-pi4-sal4-KI

AŠ-ap-ka-na

AŠ-ap-ki-iš-tuk-kaš

AŠ-ap-ma-par-ti-ia

AŠ-ap-pi-ra

AŠ-ap-pi-si-ni-pe-ti

AŠ-ap-pi-iš

AŠ-ap-tu-ta-raš

AŠ-ap-za-ba

KUR-a-ra-zi-šu

KUR-a-ri-me

ar-ma-an-na

AŠ-ar-ra-ap-ha

AŠ-ar-ti-...

KUR-a-ru-us-sa

AŠ-a-sa-am-pi

AŠ-as-sa-kar-ti-ia

AŠ-as-si-e

AŠ-aš-ba-pir-ra-sa-na

a-aš-gu-pi-en-KI

AŠ-aš-ka-man-ta

AŠ-aš-ka-man-ti-iš

AŠ-aš-ma-du-iš-ši

aš-nun-KI

AŠ-aš-ša-ka-du-um

AŠ-aš-šu-hi-ut

AŠ-aš-šu-ra

KUR-aš-šur-KI

AŠ-aš-ta-mi-iš

AŠ-aš-ta-nu-iz-za-an

AŠ-aš-tin-uk-ka

AŠ-a-šu-ha-aš

a-tah-e-KI

AŠ-a-te-ik

AŠ-at-ti-ia

AŠ-at-tam

M-at-ta-wa-...

AŠ-at-tu-...

AŠ-a-tu-ik

AŠ-a-tuk-ka

KUR-a-tu-na-a

a-wa-al-KI

a-wa-an-KI

AŠ-a-a-ha-ri

AŠ-a-a-hi-te-ik

AŠ-a-a-na-ak-ka

AŠ-a-a-pir

AŠ-a-a-zip-pi

a-za-na

AŠ-a-za-iš-kaš

AŠ-ba-bab-ba-ut-ka

BE-ba-ab-li

AŠ-ba-bi-li-...

AŠ-ba-da-ma-ka

AŠ-ba-da-na-ki

AŠ-ba-du-zi-ra-ti-iš

AŠ-ba-gi-zi-iš

AŠ-ba-har

AŠ-ba-har-ak-ši-ri

AŠ-ba-kak-ka-an

AŠ-ba-ka-pir

AŠ-ba-ka-ra-ut-ti-iš

AŠ-ba-ak-ši

AŠ-ba-ak-ti-iš

ba-kur-ri

AŠ-ba-kur-ra-an

ba-la-hu-te

AŠ-ba-maš-du-ma-na

AŠ-ba-na-tar-mu

AŠ-ba-an-kar

AŠ-ba-nu-ni-iš

BE-ba-pi-ia

AŠ-ba-ap-rak-ša

AŠ-ba-ap-ru-kaš

AŠ-ba-rak-ka-an

AŠ-ba-ra-aš-ba

AŠ-ba-ir-du-ba-ra

AŠ-ba-ir-ni-iš

AŠ-ba-ir-še-da

AŠ-ba-a-ru

ba-sa-hi-hi-in-KI

AŠ-ba-iš-ša-um-su-ra

AŠ-ba-ta-si-...

AŠ-ba-ti-ik-ka-an

ba-ti-ir

AŠ-ba-at-ma-an

AŠ-ba-iš-ra-k4-ta

AŠ-bat-ti-na-ša

AŠ-bat-ti-rak-ka-an

AŠ-ba-u-iš-du-ma-na

AŠ-be-is-si-it-me

AŠ-be-iš-an-ha-me-ik

AŠ-be-ši-iš-da-ba-kaš

be-ši-ia-ma-ti-ia

bi-ib-da-ar-ri

KUR-bi-ga-li-i

bi-il-ma-ti-ip-KI

bi-še-in-KI

M-bi-iš-na-an-za-am

AŠ-bi-ta-ti

AŠ-bi-it-ba-hi-e

AŠ-bi-it-ba-ar-ba-ri

AŠ-bi-it-e-te-el-li-e

AŠ-bi-it-ha-ni-pi

AŠ-bi-it-hu-ub-ba-ni

AŠ-bi-it-hu-ul-mi

AŠ-bi-it-iš-ši-hu-...

AŠ-bi-it-iš-tar

AŠ-bi-it-ka-da-aš-ma-an

AŠ-bi-it-ki-la-ak-...

AŠ-bi-it-ri-du4-ti-GAL

AŠ-bi-it-ri-du4-ti-TUR

AŠ-bi-it-ri-e-rab-bi

AŠ-bi-it-si-li-ia

AŠ-bi-it-DINGIR-sîn-i-ri-ba

AŠ-bi-it-ta-am-te-ia

AŠ-bi-it-tu-ur-ni-...

AŠ-bi-it-ur-ku-up-pu-uh-ti

AŠ-bu-pi-la

AŠ-da-da-ti-za-an

AŠ-da-ga-pa-ri

AŠ-da-ha

AŠ-da-har-ma

AŠ-da-hu-ut-ra-sa

AŠ-da-ka-ma-na

AŠ-da-ka-na

AŠ-da-me-

AŠ-da-an-da-ak-ra

AŠ-da-ip-da

AŠ-da-ap-da-um

AŠ-da-pi-ti-na-ka

BE-da-ap-pu-ra

AŠ-da-pu-iš-ru-iš

AŠ-da-iš-še-ir

AŠ-da-iš-ša-kan-da-an

da-tin-na-KI

AŠ-da-at-ti-ia-na

KUR-da-tu-um-bu

da-tu-un-KI

AŠ-da-u-ti-ia-iš

AŠ-da-iz-za-rak-ka

AŠ-du-ib-ba-la

AŠ-du-li-ip-pe

AŠ-du-mi-ba

AŠ-du-un-nu

AŠ-du-ra-pu-uh-ši

AŠ-du-ru-un-e-bi-ih

AŠ-du-ti-na

AŠ-du-ti-nu-iš

e-bi-ih

e-in-KI

KUR-e-lam-mat

AŠ-e-li

AŠ-en-ra

AŠ-e-tuk-ka-an

ga-ba-ra-a-a-at

gab-bum-KI

gar-me-du-du-KI

gi-la-ha-lu-KI

AŠ-gi-ma-ru-uk-ka-an

gi-in-ki-ir

gi-ru-uh-KI

AŠ-gi-sa-at

KUR-gub-la-a-a

gu-du8-a-KI-ta

gu-uk-ra-si-ir

gu-me-sa-ra-KI

gu-un-gu-un-za-ba-an-KI

KUR-gur-gu-ma-a-a

gu-ru-mu-tak-KI

gu-sa-ha-KI

gu-tu-KI

ha-bi-ri-KI

AŠ-ha-ad-ma-kaš

AŠ-ha-da-nu-ra

AŠ-ha-da-ra

AŠ-ha-sa-ra-an

AŠ-ha-da-rak-kaš

AŠ-ha-har-iš-na-an

ha-ah-ri-ma-KI

AŠ-ha-kar-ti-iš

ha-kin-nu-KI

AŠ-ha-ku-pi-zi-ia

AŠ-ha-ku-taš

BE-ha-ku-zi-ia

ha-la-ah-KI

AŠ-ha-li-ik

AŠ-hal-ku-ka-ap-tar-ri-iš

AŠ-hal-ma-an-ni-ri-bu-ni

AŠ-hal-mar-raš-da

ha-lu-KI

AŠ-ha-lu-mi-ra-ši

AŠ-ha-ma-du-da-um

ha-ma-an-na

AŠ-ha-ma-an-na-ni-ka-am-pi-it-ra

AŠ-ha-man-tal-li-ka

ha-ma-zi-ta

ha-am-ma-ta-a-a

AŠ-am-pir-da

AŠ-ha-na-ma-sa-an

AŠ-ha-an-ba-te-e

AŠ-an-ta-ra-an-ti

AŠ-an-tar-na-ti-iš

AŠ-ha-nu-ru-iš

ha-pi-da-nu-iš

AŠ-ha-pi-ra-du-iš

AŠ-ap-pi-iš-tap-ta

BE-ha-ap-ma-ti-iš

AŠ-ha-ip-ru-ma

ha-ap-pa-ti-iš

AŠ-ha-ra

AŠ-ha-rak-ka-dar-ri-iš

AŠ-ha-ra-ik-kur-ra

AŠ-har-rak-ra-an

AŠ-ha-ra-ma

AŠ-ha-ra-an

AŠ-ha-ra-ap

AŠ-ha-ra-is-su

AŠ-ha-ra-ma-ti-iš

AŠ-har-ku-ti-iš

AŠ-ha-ar-ba-tu

AŠ-har-ba-ia

KUR-a-ra-bi-KI

AŠ-har-ba-zi-ia

AŠ-har-be-ra

AŠ-har-be-šu-na

AŠ-har-bu-iš

AŠ-har-da-ma

AŠ-ha-ir-da-ap-pa-ut-kaš

AŠ-ha-ri-ma

AŠ-ha-ri-na

AŠ-ha-ir-iš-nu

AŠ-ha-ri-iz-za-an

AŠ-har-ka-du-šu-iš

AŠ-har-ka-mu-uk-ka

AŠ-ha-ar-ka-mu-uš-ni-ha-su-u

AŠ-har-ku

AŠ-har-ku-za

AŠ-har-mi-nu

AŠ-har-ri-in-zi-iš

har-ri-ia

AŠ-har-ri-ia-ra-man-na

AŠ-har-ru-iš-nu-iz-za

AŠ-har-ru-ut-ti-iš

har-sa-na

AŠ-ha-ir-ša-na

AŠ-har-šu-ka-...-ni

AŠ-har-te-ma

ha-ru-uh-KI

AŠ-ha-su-ir

AŠ-ha-šar

AŠ-ha-aš-mar

AŠ-hal-la-tam-ti

AŠ-hal-tam-ti

AŠ-ha-tar-ri-kaš

AŠ-at-ti

ha-at-ma-a-ha-KI

AŠ-ha-tu-kur-ra-an-sa-na

AŠ-ha-tu-ma-sa-an

AŠ-ha-ud-da

AŠ-ha-u-ka

AŠ-ha-u-ti-ia-ru-iš

ha-zi-bi-KI

AŠ-ha-zi-taš

hi-a-an-ra-KI

AŠ-hi-ba-ri-iš

AŠ-hi-ba-iš

AŠ-hi-ba-at

AŠ-hi-da-li

AŠ-hi-da-an

BE-hi-du-la-da

AŠ-hi-hi-na-iš

AŠ-hi-um-pi-ra

AŠ-hi-du-iš

AŠ-hi-in-du

AŠ-hi-in-du-iš

AŠ-hi-in-tur-rak-ka

AŠ-hi-ra-an

AŠ-hi-su-iš

AŠ-hi-še-ma

AŠ-hi-iš-iš

AŠ-hi-iš-ti-ia-nu-iš

hi-te-gu-KI

AŠ-hi-ti-iš-ka

AŠ-hi-ut-ra-pi-...

AŠ-hi-tu-me-pi-ut-taš

AŠ-hi-u-ud-da-ma

AŠ-e-ia-na

hu-ub-bu-KI

KUR-hu-bi-iš-na-a-a

hu-uh-KI

AŠ-hu-na-ir

AŠ-hu-uh-nur

hu-uh-še-KI

hu-hu-un-...-KI

M-hu-hu-un-hu-um-...

hu-hu-un-si-ir-ha-hu-ir-KI

AŠ-hu-li-li-ul

hu-li-hi-si-ma-KI

AŠ-hu-li-pi-iš

AŠ-hu-li-iš-...

hu-ma-tim-KI

hu-un-bur-li-iš-hi-KI

URU-hu-un-dir

AŠ-hu-ra-ir-ra

hu-up-sa-na

hu-up-ša-an

AŠ-hu-ra-du

AŠ-hu-ra-at-DINGIR-ša-ri-e-GUD

AŠ-hu-ra-tu

AŠ-hu-ri-ip

AŠ-hu-ur-tim-KI

AŠ-hu-us-si

AŠ-hu-ša-ut-ma-...

AŠ-hu-iš-ša-ra

hu-ut-in-KI

M-hu-ut-ni-ša-...

AŠ-hu-ut-pir-ri

AŠ-hu-ut-ra-ra

AŠ-hu-zi-ka-an

AŠ-hu-zi-ik-raš

ia-al-ma-an

M-ia-lu

AŠ-ia-ma-ba-kaš

AŠ-ia-na-pi-ud-da

AŠ-ia-par-ša

AŠ-ia-ra-ik-ka

AŠ-ia-aš-da-an

AŠ-ia-ša-ba

AŠ-ia-tur-si-kaš

AŠ-ia-u-na

M-ia-u-ti-ia-iš

AŠ-ib-ba-tur-ru-u-iš

i-gu-ri

AŠ-i-ki-la

AŠ-i-li-hi-ir

i-il-lam-KI

M-in-du-...

M-in-na-ri-pe

M-in-ni-ik-ku

M-i-in-ni-in-ki

in-ṣi-ti-an-KI

M-in-zu-ri

AŠ-ir-du-nu-ut-ti-iš

AŠ-ir-iš-ba-da

AŠ-ir-iš-du-ma-ak-ka

AŠ-ir-ka-ib-ba-ma

AŠ-ir-ka-ma-iš

AŠ-hal-ir-ku-me

AŠ-ir-mi-ša-nu-iz-za

AŠ-ir-mu-iš

AŠ-ir-mu-za-an

AŠ-ir-mu-zi-ia

KU-ir-ni-sa

AŠ-ir-pa-ak

M-ir-ša-da

M-i-ru-ri

i-ru-tu-KI

i-si-in-KI

M-is-ku-ra

AŠ-iš-ku-tar-ra

AŠ-iš-par-da

AŠ-iš-da-na-an

AŠ-iš-da-ti-iz-za-um

AŠ-iš-du-raš-nu

AŠ-iš-gi-ma

AŠ-i-ši-ir-tu-ša-DINGIR-IM-...

AŠ-iš-kur-du-ma

AŠ-iš-nu-nu-uk

AŠ-iš-pan-da-ra-ku-ti-iš

KUR-iš-tu-un-di-a-a

AŠ-i-te-ma

AŠ-it-ru-mu

it-tu-un-KI

AŠ-i-tur-na-iz-za-an

M-i-wa-li

iz-ad-KI

URU-i-zi-ir-tu

AŠ-iz-za-am-ba

AŠ-iz-zi-la

AŠ-iz-zi-ra-an-na

ka-ba-iš

AŠ-ka-ab-ba-iš-na

AŠ-ka-ba-iš-na

ga-ab-na-ak-KI

AŠ-ka-da-na

AŠ-ka-ka-u-iš-ša

AŠ-kak-ku-nu-pi-...

AŠ-ka-mar-ba-hu-ut-ti-iš

AŠ-ka-mar-tu-ti-iš

AŠ-ka-a-ma-ru-kaš

AŠ-ka-mar-zi-ia

BE-kam-be-ša-da-ak-ka-iš

AŠ-ka-ma-a-nu-iš

AŠ-ka-me-nu-iš

AŠ-ka-mi-na-ak-ka

AŠ-kam-ma-iš-kaš

AŠ-kam-mi-ša

AŠ-kam-mi-za

AŠ-ka-um-pan-taš

AŠ-kam-ut-ka-me

AŠ-kam-uz-zi-ra-ka

AŠ-kam-za-ra-sa-iš

AŠ-ka-na-zi-iš

AŠ-kan-da-bar-ra

AŠ-kan-da-ma

AŠ-ka-an-da-mi-iš

AŠ-ka-in-da-ir

AŠ-kan-du-uk-ka

AŠ-kan-du-ma

AŠ-ka-ni-ih-...-ia-iš

AŠ-kan-na-ru-iš

AŠ-kan-sa-ka-an

AŠ-kan-sa-an

AŠ-kan-sa-nu-ia

AŠ-ka-nu-...

AŠ-ka-pa-pu-kaš

AŠ-ka-par-...

AŠ-ka-par-ap-ia-iš

AŠ-ka-par-du

AŠ-ka-pi-iš-da

AŠ-URU-ka-ap-lu

AŠ-ka-ap-pi-iš-ša-ka-nu-iš

AŠ-kap-ra-na-an

AŠ-ka-tar-ri-iš

AŠ-ka-ra-da-nu-iš

AŠ-ka-ra-an-ku-ša-an

URU-ka-ra-al-la

AŠ-ka-ra-mi-iš

ka-ra-an-du-ni-i-a-aš

kar-ba-tum-KI

AŠ-ka-ir-da-ru-iš

URU-gar-ga-miš-a

AŠ-ka-ra-ak-du

AŠ-ka-ri-ik-da

AŠ-ka-ri-ik-maš-da-an

ka-ri-in-daš-...

AŠ-ka-ri-nu-iš

AŠ-ka-ri-ra-an

AŠ-kar-ka

A-kar-ka-nu-iš

AŠ-ka-ir-ka-šu-iš

AŠ-kar-ku-ti

AŠ-kar-ku-ti-ia-iš

AŠ-kar-ma-an

AŠ-ka-ir-mi

AŠ-kar-mi-iš

AŠ-kar-rak-ka-nu-iš

kar-ra-mi-za

AŠ-kar-ra-mi-iz-za-an

AŠ-ka-ir-raš-nu-ia

AŠ-kar-ru-ru-iš

AŠ-kar-ša-mi-ra

AŠ-ka-ir-ti-za

KUR-kar-zi-nu

KUR-kas-ka-a-a

AŠ-kas-ma

kas-sa-ak

ka-ša-an

AŠ-kaš-ba-ra-an-ti

AŠ-ka-ši-...

AŠ-kaš-ša-...

kaš-še-in-KI

AŠ-kaš-ši-ia

AŠ-ka-iš-ti-ia-ru-iš

AŠ-ka-at-...-du-iš

AŠ-ka-tam-pi-iš

AŠ-kat6-mur-ti-na

AŠ-ka-at-pu-tuk-kaš

AŠ-kam-par-ri-iš

AŠ-ka-u-par-ri-iš

KUR-ka-an-za-ba-ka-ni-...

ka-zal-lu-KI

AŠ-ki-el

ki-maš-KI

AŠ-kin-da-ri-iz-za-an

AŠ-ki-ip-ra-at

AŠ-ki-pu-u

KUR-kir-hu

kiš-a-KI

URU-hu-un-dir

URU-ki-še-sa-a-a

AŠ-kiš-ši-mu

AŠ-ki-ta-an

AŠ-ki-ut-su-uk-ir-še-en-du-la

ki-zi-ru-KI

AŠ-ku-...

AŠ-ku-...-iš-la

AŠ-ku-ba-ra-na-ma

AŠ-ku-ga5-na-ak-ka-an

AŠ-ku-ga5-na-ka-an

AŠ-ku-gan-na-ik-ka-an

AŠ-ku-ga-na-ka

AŠ-ku-ig-na-ak-ka

AŠ-ku-ig-na-ik-ka

AŠ-ku-ig-na-ka

AŠ-ku-ug-gan-na-ka-an

AŠ-ku-ug-na-ak-ka

AŠ-ku-ug-na-ka-an

URU-ku-gu-na-ak-ka

M-ku-uh-hi-...

AŠ-ku-ka-zi

AŠ-ku-ku-ma-aš-ti

AŠ-ku-la-a-na

M-ku-ul-lu

AŠ-ku-mi-iš-ša

AŠ-ku-mi-iš-ša-an

AŠ-ku-mi-iš-ša-iš

AŠ-kum-ma-ma

URU-ku-muh-a-a

AŠ-ku-ni-hi-ša

AŠ-ku-un-ru-iš

AŠ-ku-un-tar-tur-ri-iz-za

AŠ-ku-un-tar-tur-ri-iz-za-an

AŠ-ku-un-tuk-kan-za-an

AŠ-ku-in-tur-ru-ka-an

AŠ-ku-un-tur-ru-uk-ka-an

AŠ-ku-un-tur-ru-iš

URU-ku-un-du-ur

ku-u-du-u-ru-u-š

AŠ-ku-pa-...

ku-pa-ra-na

AŠ-ku-u-pe

AŠ-ku-pir-ka-an

AŠ-ku-pir-ri-ia-ip

BE-ku-pir-ri-ia-ip

AŠ-kur-...

BE-kur-...

AŠ-ku-ur-...

AŠ-kur-...-iš

URU-ku-ur-ab-li

AŠ-ku-rak-ka-an

AŠ-ku-rak-ka-na

AŠ-ku-ra-an-du-iš

AŠ-ku-ra-rak-ka

AŠ-kur-aš-mu-iš

AŠ-kur-da-ba-kaš

AŠ-kur-da-kur

AŠ-kur-da-mu-iš

AŠ-kur-da-ši-ri-...

AŠ-ku-ir-du-šu-um

AŠ-kur-du-iš-šu-um

AŠ-kur-du-šu-um

AŠ-ku-ur-du-šu-um

AŠ-ku-ri

AŠ-ku-ri-iš-ti-iš

AŠ-ku-ri-iš-tiš

AŠ-ku-ru-ut-ti-iš

AŠ-kur-ka-an

AŠ-kur-ka-ra

AŠ-kur-ka-rak-ka

AŠ-kur-ka-rak-kaš

AŠ-kur-ku-ru-uh-hu

AŠ-kur-pa-bat-ti-ša-na

AŠ-kur-pu-un

ku-ur-pu-ut-tu

AŠ-ku-ra

AŠ-kur-ra-an

AŠ-ku-ir-ri-mi-iš-da

AŠ-kur-ri-mi-iš-da

AŠ-kur-sa-mi-iš

AŠ-kur-sa-mu-iš

AŠ-kur-ša

AŠ-kur-ti-mi-iš

AŠ-kur-ti-pi-iš

AŠ-ku-ur-ti-iš

AŠ-ku-ru-un-da

AŠ-ku-ša-a-ia

AŠ-ku-ša-ia

AŠ-ku-ši-ia

M-ku-ši-ia

KUR-ku-u-šu-a-a

KUR-ku-u-šu

S.152

AŠ-ku-ša-an

AŠ-ku-ši-ia

AŠ-ku-ti-ma

AŠ-ku-ti-ma-iš

AŠ-ku-ti-maš

AŠ-ku-tin-na-a-ku

AŠ-ku-ut-ku-ra-an

AŠ-ku-ut-ku-iš

AŠ-ku-tu-kaš

ku-tu-ki-in

AŠ-la-ba-...

AŠ-la-ab-na-an

AŠ-la-ba-na-na

AŠ-la-e-nu

la-ha-ar-bi-du8

la-ha-ar-ša-KI

la-ah-ri-in-KI

la-ah-ti-e

la-al-la-ri

la-lu-uh-KI

la-ni-KI

AŠ-la-ri-iš-ka-na-um

AŠ-li-du-ma

AŠ-li-du-ma-an

AŠ-li-ud-du-ma

li-ik-tim-KI

li-pi-ri-ip-KI

AŠ-li-ip-tu

AŠ-li-ut-ti-tak

AŠ-li-e-en

AŠ-li-ia-an

AŠ-lu-ub-dum

lu-lu-bi-im-KI

AŠ-lu-na-muk-ka

AŠ-lu-up-pu-ni

AŠ-ma-bad-du-nu-iš

AŠ-ma-ba-un-kur-da

AŠ-ma-ad-da

AŠ-ma-da

AŠ-ma-da-na

URU-ma-da-at

AŠ-ma-ad-du-za

AŠ-ma-du-uk-an

AŠ-ma-du-ma

AŠ-ma-du-um

AŠ-ma-har-ra

M-ma-ha-ru-...

AŠ-ma-ak-ka

AŠ-ma-kaš

AŠ-ma-kar

AŠ-ma-kar-ki-iš

AŠ-ma-ka-tan

AŠ-ma-ak-na

AŠ-ma-ak-ši-ia

AŠ-ma-kur-ba

AŠ-ma-lib-ba-an

AŠ-ma-ma-kaš

AŠ-ma-ma-u-na

AŠ-ma-an-...

AŠ-man-ah-ša-ma-na

AŠ-man-da

AŠ-man-da-kaš

AŠ-ma-in-da-kur-da

AŠ-man-du-man-ti-iš

AŠ-man-du-ma-ut-ti-iš

AŠ-ma-an-ha-raš

AŠ-man-ka-da

AŠ-man-ki-na-tak

AŠ-man-na-an

KUR-man-na-a-a

AŠ-man-na-an-da-na

AŠ-ma-an-na-ra-zi-ia

AŠ-man-ni-iz-za-nu

AŠ-man-nu-ia-an

AŠ-ma-an-ra-az-mu-ur-ra-at-taš

AŠ-ma-an-ša-ka-na

AŠ-man-ti-ia-man-taš

AŠ-man-ti-ia-maš

AŠ-ma-nu-ka

AŠ-ma-an-za

M-ma-an-za-hi-pi

AŠ-man-za-ir-ki-za-an

ma-an-zu-ul-me-KI

AŠ-ma-ra-...

mar-da-KI-ta

AŠ-ma-ra-du-ka

AŠ-ma-rak-ku-ti-iš

AŠ-ma-ra-pi-ia

AŠ-ma-ra-iš-mi-iš

AŠ-ma-ra-iz-ma

AŠ-ma-ra-tam-kaš

AŠ-mar-ba-šu-nu-ru

AŠ-mar-da-iš

AŠ-mar-da-zi-du-pe-iš

mar-du

ba-ra-ah-ši-u

AŠ-mar-ka-ma

M-mar-ku-iš

AŠ-mar-ku-ti-iš

AŠ-mar-maš

DINGIR-ma-ir-ma-iš

AŠ-mar-maš-da

AŠ-mar-pa

AŠ-mar-ri-e

AŠ-mar-ri-iš

AŠ-mar-ru-ut

AŠ-mar-sa-ab-ba

AŠ-mar-sa-iš-ka

AŠ-mar-sa-iš-kaš

AŠ-mar-tan-na-ka-an

AŠ-mar-tuk-ka

AŠ-ma-ru-iš

AŠ-mar-za-ap-pan

AŠ-mar-zi-na

AŠ-ma-aš-ha-li

AŠ-ma-iš-la-ap-ti

AŠ-maš-ša-an

maš-ša-tu-KI

AŠ-maš-ši-na

AŠ-ma-šu-un-kur-da

AŠ-ma-tan-na-an

AŠ-ma-tar-ra-an

AŠ-ma-taš

AŠ-ma-te-iz-zi-kaš

AŠ-ma-še-zi-iš

AŠ-ma-te-iz-zi-iš

AŠ-ma-te-zi-iš

AŠ-ma-ti-iz-za

AŠ-ma-ti-za

AŠ-ma-tu-zi-iš

AŠ-ma-at-ir-ri-ia

AŠ-ma-at-ka

AŠ-ma-at-ku-...

AŠ-mat-taš-ša-an

AŠ-ma-tur-ba-an

AŠ-ma-u-du-nu-iš

AŠ-ma-u-na-...-iš

AŠ-ma-u-nu-da

AŠ-ma-a-ut-gi-ia

BE-ma-a-a-ka-na-aš

AŠ-ma-a-ia-mi-iš

AŠ-maz-da-ku-iš

AŠ-ma-zi-ik-ka

M-me-e-a-aš

me-hi-si-in-KI

me-lu-ha-an

AŠ-me-ma-na-kaš

AŠ-me-maš

AŠ-me-en-ri

me-ru-KI

AŠ-me-iš-ši-ia

AŠ-me-za-ma

AŠ-mi-da-ka-an-ti-iš

AŠ-mi-da-za-na-iš

AŠ-mi-hal-še

AŠ-mi-kur-taš

KUR-mi-lid-a-a

AŠ-mi-mu-ra-ši

AŠ-min-...-ha-ma

AŠ-mi-ip-ra-ka

AŠ-mi-rak-ka

AŠ-mi-ra-an-du

AŠ-mi-ir-ka-an

M-mi-ir-ka-nu-ia

AŠ-mi-ru-iz-za-na

AŠ-mi-sa-an

AŠ-mi-ša-ik-ka

AŠ-mi-ša-par

AŠ-mi-ša-ra

AŠ-mi-ša-raš

AŠ-mi-za-raš

AŠ-mi-ša-ra-kaš

AŠ-mi-iš-du-ba-iš

AŠ-mi-iš-du-uk-ba

AŠ-mi-ši-ik-ka

AŠ-mi-iš-pa-u-za-ti-iš

AŠ-mi-iš-ti-ik-ra-an

AŠ-mi-iš-ti-kur-ri-iš

AŠ-mi-tuk

AŠ-mi-u-ka-an

AŠ-mi-ia-ma-ti-iz-za-an

AŠ-mi-iz-zi-ia-an

mu-a-aš-KI

AŠ-mu-ba-ri

LU-mug-da-an-KI

mu-i-um-an-KI

AŠ-mu-ra-an

AŠ-mu-ur-ra-at-taš

AŠ-mu-ri-e-...

AŠ-mur-ka-zi-ia

AŠ-mu-sa-ak-kaš

muš-la-ar-KI

AŠ-muš-li-ir

AŠ-muš-nu-ir

AŠ-mu-ti-iš

AŠ-mu-ut-ri-iz-za-an

AŠ-mu-tur-ri-ma-an

AŠ-mi-iz-ri-...

BE-mi-da-ri-ia

AŠ-mu-iz-ra

M-mu-zi-ri-ia

AŠ-mu-zir-ra-ia

AŠ-muz-zi-iš

AŠ-na-...-li

AŠ-na-...-taš

AŠ-na-ba

AŠ-na-da-an

AŠ-na-da-nu-iš

BAL-na-ag-ga-ri-e

AŠ-na-hi-iš-ba-ra-ri-e

na-hu-ti-ir

AŠ-na-ka-pu

AŠ-na-ku-iš

AŠ-na-li-ti-na

AŠ-na-ma-ka-nu-iš

AŠ-na-ma-ka-ra-iš

AŠ-na-ma-ši-iš

KUR-sin-gi-bu-ta-a

AŠ-na-pi-ša

AŠ-na-ra-ti-iš

AŠ-na-ri-e-iz-za-an

AŠ-na-ri-e-iz-zi-iš

AŠ-na-ar-si-il-la-am

M-na-a-ri-...

AŠ-na-ša-u-da

AŠ-na-aš-ir-ma

AŠ-na-aš-ir-man-nu

AŠ-na-a-ši-iš

AŠ-na-aš-ša-ir-ma

AŠ-na-ti-nu-iš

AŠ-na-u-ka-nu-iš

ni-hi-sa-KI

AŠ-ni-ma

AŠ-ni-me-it-tu-mar-tu-uk

AŠ-ni-ip-pu-ur

AŠ-ni-ri-pu-ni-šu-ru-tu-ha

nir-ra-ab-KI

AŠ-nu-...-tuk-na

AŠ-nu-ba

AŠ-nu-uh-tar

AŠ-nu-ik-ra-ak-da-an

AŠ-nu-ik-ša-ma

AŠ-nu-kur-ra-an

AŠ-nu-kur-ru-iš

AŠ-nu-ku-sa-an-ti-ia

AŠ-nu-mar-ba

BE-nu-nu-hu-pe

AŠ-nu-ip-iš-taš

AŠ-nu-ra-ia

M-nu-ur-in-ga

M-nu-ur-wa-an-zu

AŠ-nu-sa-ia

AŠ-nu-iš-sa-ia

AŠ-nu-is-su-...

AŠ-nu-u-za

AŠ-pa-la-ik

pa-al-ki-iz-ra-KI

AŠ-pan-da-maš

AŠ-pan-da-ma-na

AŠ-par-du

AŠ-pa-ri-ka-na

AŠ-par-ma-da-an

AŠ-par-ma-da-na-iš

AŠ-par-ma-aš-ba

AŠ-par-mi-iz-za-an

AŠ-par-na-ku-iš

AŠ-par-na-ma-ti-iš

AŠ-par-ni-ni-iš

AŠ-par-nu-ma-ti-ik-ka

AŠ-par-nu-ti-ik-ka

AŠ-par-nu-ti-iš

AŠ-par-nu-ut-ti-iš

AŠ-par-rak-ka

AŠ-par-ri-tuk-kaš

AŠ-par-ru-da-za-ra-an

AŠ-par-ru-rat-sa-an

AŠ-par-ru-sa

AŠ-par-ru-iš-ba-da

AŠ-par-ru-za-za-raš

AŠ-pa-ir-da

AŠ-pa-ir-is-sa

AŠ-pa-ir-iš-sa-an

AŠ-pa-ir-sa

AŠ-pa-ir-sa

AŠ-pa-ir-sa-an

AŠ-pa-ir-sa-iš

AŠ-pa-ra-as-sa-an

M-par-sip

KUR-pa-ar-su

AŠ-par-sa-ra-an

AŠ-par-ša-an-na-ak-ka

AŠ-pa-ir-tuk-ki

AŠ-par-tu-ma

AŠ-par-tu-maš

AŠ-pa-ša-...

AŠ-pa-iš-ša-taš

AŠ-pat-ti-ig-rab-ba-na

BE-pa-ti-iš-ma-ri-iš

AŠ-pe-ip-ta-ar-si-ia-an-si-it

pe-ir-ra-pe-ir-ra

AŠ-pe-e-si

AŠ-pe-zi-ia-ma

AŠ-pi-...-ut-tuk-ka

AŠ-pi-da-ma

AŠ-pi-ka-ut-ma-an

M-pi-ik-še

pi-la-a-ak

AŠ-pi-la-az-ka-pu-ul-ku

M-pi-li-na

AŠ-pi-maš-ka-nu-iš

AŠ-pi-na-ak-ki

AŠ-pir-da-an

AŠ-pir-da-ut-kaš

AŠ-pir-du-bat-ti

AŠ-pir-iš-ti

AŠ-pir-ma-zi-ia

AŠ-pir-mi-ia

AŠ-pir-mi-iš

AŠ-pir-ra-a-da-me-iš

AŠ-pir-ra-ku-maš

AŠ-pir-ra-ma-na-um

AŠ-pir-ra-an-du-ma-nu-iš

AŠ-pir-ra-par-tam-da

AŠ-pir-ra-aš-še-taš

AŠ-pir-ra-iš-še-taš

AŠ-pir-ra-še-taš

AŠ-pir-ra-a-ti-nu-iš

AŠ-pir-ra-uk-taš

AŠ-pir-ri-du-iš

AŠ-pir-ri-ti-ma-ti-iš

AŠ-pir-tam-ša-na

AŠ-pir-ti-na-man-da

AŠ-pir-ru-kaš

AŠ-pir-ru-maš-ba

AŠ-pi-ru-iš

pi-ša-an-ne

AŠ-pi-tan-na-an

AŠ-pi-ut-tan-na-an

AŠ-pi-ut-la-a

AŠ-pi-ia-nu

AŠ-pi-za-an-da

AŠ-pu-da-...

AŠ-pu-hu-tu

AŠ-pu-la-be-li

pi-ul-ri-nu-u

AŠ-pu-mu

AŠ-pu-na-aš-ti-iš

AŠ-pu-ra-da-na

AŠ-pur-al-si-iš

AŠ-pu-raš-še

AŠ-pu-ir-ka-da-an

AŠ-pu-ru-ru

AŠ-pu-ru-iš

pu-ša-KI

M-pu-u-ti-ia

AŠ-pu-ut-ta-a-ia

AŠ-pu-ti-na-man-da

AŠ-pu-za-an-ti-iš

URU-qar-ka-si-a

KUR-qid-ri

KUR-qu-u-a-a

AŠ-ra-...-ša

AŠ-ra-ba-an

AŠ-ra-ad-du-uk-ka

AŠ-ra-du-ma-an

AŠ-ra-du-ma-iš

AŠ-ra-ha-da

AŠ-ra-ka-ma

AŠ-ra-ak-ka-an

AŠ-rak-ka-an

AŠ-ra-ka-um

AŠ-rak-ka-tam-mu

AŠ-rak-kat-mu

AŠ-ra-ak-ra

AŠ-ra-ku-...

AŠ-ra-ik-ut-ti-um

AŠ-rak-ut-tam-ma

AŠ-ra-ma-ak-ka-na-um

KUR-ra-ma-an-da

AŠ-ra-mi-kur-ra

AŠ-ra-mi-te-pe

AŠ-ra-an-du-iš

AŠ-ra-an-me-sa

AŠ-ra-an-tu-kaš

AŠ-rap-ia-iš

ra-pi-qi

AŠ-ra-pi-iš-be-na

AŠ-ra-pi-iš-be-nu

AŠ-rap-pi-iš-be-na

AŠ-rap-pi-iš-be-nu

AŠ-rap-ki-iš-be-na

AŠ-rap-pi-ut-tan-na

BE-ra-ša-nu-iz-za

AŠ-ra-ša-nu-iz-za

AŠ-ra-ši-nu-iz-za

AŠ-ra-ši-nu-iz-za-an

AŠ-raš-nu-ma-ut-ti-iš

AŠ-raš-nu-ut-ti-iš

AŠ-ra-iš-še

raš-še-...

AŠ-rat-ku-iš

AŠ-ra-ut-ku-iš

AŠ-ra-tu-ma-an-na

AŠ-ra-u-da-ma-ti-iš

AŠ-ra-u-da-nu-iz-za

AŠ-ra-u-tan-nu-iš

AŠ-ra-u-taš

AŠ-ra-za-ka-nu-iš

AŠ-ra-za-ka-tu-iš

AŠ-ra-zi-na-ma-ut-ti-iš

AŠ-ra-zi-nu-ma-ti-iš

AŠ-raz-zi-ud-da

AŠ-ri-e-šu-...

AŠ-ri-ma-na-u-ma

AŠ-ri-man-na-u-ma

URU-ri-ri-e

ri-ri-e-si-ga-aš

AŠ-ru-du-in-ma-ut-ti

ru-uk-si-nu-um-KI

AŠ-ru-uk-tu-ri-e-el-ti

AŠ-ru-me-ia

AŠ-ru-na-ma-ti-iš

AŠ-ru-na-an

AŠ-ru-iš-da

AŠ-ru-tan-nu-man-ti-iš

AŠ-ru-tin-nu-iz-za-an

AŠ-ru-ti-ia

sa-bu-um-KI

sa-dar-ri-KI

AŠ-sa-e-ul-li

sah-hi-...-KI

BE-sa-ak-ka

M-sa-ak-ka

AŠ-sa-ak-ka-ak-ka-pe-DINGIR-kam-MEŠ-mi-ut-tu-man-na

M-sa-ak-ka-ap-pa-DINGIR-kam-MEŠ-mi-ut-tu-man-na

M-sa-ak-ka-DINGIR-kam-MEŠ-ik-ka-la-ak-ka

M-sa-ak-ka-ap-pa-ti-ig-ra-ka-u-da

AŠ-sa-ak-ka-ti-ig-ra-ka-u-da

M-sa-ak-ka-ti-ig-ra-ka-u-da

M-sa-ak-ka-pe-M-ak-ka-pe-AŠ-su-ig-da-mi-ut-tu-ma

AŠ-sa-ak-ka-u-mar-ka

M-sa-ak-ka-u-mu-mar-ka

AŠ-sa-ak-ka-an

KUR URU-sa-am-al-la-a-a

KUR-sa-me-ri-na-a

AŠ-sa-nu-da-iz-zi

AŠ-sa-ap-ti-ra-me-iš

AŠ-sa-ra-mi-na

AŠ-sa-at-ta-ku-iš

M-sa-ar-bur-...

M-sa-at-ta-ku-iš

AŠ-si-ka-hu-ut-ti-iš

M-si-ik-ra-...

KUR-si-ik-ri-iš

AŠ-si-el-la-am

si-ma-num-KI

LUGAL si-ma-aš-ki

KUR-sin-gi-bu-ta-a

AŠ-si-in-ik-ki

AŠ-si-ip-pi-ir

AŠ-sir-zi-iš

AŠ-si-ia-an-ma

AŠ-su-da-nu-iš

AŠ-su-ig-da

M-su-ig-da

BE-su-ig-ti-ia

AŠ-su-ug-da

BE-su-ug-da

M-su-ug-da

M-su-ug-taš

AŠ-su-uk

M-su-uk-du-ha-...

M-su-ug-du-ha-wa-...

AŠ-su-lu-šu-na

AŠ-su-ni

sur-gu-la

AŠ-su-ia-nu-za-an

AŠ-su-iz-za

AŠ-ša-...-bi-bi-la

AŠ-ša-M-...-na-an-ka-ri

AŠ-ša-al-ta-...

AŠ-ša-an-pi-ma

AŠ-ša-arad-e-gal-li

AŠ-ša-at-ta-ta-e-gal-li-ik-ru-up

ša-at-ta-ta-mi-ti-ik

AŠ-ša-ba-li-hu

AŠ-ša-ba-ar-ba-ri

AŠ-ša-be-el-ti-ia

AŠ-ša-ha-...

AŠ-ša-ha-a-la

AŠ-ša-ha-an-ta

AŠ-ša-ha-an-ta-al-la-ak

AŠ-ša-hi-li-ik

AŠ-ša-ik-la-...-a-i

AŠ-ša-i-mi-re-e

AŠ-ša-ka-at-tar-za-ah

AŠ-ša-ki-il-ka-...

AŠ-ša-ku-pi-ia

AŠ-ša-ku-uš-...

AŠ-ša-ku-tu

AŠ-ša-mar-az-za

AŠ-ša-ni-še-e

AŠ-ša-pa-hu-ti

AŠ-ša-pu-uh-...

AŠ-ša-pu-ur-na-ma-aš-hu-um

AŠ-ša-pu-ur-ra-hu-ut-ta

AŠ-ša-si-...

AŠ-ša-ša-an-gi-ba-ri

AŠ-ša-ši-li-tu

AŠ-ša-za-ah-mi

AŠ-ša-a-ba-da-nu-iš

AŠ-ša-gal

AŠ-ša-gi

AŠ-ša-ah-na-am

AŠ-DINGIR-ša-ki

AŠ-ša-ak-ku

AŠ-ša-ak-ra-ia-aš-ni

AŠ-ša-ku-ma

AŠ-ša-la

M-ša-al-gu

AŠ-ša-li-ir

AŠ-šal-u-lik-ki

AŠ-ša-mar-šu-šu

AŠ-ša-na-ka-an

URU-ša-par-da-a-a

AŠ-ša-ra-ku-iš

AŠ-ša-ra-man-da

AŠ-ša-ri-iz-za

AŠ-šar-na-an

AŠ-ša-ir-tur-na

AŠ-ša-ru-kur

AŠ-ša-sa-ir-ba

AŠ-ša-šu-ka-na

AŠ-ša-šu-ka-na-iš

AŠ-šat-tu-...-um

AŠ-ša-u-da-nu-iš

AŠ-ša-u-na-ma-na

AŠ-ša-u-rak-kaš

AŠ-ša-u-ša-ka

AŠ-ša-u-iš-ša

AŠ-ša-ut-ka-ka-na

AŠ-ša-ut-te-nu-iš

M-ša-wa-la-am

še-il-pi-an-KI

AŠ-še-man-tak

AŠ-še-en-ku-ru

AŠ-še-ip-ši-lak

AŠ-še-ir-du-ma

AŠ-še-ri-man

AŠ-ši-ba-ah-hi-e

AŠ-ši-ka-ri-iš

AŠ-ši-ik-ki-u-ma-ti-iš

AŠ-šil-hi-te

AŠ-šil-li-ut

AŠ-šil-li-mu-iš

AŠ-šil-tu

AŠ-ši-lu-tu-ra

AŠ-ši-man-...

AŠ-ši-in-pa-ra-an

AŠ-ši-um-pa-ra-an

URU-ši-nu-uh-tu

AŠ-ši-ra-ba-an

AŠ-ši-ra-an

AŠ-ši-ra-um

AŠ-ši-ra-iz-zi-iš

AŠ-ši-ri-in-gir-ra-tak-ra

AŠ-šir8-man

AŠ-ši-ru-ib-ba

AŠ-ši-ru-kur-ti-iš

AŠ-ši-ru-man-da

AŠ-ši-ru-iš

AŠ-ši-šu-da-nu-iš

AŠ-ši-ia-kaš

AŠ-ši-za-na

šu-a-ki-ri-KI

AŠ-šu-da-ma-na

AŠ-šu-du-uk-ka

AŠ-šu-du-uk-kaš

AŠ-šu-gal-la-an

AŠ-šu-gal-li-...

M-šu-ha-ar-ma-bil-la-li

M-šu-uk-ri-e

AŠ-šu-lag-gi

BE-šu-lag-gi

AŠ-šu-ul-lag-gi

BE-šu-ul-la-ki

AŠ-šu-ul-lu-ma

AŠ-šu-ul-lu-sa

AŠ-šu-ma-ir-ak-ši

AŠ-šu-mur-tan-du-ri

AŠ-šu-ra-tur-ri-iš

AŠ-šur-ra-tur-ri-iš

AŠ-šu-ra-ru-ša

AŠ-šu-ra-u-ša

AŠ-šu-ur-da

AŠ-šu-ur-ti

AŠ-šu-ur-ku-tur

AŠ-šu-ir-su-ka-ri

AŠ-šu-ir-su-un-kur-ri

AŠ-šu-ir-SUNKI-ri

AŠ-šu-ur-su-un-kur-ri

AŠ-šu-ur-šu-up-pa

BE-šu-ur-te-te

AŠ-šu-ur-te-te

AŠ-šu-sa-an

AŠ-šu-ša

šu-ša-an

AŠ-šu-ša-an

AŠ-šu-še-en-...

AŠ-šu-še-ni

šu-u-še-en

šu-ši

šu-ši

šu-ši-im-KI

šu1-šim-KI

AŠ-šu-šu-in

AŠ-šu-šu-un

AŠ-šu-šu-un-uh

KUR-ta-ba-li

AŠ-tab-ba-an

AŠ-ta-hi-ir-ma-an

AŠ-tal-la-ap-ri-maš

AŠ-tal-mar-ša

AŠ-ta-al-za-na

AŠ-tam-ka-an

AŠ-tam-uk-ka-an

AŠ-ta-u-ka-an

AŠ-ta-u-ma-ka

AŠ-tam-mar-ša-an

AŠ-ta-an-da-ri

AŠ-tan-ki

AŠ-ta-an-si-la-am

AŠ-ta-ap-pu-iš-nu-iš

AŠ-tap-pu-iš-na

AŠ-tap-pu-iš-nu-iš

AŠ-ta-ra-u-ma

AŠ-tar-ri-ša

AŠ-tar-tin

AŠ-tar-tin-F-am-ma-ik

BE-taš-ka-ma-iš-ma

AŠ-taš-ki-ra

AŠ-taš-pa-ak

AŠ-taš-pir-kur

AŠ-te-e-da

AŠ-te-en-ka-ak

AŠ-te-en-ta-ar

AŠ-te-in-uk-ku

AŠ-te-par-ri-man

AŠ-te-ir-tak

te-e-it-tu

AŠ-ti-du-ma

AŠ-ti-ud-du-ma

AŠ-ti-gi-me

AŠ-ti-ig-ra

AŠ-ti-ik-ni

AŠ-ti-ik-ra-nu-iš

AŠ-ti-ik-ra-ka

AŠ-ti-ik-rak-kaš

AŠ-ti-ik-ra

AŠ-ti-ik-ra-iš

AŠ-ti-la-man

M-ti-i-la-...

ti-il-mu-ni-i

ti-im-gu-ha

ti-im-gu-piš

AŠ-ti-um-par-ra

ti-in-HI-KI

AŠ-ti-in-tu

AŠ-ti-in-tu-i-li-e-ri-iš

AŠ-ti-pi-ir-man-na

AŠ-ti-pi-ir-na

AŠ-tip-pi-ru-na

AŠ-ti-ip-na

BE-ti-ip-pi-na

AŠ-ti-ip-tuk-kaš

AŠ-ti-ra-iz-zi-ia

BE-ti-ra-iz-zi-ia

AŠ-ti-ra-iz-zi-iš

AŠ-ti-ra-zi-iš

AŠ-ti-ri-ma-an

AŠ-ti-ir-pa

AŠ-ti-ru-iš-ba-ak-ka

AŠ-ti-iz-su-iš-še

AŠ-ti-ti-ma

AŠ-ti-tu-...

tu-uh-KI

KUR-tu-ha-na-a-a

AŠ-tuk-...-ri-ia

AŠ-tuk-ka-ma-iš-ša-taš

AŠ-tuk-nu-da

AŠ-tuk-ra-...

tu-uk-tu-un-KI

AŠ-tu-ma-ru-ia-iš

tu-un-KI

AŠ-tu-na-an

AŠ-tu-un-na-ap-...

AŠ-tu-un-na-ti

AŠ-tu-u-ni

AŠ-tur-ka-an

BE-tur-ka

BE-tar-me-ri-ia

tar-mi-ra

AŠ-tar-mi-ri-ia

BE-tar-mi-ri-ia

BE-tur-mi-la

AŠ-tur-mi-ra

BE-tur-mi-raš

AŠ-tur-mi-ri-ia

tur-mu-la

AŠ-tur-ra-tan-nu-iš

AŠ-tur-ru-kur-ti-iš

AŠ-tur-ši-ik-ka-an

AŠ-tur-ši-ka

AŠ-tur-tu-ba

AŠ-tur-tuk-ka

AŠ-tur-tuk-kaš

AŠ-tur-tuk-ka-an

KUR-tu-ša-a-a

AŠ-tu-ši-in

AŠ-u-ba-ru-da-an

AŠ-u-ba-ši-in

AŠ-u-ba-ti-kin-na

AŠ-u-ba-te-ia-nu-iš

AŠ-u-bat-ti-ik-pa-an

AŠ-u-da-za-am-min

AŠ-ud-man

AŠ-u-ha-kin-na

AŠ-u-hi-ia-ba

BE-u-ka-la-ku

AŠ-u-kan-du-ma

AŠ-u-ka-ar-si-el-la-am

AŠ-u-ka-ar-si-il-la-am-mi-e-be-eh

AŠ-u-ka-ru-iš

AŠ-uk-ba-kam-pi-ia

AŠ-uk-ba-ku-maš

AŠ-uk-ba-ku-pi

AŠ-uk-ba-rak-ka

AŠ-uk-ba-ri-an-za-ba

AŠ-uk-par-ri-an-da-ba-iš

AŠ-uk-ba-ut-ti-ik-pa

AŠ-uk-be-ia-nu-iš

AŠ-uk-be-ia-iš

AŠ-uk-pir-ri-kam-pi-iš

AŠ-u-ku-uk

AŠ-u-la-an

AŠ-ul-la-nap-pe-iš

AŠ-ul-la-pi-ut-pe-na

AŠ-ul-la-pi-ut-pe-nu

AŠ-ul-li-pi-ti-na

AŠ-ul-pu-uh-ši-i-gi-ba-la-ap-me

AŠ-u-ma-li-an

M-u-lu-uh-...

AŠ-u-ma-ra

AŠ-u-mar-za-na

AŠ-um-ba-ba-an

AŠ-um-ba-ba-nu-iš

AŠ-um-ba-ka

AŠ-um-ba-ir-taš

AŠ-u-me-...

um-bar-taš

AŠ-u-mi-ia-aš-ša

AŠ-um-ma-ku-ur

AŠ-um-pu-uk-ka

AŠ-am-pu-ra-nu-iš

AŠ-um-pu-ra-an

AŠ-um-pu-ra-iš

AŠ-um-pu-ra-nu-iš

AŠ-u-nu-da-ad-da

AŠ-u-nu-da-da-an

u-pi-i

AŠ-u-pi-nu-za-an

AŠ-u-pir

AŠ-u-pir-iz-za

AŠ-u-pir-ri-iz-za-an

AŠ-u-pir-tuk-kaš

AŠ-u-pu

AŠ-u-ra-an-du-iš

AŠ-u-ra-du-iš

AŠ-u-ra-ut-ma

AŠ-u-ra-tuk-kaš

AŠ-ur-ka-da-a-a

AŠ-ur-ša-kam-pa-an

AŠ-ur-ša-kam-pa-iš

AŠ-u-ir-tak

AŠ-URU-ka-ap-lu

AŠ-u-iš-...-in

AŠ-u-iš-kan-na-iš

u-iš-ma-rak-kaš

AŠ-u-iš-ma-rak-kaš

AŠ-uš-mar-ma-za-ah

AŠ-u-iš-nu-ri-maš

BE-u-iš-nu-ri-maš

AŠ-u-iš-ša-kam-pa-an

AŠ-u-iš-ši-ia-na

AŠ-u-ti-nu-iš

AŠ-ut-ti-ti

AŠ-u-ia-ik-ka-an

AŠ-u-i-ia-ma

AŠ-u-za-man-na-aš

AŠ-u-zi-ik-raš

AŠ-u-zi-kur-ra-iš

AŠ-u-zi-kur-raš

AŠ-uz-zi-...

AŠ-za-ba-an

za-ab-bu-KI

AŠ-za-ka

AŠ-za-an-pe-gir

AŠ-za-na-na

AŠ-za-nu

M-za-na-ar

AŠ-zap-pi

AŠ-za-ir-ba-aš-ba

AŠ-za-ri-da

AŠ-za-ir-na-mi-ia

AŠ-za-at-tuk-ka

za-ar-ni-KI

AŠ-za-za-a-a-da-nu

AŠ-za-za-a-da-nu

AŠ-za-iz-za-an

M-za-ze-er-ša-hi

AŠ-zi-ka-ra-an

M-zi-ik-ra-...

AŠ-zi-ku-um-ma

M-zi-la-a-ba-ti-e

zi-i-la-bu-ra-pi-KI

M-zi-la-a-li-i-e

zi-la-an-da

AŠ-zi-la-hu-ban

AŠ-zi-la-um-ban

AŠ-zi-ip-pa

BE-zi-in-ku

zi-in-ki-ri-KI

AŠ-iz-ra-an-ka

AŠ-zi-ra-an-ka

AŠ-zir-ra-aš

BE-zi-ra-za

AŠ-zi-ir-ša-ma

AŠ-zir-ra-mi-iz-za

AŠ-zir-ša-ma

AŠ-zir-ša-ma-ut-ti-iš

zi-ti-an-KI

zu-uš-bu-uš-KI

a-bi-maš

## **Nur elamisch belegte Toponyme (Vallat 1993:317ff.)**

...-am-bu

...-ba-ti-im-me

...-hi-bu-um-KI

...-ia

...-ik

...-in-KI

...-in-zu-ti

...-ka-mar-me-šá-an

...-ka-an

...-ka-an-ba-te-ia

...-ša-an-ba-te-ia

...-ki-te-ik-ku

...-kur-ri

...-la-tak-ra

...-li-ni

...-ša-ni

...-li-iš

...-lu-e

...-ma-ba-an

...-ma-kur-šu

...-me-iz-za-nu-iš

...-na-ku

...-ni

...-ni-ia

...-pe-ra

...-pi-la-an-tu

...-pi-ši

I-x-x-ra-...

...-ri

...-ri-iš

...-ri-ri

...-si-pe-šu-ha-ta

I-ša

I-li

...-ša

...-ša-kam

...-li-ni

...-ša-ni

...-ša-tak-ka

...-ša-a-a

...-ka-a-a

I-še-er

...-ši-il-ba

...-šil-ti

...-ta-el-za-nu

...-ta-ar-ka-ap-za-ba

...-te-e-lu

...-te-en d Sin

...-te-na-an

...-ti

...-ti-il-la

...-tu-ka-ar-...

...-tu-un-na-ap-...

I-ub-še-er

...-u-kur-da-ka

I-ul-li

...-un-KI

...-ur-ku-up-pu-uh-ti

I-uš

...-za-ha-ia

...-za-hu-ka

...-za-pak-ka

I-zu

I-zu-um

## **Hydronyme (Vallat 1993:327ff.)**

a-bu-ni

a-da-a-da

a-ga-ri-in-ni

a-ga-ri-nu-um

a-hi-in-har-iš-da

a-ku

a-mu-ur-ri-i

a-pi-il

ap-lu-ša-lim

da-da

be-ti-ir

da-la-tam-ti

da-ru-e

di-ig-la-at

di-ru-um

eš-ši

e-te-im-mi

ha-a-u-u

ha-ri-im

hi-it-hi-te

hu-un-nu-un-nu

AŠ-hu-pu-ti-iš

hu-ut-ti

i-ki-tu-la-ti

i-li

i-ri-ta-bu

iš-ku-...

iš-ku-uz-zi

DINGIR-kam-MEŠ

mar-ra-ti

ki-ma-si

ki-ma-si-i

ki-ma-si-in

ki-iš-ši-ti

ku-ub4-la

kur-ra

li-ik-ri-i-im

mar-ri-iš

me-ra-nu-un

me-e-za-ap-mu-ri

me-e-za-we-...

mu-uš-ki-ni

na-bu-um

na-a-hi-ri

na-ri

pa-at-tu-us

AŠ-pir-ra-ma

AŠ-pi-ri-in

pi-zi

pu-ra-at-tu

AŠ-u-ip-ra-tu-iš

qa-ad-da-ti

ra-bi

ra-ki-ip

AŠ-ra-an-na-kar-ra

sal-lu-u-lu

si-da-ri

si-mal-li

AŠ-ša-u-ša-nu-iš

AŠ-ša-u-ši-nu-iš

še-er-a-ni

šu-ba-ri

šu-gur-ri

AŠ-ti-ig-ra-an

tu-PI-ga-ti

tu-ur-du

DINGIR-tu-zi

uk-ku-ba-ti

u-la-a

uz-na-...

za-ha-ki

za-mu

zi-a-ni

zi-ba-ru-um

## **Geografische Namen aus dem Eroberungstext von Puzur-Inšušinak (Gelb & Kienast 1990, FAOS 7, S. 321-324)**

Ki-maš-KI

Hu-ur-tim-KI

Hu-up-sa-na-KI

GA-ANŠE-X

IZ-ru-UK

Hu-SAR-tum-KI

Ha-LU-nu-KI

La-ha-ar-sa-KI

UD-in-šu-ut-gu-ri-KI

Bi-še-in-KI

Sa-hi-in-hi-KI

La-lu-uh-KI

U-lam-hu-un-KI

Hu-uh-KI

Tu-un-KI

Ha-zi-bi-KI

Hu-hu-un-KI

A-dar-hi-KI

Hu-uh-še-KI

La-ha-ar-bi-du8-KI

Ma-an-zu-ul-me-KI

Ba-sa-hi-hi-in-KI

Za-ar-ni-KI

Ha-lu-KI

Ha-ru-uh-KI

Ha-lu-KI-MIN

Ti-in-HI-KI

La-ni-KI

Gu-UD-KI

Gu-me-sa-ra-KI

Muš-la-ar-KI

Da-tin-na-KI

Hu-ut-in-KI

Še-il-wa-an-KI

Da-tu-un-KI

Ha-zu-me-KI

E-in-KI

Hu-hu-un-ri-KI

Hu-hu-un-si-ir-ha-hu-ir-KI

A-in-un-ak-KI

Hu-un-bur-še-x-KI

Gi-la-ha-lu-KI

Me-hi-si-in-KI

Ha-at-ma-a-ha-KI

Mu-i-um-an-KI

ZU-uš-bu-uš-KI

Ha-ah-ri-ma-KI

X-x-ha-ra-KI

A-ak-ti-KI

Tu-uk-tu-un-KI

Ha-la-ah-KI

Li-ik-tin-KI

Tu-uh-KI

Zi-it-ha-GAR-KI

Tu-un-KI

DU-a-KI

PI-gu-um-KI

X-un-x-KI

Hi-te-gu-KI

E-hi-x-KI

…-in-KI

…-KI

x-un-KI

Hi-x-a-an-ra-KI

Gu-x-ha-KI

A-dah-E-KI

I-ru-tu-KI

Gi-ru-uh-KI

A-x-x-x-KI

AN-GUD-GEŠTIN-KI

Hi-te-E-GEŠTIN-KI

Šu-a-ki-ri-KI

Si-maš-KI

# **C) Weitere Texte: Altelamisch**

Es existieren insgesamt 22 Texte und Fragmente aus der Altelamischen Zeit. Mit Ausnahme von Text 1) – dem Naram-Sin-Vertrag, der als EKI 2 oben bereits abgebildet wurde, ist keiner dieser Texte in den EKI enthalten. Im Folgenden ein Überblick mit Quellenangaben der 23 Texte sowie nachfolgend die Transliterationen.

**Dynastie von Awan (ca. 2500-2100)**

1. Naram-Sin-Vertrag (2209 bis 2155 v. Chr.)
2. Lambert, Maurice (1974): „Deux textes élamites du IIIe millénaire“, RA 68, 3-14, S. 4
3. Lambert, Maurice (1974): „Deux textes élamites du IIIe millénaire“, RA 68, 3-14, S. 8

**Dynastie von Šimaški (ca. 2050-1970)**

1. Thureau-Dangin, F. (1910): „Texte de Tello“, in: Cros, G. (Hrsg.): Nouvelles fouilles de Tello (AO 4325). S. 201; Abb. S. 212. Zur Datierung in die Isin-Larsa-Zeit s. S. 137-138. Transliteration bei Krebernik 2018:28, Nr. 3.
2. Ein Siegel in Ascalone 2011:253 mit einer Inschrift, Nr. 2B 92
3. Text auf Gunagi-Vase no. 9; Mahboubian 2004:46, übers. W.G. Lambert
4. Text auf Gunagi-Vase no. 10; Mahboubian 2004;48, übers. W.G. Lambert
5. Text auf Gunagi-Vase no. 11; Mahboubian 2004;49, übers. W.G. Lambert

**Sukkalmah- und Epartidenzeit**

1. the CDLI website (<http://cdli.ucla.edu/>) dates to the Old Babylonian period a school text from Malyan (M-498, id P257472) (vgl. Basello 2012:48)
2. Text von Siruktuh (evtl. Siwepalarhuhpak). Farber, Walter (1975), ZA, S. 74-86.
3. Text von Siwepalarhuhpak. Rutten 1949, MDP 31, S. 151-167 (= EKI 3)
4. Text von Temti-Agun über Kutir-Nahunte I und Atta-merra-halki. Vallat (1990:112); MDP 11:84-85; EKI 67.
5. Text über Kutir-Nahunte und Temti-Agun. Vallat (1990b:112-113); Scheil 1932:71-76 (RA 29); EKI 70C

**Beschwörungen**

1. Elamische Einleitung eines akkadischen Froschzeh-Rituals gegen Skorpionbisse; Akkadian ritual with Elamite (?) incantation against the worm (II, 1-8). Van Dijk 1985 (YOS 11), S. 18 Nr. 4; van Dijk, CRRA 25 (1982): 101; Goetze, JCS 11 (1957): II 4-8.
2. Elamite Incantations. Van Dijk 1985 (YOS 11), S. 20 Nr. 5 c. Translit. bei Krebernik 2018: 38, Nr. 45.
3. Elamite Incantations. Van Dijk 1985 (YOS 11), S. 20 Nr. 5 d. (mit na-pi-ri-ša-a-am). Translit. bei Krebernik 2018: 38, Nr. 45.
4. Elamite Incantation for a woman in labor. Van Dijk 1985 (YOS 11), S. 25 Nr. 18; Van Dijk 1972:345, Or 41; ders. 1975:53, Or 44
5. Zauber-Inschrift aus dem 26. Jahr des Samsi-iluna. Böhl 1934, Mededeelingen Deel 78, No. 2, S. 30 Nr. 1003.
6. Lutz 1919 (Publications of the Babylonian Section (PBS) 1, II. Philadelphia: University Press, 109. CDLI P125402.
7. Elamische Inschrift am Schluß eines akkad. Beschwörungstextes gegen den Skorpion, von J.J.A. van Dijk in Baghdad kopiert, veröffentlicht in Sumer, 13, 1957, 93, Zeilen 29 - 35. Transliteration von D.O. Edzard (Brief vom 22.1.1965)

**Einzelne Worte**

1. elamische(?) Worte in akkadischem Text in MDP 55 nos. 30 und 82 (publ. De Graef)
2. Elamische oder vermutlich elamische Beschwörungstexte aus Krebernik 2018:28-43. Zur Sprachzuordnong siehe ebd.:18-19.

1) siehe EKI 2.

2)

si-me-in

ki-ki-in

zu-ur-zu-ur-ru-un

ha-la-at

mu-ru-it

pa-at-pa-at-tu-ut

...-ta-ri

...-ri na-hu-te

...-al-ah

...-a aš-ši-it (oder ...-aš-u-ši

...-na-ni-iš

ha-te-u-te

ku-te-it

ki-ri-it

3)

ku-ul me-en šu-ri-na

pi-ir-ra-ah

si-iš-ki me-en šu-ri-na

ka-za-ah

ha-ra-at me-en šu-ri-na

ha-at-ta-ah

hu-ut-ra-ah

me-en šu-ri-na

mas-si-i-ah

...-šu-un ta

...-at-ta-...

i-ka-at

i-ha-ra-an

ha-al-ma-ah

4)

šu-ha-zi-zi ha-hu-ur

ha-hu-ur ha-hu-ur ta-na-ne ha-ma-at

a-lu-ri ki-di ha-ni-eš ki-ru-ri hu-za-ah

pa-li-e bi-ma-di ha-ni-eš ma-an tu-ri hu-za-ah

ha-ah-ti-ri hi-ša-an-zi hu-me-li ti-pu u-di

di-bi-ra hi-ša-an-zi ka-iš-ša-an-bi za-ra-ah

a-i-di hi-ša-an-zi ri-ra-ha

lu-uh-ut-ri ka-na-ši-a ku-uš pi-ri-ti-zi-x

i-zi-iš tu-nap un-da-aš in-zi-ša-ne tu-da-aš

lu-hu-ut-ri ka-na-ši-a-ah ku-uš pi-ri ti-zi-x

pi-a-zi-e za-pi-iš ha-ni-eš ku-uš pi-ri ti-zi-iš

me šu-ba me zi-x-bi ru-pu ...-na

ta-nu-u-ki še-la-an-ki ku-ha-li li-ša-ri

5) aus dem Korpus ausgeschlossen, da wohl akk.

6)

e d In-šu-uš-na-ak

te-em-ti a-li-im e-li-ri

u SI-...

li-ga-we ri-ša-ak-ki

me-ni-ik Ha-da-am-ti-ik

ru-hu ša-ak

ša-al-...

bu-...

ku-...

ha-...

7) (keine Transliteration verfügbar)

8) (keine Transliteration verfügbar)

9) (keine Transliteration verfügbar)

10)

hu pa an ša ku uš ti pa an ša

pi te eš pi ni ir za na bu na pi te eš pi ni ir

11) Elamische Beschwörung

... tu ut ki in ti ka ak mu ru tu ut ki en ki si ik

... tu ut ki en za ra ak hu ul tu ut ki in ki si ik na

... ki en si im ti ik na

... za ki en maš ti ik na hu uh tu tu ut ki in hu tu uk na

x u ri u ku u a bi ni in hu uh pa ak ti

tu6-en-e-nu-ri

12) Elamische Beschwörung

zi iz zi ri ik za ba ar ri ik

ri ša am ri ša am ti la ri ša am ri ša am na ap ri ša am

in ni du ri di na ru di hu di

tu6-en-e-nu-ri

13) Transliteration folgt.

14) Zauber-Inschrift aus dem 26. Jahr des Šamši-iluna, Böhl 1934, Mededeelingen Deel 78, No. 2, S. 30 Nr. 1003. (15 Zeilen wobei Zeile 12 fehlt, ab Zeile 9 ist die Rückseite, neuer Gott in Zeile 11!)

bi-ir ha-an-da-ni-iš

ši-te-ir ha-an-da-ri-iš

an-na-ru-di ha-ma-aš-te

aš-ki-bi-a šu-ri aš-pa-še

aš-ha-hu-di mi-il-ki-sa-ar

u šu-ku-ri gu-ub-ba

tu-ri ta-ri en mu ul-li

ta-ri ta-ri en mu-ul-li

na-ah-hu ka-di ba-la-hu ka-di

ub-bi-lu ta-ag-ba ud-bi-lu

enim en d Nun-ur-ri

enim sag

itu as-a ud 23-kam

mu hur-sag-gal kur mar-tu

15) siehe unten unter (22), Nr. 45, erster Teil.

16) siehe unten unter (22), Nr. 45, erster Teil.

17) siehe unten unter (22), Nr. 13.

18) siehe unten unter (22), Nr. 5-6; Krebernik 2018:22)

19) siehe unten unter (22), Nr. 4.

20) Transliteration folgt.

21) Transliteration folgt.

22)

Nr. 1 (= Text (2) der altelamischen Texte, siehe oben sowie Lambert 1974)

Nr. 2 (= Text (3) der altelamischen Texte, siehe oben sowie Lambert 1974)

Nr. 3 (= Text (4) der altelamischen Texte, siehe oben sowie Thureau-Dangin 1910: 201 bzw. 212)

Nr. 4

a-ku-ra si-ik-ka i-si-ra na-ka

ip-pa-aš ra-ap-pa ha-an-na-aš pi-ra-ak-ka

a-ku-na si-ik-ka ap-si-in gu-na-a

pe-el-li tu-ur-uh-li

hi-hu-um-bi hi-hu-um-bi

ip-ta-aš ki-ir hu-ut-te-eš

Nr. 5-6 (leicht abweichende Transliteration bei Böhl 1934, siehe Text (14) oben.)

bi-ir ha-an-da-ni-iš

ši-te-ir ha-an-da-ri-iš

an-na-ru-di ha-ma-aš-te

aš-ji-bi-a šu-ri aš-pa-še

aš-ha hu-di mi-il-ki sa-ar

u šu-ku-ri gu-ub-ba

tu-ri ta-ri en mu-ul-li

ta-ri ta-ri en mu-ul-li

na-ah-hu ka-di ba-la-hu ka-di

ub-bi-lu ta-ag-ba ud-bi-lu

enim en d Nun-ur-ri

enim sag

itu as-a ud 23-kam

mu hur-sag-gal kur mar-tu

Nr. 10 (nicht sicher, ob Elamisch)

du-uh lam-mu-un-du-uh lam

a-la-ah lam iz-zi ti-it-da-ta

ma-al-ha-ha-az

tu-en-e-nu-ru

Nr. 12

ta-at-ta-ah pa-a-ah

ta-ša-an-da-ah-ši

ni-ni-pa-ši-na

bi-il bi-il u-ru

bi-il hu-tu-uh-ši

bi-il hi-n hi-en-na

ni-en na-hu-un-x-ki DIŠ

Nr. 13 (Beschwörungstext aus Larsa)

zi-iz-zi-pi-ik

i-la-la za-ak

u šu-uh-ri-ša a-ab

mu-uš-ku-ur-bi

ib te-te

ki-ri-ri-ša a-ab

na-ap-ri-ša-ša

ki-ri-ri ši-ni ti-la

pi-li i-ih pi-ir

na-ru-di pi-li

in-na-an du-hu-du-uš

tu-en-e-nu-ru

inim-inim-ma munus-u-tu-da-kam

Nr. 14

zi-zi-...

e-la-la za-ak

u-ši-e-ku-ra-ša a-ap

mu-uš-ku-ur-bi ip-te-ek

ki-ri-ri-ša a-ap

na-ap-ri-ša-ša

ki-ri-ri-ši-ni ti-la

pi-li hi-ih pi-ir

na-ru-di pi-li

in-na-an du-hu-du-uš

Nr. 15 (Sprache unbekannt, evtl. Elamisch)

ka-zi-iš ha-pi-ri-iš

ha-pi-ru géme-d EN.ZU-na

e-ri-in ta-ba-al e-ri-in-zi

tu-en-e-nu-ru

x-pa-da-da

Nr. 16 (Sprache unbekannt, evtl. Elamisch)

u- du-uh lam ma-la-ah lam

ša-uh ša-uh-ti an-ni ša-uh ša-uh-ti

Nr. 16b (VAT 8351. VS 17, 7) (Sprache unbekannt, evtl. Elamisch)

du-uh lam-mu-un-du-uh lam

a-la-ah lam iz-zi ti-it da-ta

ma-al-ha-ha-az

tu-en-e-nu-ru

Nr. 17 (Sprache unbekannt, evtl. Elamisch)

ku-ul ki-im-ha ku-ul ki-im-ma-ha

ku-ul si-ha-ra ku-ul si-ik-ra

ku-li ra-bi-ka¨

ku-li ra-bi-na

u at-ti bu-ul-ti ba-ah-la-ti / u at-ti bu-ul-ti si-ah-la-ti

Nr. 18

aš-ti-ma-ak hi-hu-um

al-pa ši-im ši-ma-ak-ti

tu-ur-ri-ik

in-na-ap ši-te-ep

tu-ur ši-tu u-ma

ha-ni-ik-ti li-ik-ta

ha-tu u-la gu-ni pa-ak

Nr. 19

na-ah-hu-un-ba si-im-ti

hu-sa hu-un-ba

mu-ru ki-ki-la-bi

i-pi-ir-ni ha-li-e-ek

hu-up-pa-ak-ni

še-ir-ha-am 1 AM

uk-ra hu-un-di

ba-ra-la

Nr. 20 (Sprache: subaräisch, vgl. Krebernik 2018:14, Fn. 3)

ši-ir pa-ar-ki x

pu-tu-ur-ni

ta-ak-ša-ak tu-ru-um

ta-ak-ši pu-ru-uh

pu-tu-un-ni-iš

gu-uk-zi

tu pa-ar-ki ra-bi

pa-ar-ki pa-ri-in-du

ur ba-gu-ti ba-an-za-ah-zi

Nr. 30-32 (Elamisch wohl nur im letzten und evtl. im mittleren Drittel, vgl. Krebernik 2018:18)

mul-me-nin me-an-na

ki-ti ma-al

di-hu-u ha-ab- si la-ah- me la-ah

hi-si-i-im hu-se-e-em ha-sa-a-am

uš ni-in-ni gal šu e-ni tah-tah

pa si x mah ma-x hu gal ak-zi

šu pa ... uk-ni ku-uk-zi

šu ši ... za-za-ni za-ak-zi

... ma-mi ta-ah-ti

... ma-mi ta-ah-ti

... ak-me te-bi-im

...-mi zi-pa-ah-šu

Nr. 33-34 (ab Zeile 11 wohl elamisch)

i-pa-lu di-na-am ši-x

ka-ri-ši a-li-e ša-an-...

aš-du-ur a-li-e ša-an-...

ki-pa-ah ti-la pi-šu-ha a-i-la-ia

li-na a-i-la-ia

a-pa mi-iš-ta-na-aš-na

ši-me ir-hi-e an-bi-e ku-du-ur-pi

ha-ra-ha-ak-ka-a

bi-pi-in zi-li du-li-iš

a-li-ga / za-li-ga ak ša-ak-ni-ga

na-bi ši-ru-te si-x

ša-ak-na ba-ti-ri-e

ka-ku-uh ku-la pa-ah

ha-ar-bi-ni-da / ha-ar-bi-ni-iš

ki-si-in-si

bi-iš-tu-u / bi-iš-tu-aš

Nr. 35-36

il ši-in il ki-ri-iš-ir KU.GI

il ši-in-ni-ir il ha-na-da-ši-x

il ši-in il ki-ri-iš-i-ni-ir-x

la-nu uh al-pi še-nu-uh

ki-zi-šu-ul-pi hu-ta-aš-nu-uh

ru-uk-ki-im-ti tu-u-um-ti

x-gin gub-ba-za

x-ra ka-bi-ri-iš ru-ru-za

il ki-ik-ki ši-ig-gi-ih

me e šiig-gi-ih e ši-ig-gi-ih

me e ši-ig-gi-ig tu en-e-nu-ru

KA-inim-ma ki-ag

Nr. 40 (Sprache unbekannt, evtl. Elamisch)

hu-ub hi-lu ha-ab

hu-uh-bi ha-bi-in tu-um

ha-ub hi-lu ha-ab

hu-ub hu-ub ha-ab ha-ab hi-lu hi-lu

Nr. 41 (Sprache unbekannt, evtl. Elamisch)

e-me pu-ni e-me du-uh

la-hi-pa-at mu-uk-ti

la-bi-ku za-ni-iš

ia-ze-uš ia-sa-ni-iš

tu-uk tu-ur-mi

tu-en-ni-nu-ri

ša zu-qi-qi-pi

Nr. 42

hu-pa-an 4 ku-uš-ti-pa-an 4

pi-te-eš pi-ni-ir za-na-pu-na pi-ti-eš pi-ni-ir

mi-sa-ha-ra-na ta-sa-ab-ba-at

(Rest of the text in Akkadian)

Nr. 43

hu-up u-ut-ki en-ti-ka ak-mu-ru-ut-ki en ki-si-ik

... tu-ut-ki en za-ra ak-hu-uh tu-ut-ki in ki-si-ik-na

bi-il-la-ri u-ku-u-a bi-ni in hu-uh-pa-ak-ti tu-en-e-nu-ri

Nr. 44

hu-up tu-uk-ti in ti-ik-ka ak mu-ru tu-uk ti in si-im-gi-ik

lki-gi-tu-uk-ti in ru-ur-sa ak hu-um-ti in at-ra-ak

hu-up tu-uk-ti in ti-ik-ka ak mu-ru tu-uk-ti hu-uh-pa-ak-ti

li-gi tu-uk-ti in hu-du-uk-ti mu-ru-tu-uk-ti in pa-ar-ti-ik-ti

bi-il-la-ri uk-ku-u-a bi-il-li en hu-uh pa-ak-ti

(Rest of the text in Akkadian)

Nr. 45

zi-iz-zi-ri-ik za-ba-ar-ri-ik

ri-ša-am ri-ša-am ti-la ri-ša-am ri-ša-am na-ap-ri-ša-am

in-ni du-ri-di na-ru-di hu-di

Nr. 47 (Sprache unbekannt, evtl. Elamisch)

aš gi-gi aš mu-mu aš ha-lam-ha-lam da-ri pu-up-pu-uš-hu

tar-tar hu-di me-a me-ni pa-ra-al-lu ša ši-ik-ke-e a-na tu x

ha-la ha-ap-pi ha-az-zi ha-az-zi ha-la ha-ap-pi ha-az-zi

(Rest in Akkadian)

Nr. 50 (Sprache unbekannt, evtl. Elamisch)

u si-a za-ba-an

ta-te-me-en za-ba-an

ši-a ši-a za-ba-an

ku-un pa-ni-ir

za-ap pa-ni-ir

ri-di-ma-an za-ba-an

Nr. 51 (Sprache unbekannt, evtl. Elamisch)

pi-il-ki x hu-ra-ra hu-ut-tu ... ki-ka pi-il-ki tu ...

ki-ri ... uš za bat ri ši ... šu-ul-pu-uš

Nr. 52 (Sprache unbekannt, evtl. Elamisch)

su-pa-ni-ir mu-du-hi-a

a-ga sag ir-ši da GIM IGI GIRI

su-pa-ni-ir mu-du-hu-uš

ak-še-er mu-du ru-pa ru-pa

(Rest in Akkadian)

Nr. 53 (Sprache unbekannt)

...-bi i-gi te-li-a

...-te-li-a

...-e-li-a

Nr. 61 (Sprache unbekannt, evtl. Elamisch)

ar-x-li-...

na-ap-pa-...

u-ma-am ...

d en-lil ... i na ... li ...

zi-im-zi-... di e la ...

šu-hu-uš ... nu-mu-un-da-kar-re

Nr. 62 (Sprache unbekannt)

d udug hul he-me-en

d gidim hul he-me-en

gal-la hul he-me-en

lu nig-hul he-me-en

lu nighu-luh dim-ma-mu

du-nu-um-ma-hi u-nu-ma-ah / u-nu-ma-hi

Nr. 63 (Sprache unbekannt)

I sag-ga-ak ra-aš za a-bu-ra

ša-mu-u er-se-ta-am ir-hu-u

bu-ul d dakkan ir-ta-ak-bu

e-ri-iš ta-am-ma-ga-ar$e-e-nu-ru

an-na-an-na dumu an-na-an-na

iš-ta-ar-šu an-na-ni-tum

ši-ti-a-am

Nr. 65 (Sprache unbekannt)

... ig-li-li u-li-li ki sikil hul he-me-en

hul he-me-en maš kim hul he-me-en šub-be-x hul he-me-en

a-la hul he-me-en udug hul eden-na hul he-me-en

udug uru KI hul he-me-en a-sa-ag gig-ga hul he-me-en

di-gir hul he-me-en ka-ma ad hul-hul he-ne-en

(Rest in Akkadian)

Nr. 66 (Sprache unbekannt)

li-ri-ri-a i-ti-la

šu-ul-ma-am ti-bi am-ri-im

šu-se-e ra-ma-an-ki

as-su-ku-up-pu šu-ri-bi ma-re-e-ki

... d asal-lu-hi dumu eridu KI-ga-ke

Nr. 67 (Sprache unbekannt)

li-ri-ri-a i-ti-la

as-ku-up-pu-um šu-te-ri-bi

e-a d asal-lu-hi

a-na me-e ra-ma-ki-im i-ir-ru-ub

e e-el-la as-ku-pa-as-su bu-ra-šu

e-a lu-lu-mu-um wa-ši-ib ša-bi-ša

ši-ir e šu-u-ur as-ku-pu

nam-ma-aš-ti šu-usi-i ra-ma-an-ki

ar-ku-um e tu-sa-am-ma

ku-ru-u-u-um e ta-at-ta-la-ak

i-na ka hu-ur-ri-i-ki

na-ap-la-su-um li-...

Nr. 68-71 (Sprache unbekannt)

... za-za-li za-za-li za-al u za-za-al

... u za-li za-al za-li za-al u za-za-al

... e-mu-qa-am i-šu a-ha-am e-li-a-ku u gi-it-ma-la-ku

a-wa-ti da-an-na-at ra-bi-a-at u mu-uš-ta-la-at

li la-la ka-al-la mi-ti-na

ši hu gu a x i-za-al u a-za-al

x e-ez pa-nu-u-a ... d nin-gir-su a-na-ku

la-a pa-li-hi-ka a-ka-ma-ku-um a-ka-sa-ku u e-re-de-a-ku-um

ud-du-ul ul-la ud-du-ul-la

x-la za pa-la za pa-al za u lu-ulu

qa-ar-du-um la-si-mu-um ba-nu-um u da-si-ru-um

(Rest in Akkadian)

# **D) Weitere Texte: Mittelelamisch**

## **Šutruk-Nahhunte, Text aus Tepe Horreye (Vallat 1990)**

u I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te ša-ak I Hal-lu-du-uš-d In-šu-ši-na

ak-gi-ik si-ia-an d Ma-an-za-at d NIN.DAR-me mi-ši-ir-ma-na

e-ri-en-tum pi-ip-ši-ia-ma pi-ip-šir-mah ku-ši-ih a-ak d Ma-an-za-at

d NIN.DAR u du-ni-ih ... te-ri-iš (oder an-ri-iš) a-ha-an ta-ah hu-ut-tak

ha-li-ik u-me d Ma-an-za-at d NIN.DAR li-na nu-mu-un te-la-ak-ni a-ak hal

Hu-ub-še-en ... si-tu-uk-ti-ni hi u ku-tu-uh

## **Huteludush-Inshushinak et le Pays d’Anzan (Lambert 1972)**

I hu-te-lu-tu-uš-d-In-su-uš-na-ak li-ka-me ri-ša-ri me-ni-ir ha-tam-ti-ir

a-ak AŠ Šu-še-en-ri ta-ai-ki-me u-me ta-ak-ki-me MUNUS d Iš-ni-ka-ra-ap-

pat-me ta-ak-ki-me MUNUS u-ru-tuk d el-ha-la-hu-me ta-ak-ki-me

I Šil-hi-na-ha-am-ru-d-la-ka-mar-me ta-ak-ki-me

I ku-tir-d-hu-ban-me ta-ak-ki-me MUNUS u-tu-e-hi-ih-hi d Pi-ni-kir-me

ta-ak-ki-me I te-im-ti-tu-ur-ka-taš-me ta-ak-ki-me I d Li-li-ir-taš-me

ta-ak-ki-me MUNUS pa-ar-d-u-li-me ta-ak-ki-me MUNUS

me-li-ir-d-nah-hu-un-te-me i-ki šu-tu-u-pe-me ta-ak-ki-meMUNUS u tuk-d-hu-

te-ka-ša-an ru-hu-pa-ak I hu-te-lu-tu-uš-in-su-uš-na-ak-ri-me ta-ak-

ki-me I te-im-ti-pi-te-it ru-hu-ša-ak I hu-te-lu-tu-uš-d-in-su-uš-na-ak-ri-me

a-a-ni-ip-u-pe in-ti-ik-ka a-ak AŠ An-ša-an si-ia-an ta-ri-in d na-pi-ri-ša

ki-ri-ri-ša d in-su-uš-na-ak d si-mu-ut-me e-ri-en-tum-ia pi-ip-si-ih ku-si-ih

## **Dédicace de Šilhak-Inšušinak à Kiririša (Grillot/Vallat 1984, IrAnt, S. 21ff.)**

e d ki-ri-ri-ša ru-tu ri-

ša-ri ah-pi tu-ur-na am-

ma na-ap-pi-ip-ri za-na me-

en-ni-e sa-ap su-un-kip-pe in-ni sa-pe-e-na za-na me-

en-ni-e uk-ku lu-uh-ha-an hu-ni-ir ha-la-ti-ni-me

in-ni ku-uš-ma-ni za-na tak-ra GIŠ si-ip a-ak ku-la-

ra ma-at-ta-ar-ri za-na ša-ah-tu-uš ku-ul-la

an-ri si-ip te-iš ha-pu-un-ri za-na-a na-ha-an-

ti-e su-up-pu-u ul-ra pe-li-in-ri u I

šil-ha-ak-d in-su-uš-na-ak I su-ut-ru-uk

d nah-hu-un-te-ik ba-te-ik d nah-nu-un-

te-ik ha-ni-ik d in-su-uš-na-ak-ki li-ka-me

ri-ša-ak-ki ta-ak-ki-me u-me ta-ak-ki-me SAL d nah-

hu-un-te-u-tu ru-tu ha-ni-ik-u-ri-me a-ak

ta-ak-ki-me pu-hu ni-ka-mi-me in-ti-ik-ka a-

ak u-pa-at ak-ti-ip-pa hu-uh-tah a-ak ku-uš

d ki-ri-ri-ša gi-ri-ma tu-ki-ra-me a-ak te-im-ti

ah-pi-ra la-ha-ak-ra-me a-ha ku-ši-ih e

d ki-ri-ri-ša gi-ri-ma-tu-uk-ri u a-ak

SAL d nah-hu-un-te-u-tu ku-uš nu-un

ša-al-hu-pa-hu-ta hi-ih hu-šu-pa ha-an-

hu me-ir-pa gi-el-hu-na

## **Huteludush et la famille royale elamite (Vallat 1985, RA 79)**

I Hu-te-lu-du-uš-d In-su-uš-na-ak li-ka-me ri-ša-ri me-ni-ir Ha-tam-ti-ir

a-ak AŠ Šu-še-en-ri ša-ak ha-ni-ik I Šu-ut-ru-uk-d Nah-hu-un-te-ir

I Ku-ti-ir-d Nah-hu-un-te-ir a-ak I Šil-ha-ak-d In-su-uš-na-ak-ri

i-gi ha-ni-ik SAL d Iš-ni-ka-ra-ab-BAD[[2]](#footnote-3)-ri ta-ak-ki-me-u-me ta-ak-ki-me

i-gi šu-tu-u-pe-me in-ti-ik-ka a-ak si-ia-an d In-su-uš-na-ak-me

hu-sa-ni ti-ik si-li-li-it e-ri-en-tim-ni pe-ip-si-ih ku-si-ih[[3]](#footnote-4)

## **Elamite Brick Fragment from Chogha Pahn East (Stolper 1990:161)**

... Šu-šu-un-ka ta-ak-me u-me

... az-ki-it tu-ur sah-ri in-gi hi-

en-ka ... si-ia-an d U-pur-ku-pa-ak a-gi d Ha-te-ir-iš-ni-me

... d U-pur-ku-pa-ak d Ha-te-ir-iš-ni

... si-ia-an pa-at-ta-ah

... hu-ut-tak ha-li-ik u-me d U-pur-ku-pa-ak

... u zag-ra-tu-me

ki-ik-ki-te-eh ... d U-pur-ku-pa-ak d Ha-te-ir-iš-ni-in-du-ni-ih

## **MNAO Middle Elamite Inscribed Brick (Basello 2013:7)**

u un-taš-DINGIR-GAL ša-ak hu-pan-um-me-en-na

ki-su-un-ku-ik an-za-an šu-šu-un-ka si-ia-an

u-pa-at hu-us-si-ip-me ku-ši-h iš-ni-ka-ra-ap

si-ia-an-ku-uk-ra in tu-ni-h

# **E) Weitere Texte: Neuelamisch**

## **Elamische Tafel aus Armavir Blur (Koch 1993:220f.)**

Arg.1:

x pa PAP su-ti

ši-du-ri hal-ma nu-ku x ri

-ti ha hu-ut-taš ma-ra

du ha ir 10 da-na 10 GIŠ.QA ši-du-ri

na-an-ri 80 ku-ši-nu-ya mur ma-ra x da

-tuk-qa mi-ul-li ha-pi 10 da-na 10 GIŠ.ba ap-pa

-ru-bad-ma 10 qa-ir ig-iš-ti nu-un qa na-an-ri 8

ap-pa u mar-ri-iš-da-ra a-ak ku-ud-da an-qa da-qa ap-pu

-qa-na PAP U ku-ša-nu-ya ir du a-bu-bad-ma mi-qu-ma

ra-ma-e ru-ir du-ša ri-ti a-raš hu-ut-taš ma-ra

nu-ku-bad-ma 10 uk-ku mi-ul-li ha-pi 10 da-na 10 GIŠ.QA PAP nu ha-pi

hi-du PAP da-tuk-qa ti-ri-man-ri nu e-qa na-an-ri

hu-ri ap-pa PAP da-tuk-qa ti-ri-man-ri PAP U ku-ši

-nu-ya aš ri-ti s raš hu-ud-da za-ak-me ŠE.BAR du-nu ba ŠE ap-pa

x PAP nu-ku-bad-ma 10 uk-ku mi-ul-li ha-pi 10 da-na 10 GIŠ.ba

x du-nu ir nu ha-pi GIŠ.ba ap-pa kur-ra-ma

NUMUN.ŠE 5 GUD. PAP da-tuk-qa ak-x nu 80 hu-ri taš du-

-ma-iš ma-ra uk-ku-me hi mi-ma mi-ul-li ha-pi

10 da-na-10 GIŠ.ba ap-pa ša-qa-mar ši-nu da-ni u lu-du nu-ti

-qa na-an-ri ir PAP li-rak ma-ra PAP nu-ku-bad-ma x

mi-ul-li ha-pi 10 da-na 10 GIŠ.QA nu ha-pi PAP da-ma ku-ši-

-nu-ya PAP nu-un mar-ri-iš x

-ut-tam du-iš da-na ha-me-ir mi-lu nu ha-pi-iš

PAP nu-ku-bad-ma 10 uk-ku x

ap-pa ir mar-ri-iš nu-un nu

x na—an-ri

hi x ap-pa PAP da-tuk-qa

Arg. 2:

x GIŠ. ŠE pir-ad-da-rak

x GIŠ. ŠE šu-ti-ya-aš PAP PI

x PAP hi ib-nu da-qa da

x ap da ŠE šu-ti-ya-aš

x zi hi / ip hi ap UDU.NITA

x PAP

x

x 10 GIŠ.ba

x GIŠ.ŠE.BAR

x zi-ya-iš-da še-zi

x-nu-ma zi-ya-ak a-ak

x ap ha-ra-ak a-ak

x zi-ik a-hi be-nu-nu

x –ti da-ak a-ak

x PAP uk-ku uk-gi

x nu-tuk-qa ir du-man-ra

Arg. 3:

x

x -pi l-ik-qa

x qa 70 QA hu-ba-an-ri

x x an-ri

x x nu-un

x ir-da-an-ra

x 50 bat-ti-iš

x l-ik-qa uk-ba-ru-da

x 9 ME QA da ha-mi-ip

## **Administrative Texte aus Tall-i Malyan (Stolper 1984)**

1)

3 MA.NA 8 GIN KU.GI.MEŠ

ša za-al-mu-na

PI+PIR m Te-im-pi-pi

h.ITI.A-pi h. UD.12.KAM

2)

MA.NA za-bar.MEŠ

za-al-mu-na

PI+PIR Ak-ka-me-en

h.ITI.A-pi h. UD. 12.KAM

3)

1/2 MA.NA 3 GIN KU.GI.MEŠ

3 za-al-mu.MEŠ

a-ha si-ib-ba-ma-ka

si-ra-ak a-ak

du-ka

PI+PIR m Te-im-pi-pi

h.ITI-LA-lu-be

h.UD. 15.KAM

4)

1 GIN KU. GI.MEŠ

za-al-mu.MEŠ ša KU.GI

ka-si-te a-ak

še-ri-it hi-mi-ia

a-ha li-ka

Ak-ks-me-en du-uš

h.ITI.Be-li-li h.UD.12.KAM

5)

31 2/3 MA.NA

za-al-mu-pi.MEŠ / za-al-mu-me.MEŠ

6)

10 GIN za-bar.MEŠ

za-al-mu.MEŠ

ba-ti-pi a-ha te-el-be-ka

P I+PIR La-ka-ka

7)

3 MA.NA za-bar. MEŠ

3 GIN a-na-ku

ba-at za-al-mu-na

a-ha du-ka-ka

PI+PIR La-ka-ka

8)

141/2 GIN KU.GI

ša HAR.MEŠ

PI+PIR

Ku-uk-za-na

9)

1 MA.NA 5 GIN za-bar

HAR.MEŠ ku-te-ur za-ri

PI+PIR Ak-ka-me-en

10)

1 5/6 MA-NA za-bar.MEŠ

ša HAR.MEŠ

PI+PIR Hu-ba-

-mi-ir-ri-iš

si-ra-aš a-ak

du-uš-da

h.UD.7.KAM

11)

1 MA.NA KU.GI.MEŠ

ša mi-za-ru-um.MEŠ

si-ra-ak a-ak

du-ka

ša Si-ri-ki-iš

h-ITI.la-lu-be

h.UD.11.KAM

h.An-za-an

12)

2 2/3 3 MA.NA KU.GI

GIŠ.ku-šu-ru.MEŠ

si-ra-ak a-ak

du-ka

h.ITI.A-pi

h.UD.24.KAM

h.An-za-an

13)

KU.GL.MEŠ

ša GIS.ku-šu-ru.MEŠ

PI+PIR Te-im-pi-pi

h.ITI.A-pi

h.UD.24.KAM

x h.An-za-an

14)

10 GIN KU.GI.MEŠ

MUL.MEŠ

ša za-am-mi-na

PI+PIR U-ru-ru

h.ITI.A-pi

h.UD.24.KAM

15)

1 1/3 MA.NA 3 GIN za-bar

ša MUL.MEŠ

LAL.U.MEŠ PI+PIR

U-ru-ru

16)

5 ME 16 MUL.MEŠ KU.BABBAR.MEŠ

si-ra-ak a-ak

du-ka mu-uh-ša-ak

a-ak U-ru-ru

du-uš-da

ha-an-du-uh-ia

h.ITI.La-lu-be

h.UD.13.KAM

17)

1 MA.NA 3 GIN za-bar.MEŠ

MUL.MEŠ.GAL za-bar-ia

ša ik-ku-na

ša GIŠ.GIGIR.MEŠ

PI+PIR U-ru-ru

h.ITI.A-pi

h.UD.25.KAM

18)

1 1/3 GIN za-bar.MEŠ

LAL.U.MEŠ

PI+PIR Hu-ban-mi-ri-iš

h.ITI.A-pi h.UD.30.KAM

19)

Ma.NA za-bar.MEŠ

LA L.U.MEŠ

PI+PIR Ki-ra-ak-šir

h.ITI.a-pi h.Ud.2 2.KAM

20)

1/2 5 G I N.MEŠ za-bar

LAL.U Ba-li-ri

21)

19 MA.NA KU.BABBAR

ša GIŠ.IG

h.ITI.KIN h.UD.30.KAM

PI+PIR Te-im-me-me

22)

X MA.NA za-bar.MEŠ

ša GIŠ.IG.MEŠ

ri-si-ra-ak a-ak

du-ka

PI+PIR Te

h.ITI.A-pi

h.UD.16.KAM

h.An-za.an

23)

x MA.NA 15 GIN KU.BABBAR.MEŠ

si-ra-ak a-ak

du-ka ša GIŠ.IG.MEŠ

PI+PIR Te-im

h.ITI.A-pi

24)

1 5/6 MA.NA za-bar.MEŠ

1 li-gi.MEŠ

PI+PIR Ki-ri-ak-šir

h.ITI.NIN-i-li

h.UD.17.KAM

h.An-za-an

25)

12 MA.NA za-bar.MEŠ

ba-a r-ba-ar-ru-um

li-gi.MEŠ

ša GIŠ.IG.MEŠ

PI+PIR Šu-uš-na-ki-ul

h.ITI.La-lu-be h.UD.15.KAM

26)

MA.N A 10 GIN za-bar.MEŠ

MEŠ ša

ba-ar-ba-ru-um-ia

h.ITI.La-lu-be h.UD.5.KAM

si-ra-ka

ma-si-i-ka PI+PIR

Maš-ti-ak-šir

27)

5 MA.NA za-bar.MEŠ

li-ri-na

si-ra-ka

h.ITI.La-lu-be h.UD.16.KAM

PI+PIR Zu-un-ki-ki

28)

5 MA.N A za-bar.MEŠ

ša li-ri-na

si-ra-ak a-ak

du-ka

h.ITI.La-lu-be

h.UD.18.KAM

PI+PIR Su-un-ki-ki

29)

2 1/2 MA.NA za-bar.MEŠ

li-e-ri.MEŠ

ša GIŠ.IG.MEŠ

si-ra-ak a-ak

du-ka

30)

2 MA.NA 5 GIN za-bar

li-e-ri si-ik-ti-na

ša GIŠ.IG.MEŠ

PI+PIR / PI+PIR U-nu-kaš

ITI.La-lu-be

h.UD.9.KAM

31)

1/2 MA.NA za-bar.MEŠ

li-ri-na / i-ri-na

si-ra-ak-a-ak

du-ka

h.ITI.La-lu-be h.UD.13.KAM

mu-si-im-ma-ka

PI+PIR Zu-un-ki-ki

32)

10 MA.NA za-bar.MEŠ

ša li-e-ri

ša hu-up-hu-up-pu-um

PI+PIR

SU-un-ki-ki

ITI.La-lu-be h.UD.15.KAM

33)

1 MA.NA za-bar.MEŠ

hu-up-hu-up-pu-um

a-ha ra-ar-ha-ka

PI+PIR Ak-ka-me-en

h.ITI.La-lu-be

h.UD.6.KAM

si-ra-ak a-ak

du-uh-uš-da

34)

42 hu-up-hu-pu za-bar.MEŠ

am du-ud-ka-ka

a-ak nu-up-gi-ma-ka

PI+PIR Ak-ka-me-en

h.ITI.La-lu-be h.UD.4.KAM

35)

24 za-bar za-bar.MEŠ

a-ha du-ud-ka-ka

x x-ka-ka

h.ITI.A-pi h.UD.17.KAM

di-ra-ak a-ak

du-uh-šu-da

36)

4 GIN za-bar.MEŠ

si-mi-it-tum

hu-up-hu-up hu pu

si-ra-ak a-ak

du-u-ka PI+PIR

Be-ru-ru-na

h.ITI.La-lu-be

h.UD.7.KAM

37)

5 GIN za-baar.MEŠ

40 si-mi-it-tu-um

si-ra-ak a-ak du-ka

IGI+DU-u-nu-kaš

du-uš-da

hu-up-hu-up-pu-um-ia

h.ITI.La-lu-be

h.UD.12.KAM

Ki-te x-x-in-ni

x x

38)

2 1/2 GIN za-bar

si-mi-it-tum

hu-up-hu-up-pu-um

ša x

39)

24 MA.NA 5 GIN KU.GI.MEŠ

ša ka-as-su-na

PI+PIR Te-im-pi-pi

h.ITIA-pi h.UD.15.KAM

du-uš-da

h.An-za-an

40)

MA.NA za-bar.MEŠ

ša ka-as-su-na

h.ITI.La-lu-be h.UD.14.KAM

si-ra-ak a-ak

du-uš-da PI+PIR

Ak-ka-me-en

41)

10 MA.NA za-bar.MEŠ

mi-li-tu-um

ša ka-as-su-na

PI+PIR

Ak-ka-me-en

h.ITI.A-pi

h.UD.30.KAM

42)

15 MA.NA za-bar.MEŠ

ša li-mi-tum

ka-as-su.GAL

a-ha zu-uz-ka-ma-ka

h.ITI.A-pi h.UD.18.KAM

Ru-un-ku-ku du-uš-da

43)

3 MA.NA 2 GIN KU.GI.MEŠ

ka-as-su-na

i pu-pi-na-ka

PI+PIR EN-pi-pi

1 1/3 3 GIN KU.GI.MEŠ x ha-an-du-uh

44)

7 GIN KU.GI-.MEŠ

2 ka-as-su.MEŠ a-ak

1 ru-ru.MEŠ

a-ha du-uk-ka-ak

Dan-na-an-Pi-ni-gir

hi-ma du-uk-ka-ak

PI+PIR Ak-ka-me-en

h.ITI.La-lu-be h.UD.8.KAM

An-za-an

45)

1/2 GIN KU.GI

šir x

ša ka-as-su

PI+PIR Ak-ka-me-en

46)

3 5/6 MA.NA 3 za-bar

LAL.MEŠ si-mi-it-tum

si-ra-ak a-ak

La-a-ka-ka

du-uš-da

ša GU.MEŠ

h.ITI.A-pi h.UD.20.KAM

47)

GIN za-bar.MEŠ

si-mi-it-tu-um

zu-uk-ti ha-te-ia

PI+PIR Na-ku-ha-ah-pu

48)

x 3 MA.NA 10 GIN za-bar.MEŠ

ša 4 ma-ak-ku-um.MEŠ

PI+PIR Hu-ban-mi-ri-iš

ITI.La-lu-be

h.UD.16.KAM

49)

7 GIN za-bar.MEŠ

ma-ak-ku-um-ia

LAL.MEŠ

At-hi-be-it

h.ITI.La-lu-be h.UD.17.KAM

50)

12 GIN za-bar

še-be a-ha ra-ar-ha-ma-ka

PI+PIR Ak-ka-me-en

h.ITI.NIN-i-li

h.UD.26.KAM

51)

31 MA.NA za-bar.MEŠ

še-be ša DINGIR URU-na

PI+PIR Ak-ka-me-en

h.ITI.La-lu-be h.UD.26.KAM

52)

2/3 MA.NA

ha-ši

še-be

PI+PIR

h.ITI.La-lu-be

h.UD.

si-ra-ak a-ak

du-u-ka

53)

1 MA.NA za-bar

ša Ak-še-ir

in-šu-uš

du-uš-da

mu-ra-ku-um

kur-kur-ru-um-be

h.ITI.Be-li-li

h.UD.26.KAM

54)

1 1/2 8 GIN za-bar

2 gi-el.MEŠ

PI+PIR

Ki-si-ša-ak

si-ra-ak

a-ak du-u-ka

h.ITI.A-pi

h.UD.18.KAM

55)

14 GIN za-bar.MEŠ

si-mi-it-tu-um

ka-as-su

Na-a-pu-pu

du-u-ka

14 NA.MEŠ

gi-el-gi-um

1 li-ha

56)

x 2 MA.NA za-bar

du-šu-um-ia

Ru-un-ku-ku du-uš

U-ru-su-x

Ki-si-ša-ak

h.ITI.A-pi

h.UD.19.KAM

57)

GU+UN za-bar.MEŠ

lu-du.GAL

PI+PIR Hal-ti-ra-ak-šir

h.ITI.La-lu-be

h.UD.x.KAM

x x x du-uš

da

58)

MA.NA za-bar.MEŠ

hu-up-hu-up-pu-um-ia

PI+PIR Na-a-pu-pu

59)

KU.GI.MEŠ

Te-im-pi-pi

60)

MEŠ KU.GI.MEŠ

a-ak du-ka

61)

MA.NA KU.BABBAR.MEŠ

PI+PIR

Te-im-pi-pi

Ku-uk-za-na

62)

za-bar.MEŠ

al-li

ti-en-ak-šir

si-ra-aš a-ak

du-uš-da

ITI.Ma-an-ša-ar-ki

h.UD.5.KAM

63)

2 GIN za-bar LAL.MEŠ

ša-ti

ma

PI+PIR

64)

2 MA.NA za-bar.MEŠ

16 si-ik-x

ZI.GA.MEŠ

x-ru

ITI.La-lu-be h.UD.x.KAM

65)

3 MA.NA za-bar

šu-ha.GAL ma

si-ra-ak

66)

x MA.NA 2 GIN KU.GI.MEŠ

PI+PIR Ša-la-mi-ri-iš

2 5/6 3 MA.NA.KU.GI.MEŠ

PI+PIR Ku-uk-za-na

2 5/6 5 1/2 MA.NA KU.GI.MEŠ

PI+PIR Ki-si-ša-ak

x 5/6 MA.NA 1/2 GIN

KU.GI.MEŠ ša ka-as-su

PI+PIR Te-im-pi-pi

h.ITI.La-lu-be NA

h.UD.2.KAM

h.An.za-an

67)

1 1/3 MA.NA za-bar.MEŠ

16 GIN a-na-ku.MEŠ

2 1/2 MA.NA 6 GIN za-bar.MEŠ

a-ak lu-lu.MEŠ

si-ra-a-aš a-ak du-uš-da

li-gi.MEŠ ša ku-pu-um-ia

h.ITI.La-lu-be h.UD.20.KAM

PI+PIR na-a-pu-pu-a-ak

Hu-ban-mi-ri-iš

68)

9 5/6 MA.NA za-bar.MEŠ LAL.U.MEŠ

hu-up-hu-pu-um a-ak

na-a-su-uk-ki

HAR.ŠI.GAL PI+PIR Na-a-pu-pu

4 2/3 MA.NA za-bar.MEŠ LAL.U.MEŠ

hu-up-hu-pu-um a-ak

69)

1 GU+UN HAR.ŠI.GAL

PI+PIR Ba-li-ri

30 MA.NA za-bar

HAR.ŠI.BIL

du-uš-da

70)

hu-up-hu-pu-um.MEŠ

18 PI+PIR A-ap-pu-me

21 KI+MIN Hal-ti

PAP 39 hu-up-hu-pu-um.MEŠ

še-be-ma-ia

h.ITI.La-lu-be h.UD.15.KAM

ZI.GA

71)

hu-up-hu-pu-um.MEŠ za-bar.MEŠ

5 PI+PIR

4 KI+MIN

PAP 9 še-be-ma-ia

h.ITI.La-lu-be

h.UD.15.KAM

šar-ra-ka

72)

hu-up-hu-pu-um.MEŠ za-bar.MEŠ

15 lu-su.GAL

15 HAR.SI.BIL

30 hu-up-up-hu-pu-um

HAR.SI 2-e

du-uk-ka-aš-da

h.ITI.La-lu-be h.UD.15.KAM

73)

KU.GI.MEŠ ša x x

PI+PI Si-ri-ki-iš

1/3 1 1/2 GIN KU.BABBAR.MEŠ ša ba-as-ba-as.MEŠ

ša GIŠ.GU.ZA.MEŠ me-en ka-ad-ki-me

PI+PIR Ak-ka-me-en

16 1/2 GIN KU.GI.MEŠ ša HAR.MEŠ ša

PI+PIR Ku-uk-za-na

1 MA.NA 10 GIN KU.BABBAR.MEŠ ša ak-ku-um-ia

PI+PIR Ak-ka-me-en

2/3 9 1/2 MA.NA RI KU.BABBAR.MEŠ HAR.MEŠ ša

PI+PIR Ak-ka-me-en a-ak Ki-si-ša-ak

a-ak Ku-uk-za-na

74)

x

ri-bu-ut KU.GI.MEŠ

ku-ut-ti-na

Ak-ka-me-en du-uš

x

75)

KU.BABBAR.MEŠ

GIN KU.BABBAR.MEŠ

MEŠ

en

MEŠ ša 1 HAR.MEŠ

x si-ra-ak

MA.NA KU.BABBAR

PI+PIR Ku-uk-za-an-na

h.ITI.A-pi h.UD.8.KAM

h.An-za-an du-uh-šu-da

76)

2 1/3 Ma.NA za-bar

ku-ur-za-an-na PI+PIR

i tak Ki-din-na-ku

2 MA.NA za-bar.MEŠ

PI+PIR

Ki-din

h.ITI.M a-an-šar-ki

h.UD.30.KAM

77)

11 2/3 MA.NA

1/2 MA.NA

PAP 12 MA.NA 10 GIN

7 ha-at

5 MA.NA

16 GIN

PAP 5 MA.NA 16 GIN

hu-pu-ut

PI+PIR Na

Ki-din-x

h.ITI.La-lu-be

78)

8 1/2 MA.NA za-bar.MEŠ

ša li-ri.MEŠ hu-up-hu-up-pu-um

ša x x x

PI+PIR Hu-ba-mi-ri-iš

PAP 2 GU+UN x+5 MA.NA za-bar.MEŠ

ša hu-up-hu-up-pu-um

79)

58 1/3 MA.NA za-bar.MEŠ

2 5/6 6 MA.NA a-na-ku.MEŠ

PAP 1 GU+UN 1 MA.NA 16 GIN

ša še-be a-ha

du-uk-ka-ka šu-ur-ri-uk

3 ši-in-nu-um.MEŠ a-ak

1 ši-in-nu-um.GAL.MEŠ

ka-pi-ir-ri

h.ITI.Be-li-li h.UD.22.KAM

ša 1 KASKAL

80)

hu-up-hu-pu-um.MEŠ za-bar.MEŠ

7 HAR.ŠI.GAL 1 KASKAL

8 HAR.ŠI.BIL 1 KASKAL

PAP 15 hu-up-hu-pu-um

HAR.ŠI. 2-e

ITI.La-lu-be h.UD.12.KAM

si-ra-aš

81)

1 GU+UN 40 +x MA.NA

h.ITI.A-pi

hu-ma-ak

h.UD.13.KAM

hu-ut-la-ka

hu-ma-ka

82)

1 KASKAL

1 KASKAL

a-na-ku

MA.NA za-bar

ša GIŠ.IG

ru-ru

h.UD.3.KAM

83)

pu

Ki-ir-ra-ak-šir

MA.NA za-bar.MEŠ

hu-uh-tum UDU.NITA.MEŠ

x-mi

84)

3 ši-in-nu-um- MEŠ

2 ka-as-su.MEŠ

1 GU+UN 1+x MA.NA za-bar.MEŠ

a-na-ku-hup-hu-up-pu-um.MEŠ

PAP h.UD.27.KAM ša 1 KASKAL

5 ši-in-nu-um.MEŠ

3 MA.NA 4 1/2 GIN a-na-ku

8 hu-up-hu-up-pu-um.MEŠ

PAP h.UD.28.KAM 1 KASKAL

5 ši-in-nu-um.MEŠ

40 MA.NA za-bar.MEŠ 2 MA.NA a-na-ku-MEŠ

5 hu-up-hu-up-pu-um.MEŠ

PAP ši-in-nu-um.MEŠ

PAP 2 GU+UN 5/6 MA.NA za-bar.MEŠ

PAP 6 MA.NA 2 1/2 GIN a-na-ku.MEŠ

PAP 16 hu-up-hu-up-pu-um

PAP an-nu- ša HAR.ŠI.GAL

PAP.PAP 4 GU+UN 1 6 1/3 MA.NA za-bar.MEŠ

PAP.PAP 14 MA.NA GIN a-na-ku.MEŠ

PAP.PAP x+38 hu-up-hu-up-pu-um.MEŠ

85)

MEŠ PAP hu-ut-la-ka

MA.NA 6 za-al-mu 1 KASKAL

MA.NA 8 KI+MIN 1 KASKAL

GIN 5 ma-a-ša 1 KASKAL

MA.NA PAP an-nu h.An-za-an

x še-be-e.GAL 1 KASKAL

2 KI+MIN.TUR 1 KASKAL

3 za-al-mu 1 KASKAL

x u x

x

MA.NA a-na-ku

li-na a-ak h.An-za-an

a-ak a-na-ku

86)

ku-ri KU.BABBAR.MEŠ a-ak KU.GI.MEŠ

13 MA.NA 2 ba-ar.ba-ru-um

1 li-ri

1 a-na

1 HAR.MEŠ a-ak

2 mi-ti x x

1/3 MA.NA x

PAP 13 1/3 MA.NA KU BABBAR.MEŠ

13 1/2 GIN KU.GI.MEŠ

PAP an-nu PI+PIR

27 2/3 3 MA.NA KU.BABBAR.MEŠ

47 1/3 9 MA.NA KU.GI.MEŠ

MA.NA 1/2 GIN KU

12 1/2 ri-bu-ut

x a-ha-x

MA.NA 10 GIN KU

PAP PI+PIR

11 GIN KU.GI.MEŠ

KU.GI.MEŠ

PAP an-nu PI+PIR

1 1/2 MA.NA KU.GI.MEŠ x

PAP PI+PIR

1 2/3 MA.NA KU.GI.MEŠ

2 MA.NA 13 GIN KU.GI.MEŠ ša 4 za-al-mu.MEŠ KU.GI

PAP PI+PIR Ak-ka-me-en

1/3 2 1/2 MA.NA KU.BABBAR.MEŠ x ha-an-du-uh-ia

MA.NA 6 1/2 ri-bu-ut.MEŠ KU.GI.MEŠ

7 1/2 GIN KU.BABBAR.MEŠ

a-ak KU.GI.MEŠ ša Hu

na-ak h.An-za-an da-AB-RU x

ia-an ša DINGIR.MEŠ a-ha ha-li-x

h.ITI.La-lu-be h.UD.17.KAM ib

87)

za-bar.MEŠ lu-u-lu.MEŠ PAP si-ra-ak

9 MA.NA 1 MA.NA 3 GIN 10 MA.NA 3 GIN

Hu

9 MA.NA 1 MA.NA 3 GIN 10 MA.NA 3 GIN

6 1/2 MA.NA 5/6 2 GIN 7 1/3 MA.NA 2 GIN

10 MA.NA 10 GIN 1 MA.NA 11 GIN 11 1/3 MA.NA 1 GIN

10 MA.NA 10 GIN 1 MA.NA 11 GIN 11 1/3 MA.NA 1 GIN

Ki

PAP 44 5/6 MA.NA 5 MA.NA 20 GIN 50 MA.NA 10 GIN

ša ru-pu-mi-pu

du-uh-šu-da h.ITI

h.UD.6.KAM h.An-zaan

88)

za-bar.MEŠ lu-u-MEŠ

4 MA.NA 10 GIN

1 MA.NA

3 2/3 MA.NA 1/3 8

4+x

89)

lu-du.GAL

MA.NA HAR.ŠI.GAL

MA.NA HAR.ŠI.BIL

MA.NA 3 MA.NA

al-pu-uh-šu-da x

5/6 5 MA.NA 271/3 5

HAR.ŠI 2-e pu-ur

da-ah-ha-ah-ši a-ak

al-pu-uh-šu-da

MA.NA 30 2/3 5 MA.NA

90)

za-bar.MEŠ a-na-ku.MEŠ

8 MA.NA MA.NA 3 GIN a-na-ku.MEŠ

ša 2 HAR.ŠI.GAL HAR.ŠI.TUR.MEŠ

HAR.ŠI 2-e x x

6 MA.NA x-pu-x-x-mu MEŠ

PI+PIR Na-a-pu-pu a-ak Hu-ban-mi-ri-iš

h.ITI.La-lu-be

x

x x 10 MA.NA

PAP 43 2/3 MA.NA 3 GIN za-bar.MEŠ

3 5/6 MA.NA 8 1/2 GIN a-na-ku

za-bar.MEŠ ti-ib-ba hu-ut-la-ka

h.ITI.La-lu-be h.UD.6.KAM

91)

21 si-ir-ri

21 1 KASKAL

20 1 KASKAL

26 MA.NA 10 GIN 1 KASKAL

x 1 KASKAL

GU+UN

h.ITI.A-pi h.UD.9.KAM x

92)

10 GU+UN za-bar.MEŠ ša ka-as-su-na

ša 1 KASKAL h.ITI.A-pi h.UD.12.KAM

KI+MIN

KI+MIN

KI+MIN x

x KI+MIN x

20 KI+MIN x

pu

Hu-ut-ra-an

x na-pir

x

ku-ri

x x

x x

du-x

93)

x

x MA.NA 5 1/3 GIN

MA.NA 8 GIN HAR.ŠI

x-ah-ši-da x

x x

GIN

x GIN

x GIN

x 6 GIN

94)

MA.NA za-bar.MEŠ HAR.ŠI

x+2 MA.NA za-bar.MEŠ HAR.ŠI

MA.NA za-bar.MEŠ HAR.ŠI

HAR.ŠI

95)

7 x

22 x

39 x

1 ME 60 KU+1 hu-up-hu-up-pu-um

Ki-ra-ak-šir

Na-a-pu-pu

Hu-ban-mi-ri-iš

h.UD.15.KAM

ul-lu-mu-uk

96)

mah.ru.MEŠ

29 1/2 MA.NA

ša 5 hu-up-hu-up-pu-um

PAP ku

46 MA.NA 10 GIN

ša 5 hu-up-hu-up-pu-um

HAR.ŠI.GAL

25 1/3 MA.NA

PAP HAR.ŠI.BIL

PAP 1 GU+UN 41 MA.NA

16 hu-up-hu-up-pu-um

si-ra-ak a-ak du-ka

36 MA.NA x

97)

x zu-ba-ri-ip.MEŠ

Te-im-pi-pi

Da-an-na-Pi-ni-gir

PAP 2 ša lu-du.GAL

i x hu-up-hu-up-pu-um

PAP 1 ša

1 HAR

98)

x GAL HAR.ŠI.GAL

x+9 11 x

12 10

10

x+3 8

99)

za-bar.MEŠ si-ra-ak

GU+UN MA.NA

x KI+MIN

KI+MIN

100)

x x

x NE x

a-ni du-ru-un

te.en.ti x

ti ha-al-x

ri ki-im x

x

101)

ru x

am-ma

Ša-la

du-ub-ba

e-te

lu-ub

x

102)

x MUŠ-ša

tu-um-ia

i-gi-te-ir

tir-Hu-ban

103)

a-ak ku-uk-za-na

a-ak Ki-si-ša-ak

Dan-na-an-Pi-ni-gir

Da-ba-at

x x hu be it

h.ITI.A-pi h.UD.21.KAM

h.An-za-an du-uh-šu-da

104)

30 MA.NA

šu-ha.MEŠ

še-be-ia

i lu-ru-ka

sa-ah-mi-x

HAR.ŠI.GAL x

HAR.ŠI.BIL

h.ITI.La-lu-be

105)

GIŠ.IG.MEŠ

a-ak šu-u-ha

gi-mr

x-ak

x.a.ra-na

a

x x x

106)

x GAL

ku-up-na

x-la

x du-uk-ka-ak

PI+PIR U

ha

x 16 x

MEŠ

x

x-ah si lu

107)

MA.NA za-bar.MEŠ

a-ha-a

MA.NA ah-hu-um

x+ 1 5/6 MA.NA za-bar.MEŠ

hu-uh-ti a-ak

108)

22 MA.NA

PAP 51 5/6 MA.NA

HAR-ri-x

34 MA.NA

2 GU+UN 26+x MA.NA

x

109)

ru

na

x

šu

hu-ut-ti

x-šu-um

x SAL be

x-ti-MAR

MEŠ mah-ru

h.UD.2.KAM

110)

28 x x

x+5 ba-ti-x

4 na ak ba

10 GIN KI+MIN

x lu x

20+x GIŠ.ma-al-gi

x 30 GIŠ.ŠA.DAG.MEŠ

111)

2 MA.NA

Ki

du-uš

PI

2 ka-as-su

du-uš

h.ITI.x

ZI.GA

112)

3 MA.NA

ša

x

x x x ZI.GA

h.UD.30.KAM

113)

PAP 35

za-bar.MEŠ

4 ši-bu

si-ra-ak

PI+PIR

114)

1 ME

1 ME x

99

PAP 2 ME 99

ma

x

PAP 4 ME 89 GIŠ.ŠA.DAG

h.ITI.BAR.ZAG.GAR h.UD

# **F) Herrscher- und Beamtennamen**

(In diesem Kapitel werden die Eigennamen in allen bekannten und denkbaren Schreibweisen wiedergegeben. Weggelassen wurden jene Königsnamen, die in den EKI bereits in verschiedenen Schreibweisen attestiert sind.) (Nur altelamische und mittelelamische Zeit.)

## **Namensliste der Könige von Elam**

Pi-e-li

Pi-i-li

Pe-e-li

Ta-ri

Ta-a-ri

Uk-ku-Ta-hi-iš

Hi-šu-ur

Hi-i-šu-ur

Šu-šu-un-Ta-ra-na

Šu-šu-un-Ta-a-ra-na

Na-pi-il-Hu-uš

Kik-ku-Si-me-Te-im-pi-ti

Kik-ku-Si-me-Te-im-ti

Ki-ik-ku-Si-me-Te-im-pi-ti

Ki-ik-ku-Si-me-Te-im-ti

Lu-uh-Iš-ša-an

Lu-hu-Iš-ša-an

Lu-u-hi-Iš-ša-an

Hi-iš-še-ip-Ra-te-ip

Hi-iš-ši-ip-Ra-ti-ip

He-e-lu-u

Hi-e-lu-u

Hi-lu

Hi-it-ta-ah

Hi-it-tah

Hi-ta-ah

Hi-tah

Kut-ti-ik-In-šu-uš-na-ak

Ku-ut-ti-ik-In-šu-uš-na-ak

Ta-az-it-tah

Ta-zi-it-tah

Ta-az-it-ta-a

Ta-zi-it-ta-a

Pa-a-la-Iš-ša-an

Pa-la-Iš-ša-an

La-an-ku-ku

La-an-ku-uk-ku

Ku-uk-Za-ni-it

Ku-uk-Sa-ni-it

Ku-uk-Za-an-ni-it

Ku-uk-Sa-an-ni-it

Kuk-Za-ni-it

Kuk-Sa-ni-it

Kuk-Za-an-ni-it

Kuk-Sa-an-ni-it

Ku-uk-ku-Za-ni-it

Ku-uk-ku-Sa-ni-it

Ku-uk-ku-Za-an-ni-it

Ku-uk-ku-Sa-an-ni-it

Ku-ku-Za-ni-it

Ku-ku-Sa-ni-it

Ku-ku-Za-an-ni-it

Ku-ku-Sa-an-ni-it

Ku-uk-Ki-ir-maš

Ku-ku-Ki-ir-maš

Kuk-Ki-ir-maš

Ku-uk-Ki-ir-ma-aš

Ku-ku-Ki-ir-ma-aš

Kuk-Ki-ir-ma-aš

Te-im-pi-ti-Sa-ni-it

Te-im-ti-Sa-ni-it

Ku-uk-Na-ru-di

Ku-uk-Na-ru-de

Ku-uk-Na-ru-un-di

Ku-uk-Na-ru-un-de

Ku-uk-Na-hu-un-de

Ku-ku-Na-ru-di

Ku-ku-Na-ru-de

Ku-ku-Na-ru-un-di

Ku-ku-Na-ru-un-de

Ku-ku-Na-hu-un-de

Kuk-Na-ru-di

Kuk-Na-ru-de

Kuk-Na-ru-un-di

Kuk-Na-ru-un-de

Kuk-Na-hu-un-de

At-ta-Hu-šu

At-ta-Hu-uh-šu

At-tah-Hu-šu

At-tah-Hu-uh-šu

Te-te-ip-Ma-da

Te-ti-ip-Ma-da

Te-te-ip-Ma-a-da

Te-ti-ip-Ma-da

Ši-ru-uk-tu-uh

Ši-ruk-tu-uh

Ši-ru-uk-tu

Ši-ruk-tu

Si-mu-ut-Wa-ar-ta-aš

Ku-du-zu-lu-uš

Ku-tu-zu-lu-uš

Ku-tir-Na-hu-un-de

Ku-tir-Na-hu-un-te

Ku-ti-ir-Na-hu-un-de

Ku-ti-ir-Na-hu-un-te

At-ta-Me-ir-ra-Hal-ki

At-ta-Me-ir-ra-Ha-al-ki

Ta-ta

Tah-ta

Ta-tah

Tah-tah

Li-la-Ir-ta-aš

Li-la-Ir-taš

Te-im-ti-A-gu-un

Te-im-pi-ti-A-gu-un

Ku-tir-Ši-il-ha-ha

Ku-tir-Ši-il-ha-ak

Ku-ti-ir- Ši-il-ha-ha

Ku-ti-ir- Ši-il-ha-ak

Kuk-Na-aš-hu-ur

Kuk-Na-šu-ur

Ku-uk-Na-aš-hu-ur

Ku-uk-Na-šu-ur

Te-im-ti-ra-ap-ta-aš

Te-im-pi-ti-ra-ap-ta-aš

Si-ir-tu-uh

Sir-tu-uh

Ta-an-u-li-i

Ta-an-u-li

Te-im-ti-Hal-ki

Te-im-pi-ti-Ha-al-ki

Ki-ti-in-nu

Ki-te-in-nu

Ki-te-en-nu

Ki-ti-nu

Ki-te-nu

Ki-te-nu

Ša-la

Ša-al-la

Te-ip-ti-A-ha-ar

Te-im-pi-ti-A-ha-ar

Ši-il-hi-na-Ha-am-ru-La-ka-ma-ar

## **Herrscher- und Beamtennamen aus der frühen Šimaški-Zeit (aus Mofidi-Nasrabadi 2009:4ff.)**

E-ba-ra-at

E-ba-ar-ti

I-da-ad-du

I-da-du

Hu-ut-ra-an-te-im-ti

Tan-ru-hu-ra-a-tir

Tan-ru-hu-ra-tir

Ta-an-ru-hu-ra-a-tir

Ta-an-ru-hu-ra-tir

Kin-da-at-tu

Ki-in-da-at-tu

Kin-da-tu

Ki-in-da-tu

(in einer Hymne für Išbi-erra als der elamische König bezeichnet, der Mesopotamien eroberte und den Untergang der 3. Dynastie von Ur verursachte; van Dijk 1978; Steinkeller 2008; Mofidi-Nasrabadi 2009:5)

Pu-du-du

Pu-un-du-du

Puzur-ri-ri

Puzur-i-ri

Da-da

Da-ad-da

Ta-ad-da

Tu-ru-ku-uz

Kuk-in-zu

Ku-uk-in-zu

U-ka-al

U-gal

(Mahboubian 2004:40)

## **Beamtennamen aus Schema 1 (Mofidi-Nasrabadi 2009:8)**

Kuk-Šim-ut

Ku-uk-Šim-ut

Kuk-Ši-mu-ut

Ku-uk-Ši-mu-ut

Kuk-In-šu-ši-na-ak

Ku-uk-In-šu-ši-na-ak

At-ta-pu-ni

At-ta-pu-u-ni

At-ta-pu-h-ni

Ši-ra-hu-pi-tir

Ši-ra-hu-h-pi-tir

Šir-a-hu-pi-tir

Šir-a-hu-h-pi-tir

Ši-ra-hu-pi-ti-ir

Ši-ra-hu-h-pi-ti-ir

Šir-a-hu-pi-ti-ir

Šir-a-hu-h-pi-ti-ir

Si-ra-hu-pi-tir

Si-ra-hu-h-pi-tir

Sir-a-hu-pi-tir

Sir-a-hu-h-pi-tir

Si-ra-hu-pi-ti-ir

Si-ra-hu-h-pi-ti-ir

Sir-a-hu-pi-ti-ir

Sir-a-hu-h-pi-ti-ir

At-ta-hu-šu

At-ta-hu-u-šu

At-ta-hu-h-šu

Ku-ku-sa-ni-it

Ku-uk-sa-ni-it

Ku-ku-san-it

Ku-uk-san-it

Te-em-ti-a-gu-un

Te-im-ti-a-gu-un

Pa-la-iš-ša-an

Bur-ma-ma

Bu-ur-ma-ma

Bur-ma-a-ma

Bu-ur-ma-a-ma

Šu-ma-ma

Šu-ma-a-ma

A-hu-wa-qa-ar

A-hu-wa-kar4

Kuk-kir-maš

Ku-uk-kir-maš

Ku-uk-ki-ir-maš

Ku-uk-ki-ir-ma-aš

Tam-sa-ni-it

Ta-am-sa-ni-it

Ta-am-sa-a-ni-it

Ta-am-sa-an-ni-it

Puzur-ma-an-za-at

Puzur-man-za-at

Tan-u-li

Ta-an-u-li

## **Götternamen aus Nebenüberlieferungen (Sarrāf 2013:13ff.)**

A-ma-al

Am-al

Am-ba

Si-it

Sir-na-pir

Si-ir-na-pir

Sir-na-pi-ir

Si-ir-na-pi-ir

Uk-ga-ab-na

Im-it-ki

Im-it-ki-i

Tu-ul-la-at

Hu-ur-bi

Hu-ur-bi-i

Gu-gu-muk-tir

Gu-gu-mu-uk-tir

Gu-gu-mu-uk-ti-ir

Si-aš-šum

Ru-hu-iš-na

La-am-ba-ni

Ru-hu-ša

Hu-um-ka-at

Hu-ur-ba-hi-ir

Iš-ka-ra

Ni-tu-tir

Ni-tu-ti-ir

Ti-uk

Si-mi-it-Sa-ra-ra-ar

Kir-wi-zi-ir

Nin-ka-rak

Nin-ka-ra-ak

Ni-ia-ar-si-na

Hu-sa-a

Na-ri-de

Ši-mu-ut

Nahiti

Na-ti

Sin

Si-in

En-lil

Ša-ma-aš

Iš-ta-ar

In-an-na

Ni-ir-ga-al

En-ki

Na-bu

Ad-ad

Pe-li-li

Ma-aš-ti

Maš-ti

Ta-am-mu-uz

Ša-la

Ša-al-la

Na-zi-it

Nu-us-ku

Hi-iš-mi-ti-ik

Nap-ra-te-ep

Na-ap-ra-te-ep

Nap-ra-te-ip

Na-ap-ra-te-ip

Ki-la-ah-šu-pir

Ki-la-ah-šu-pi-ir

U-pur-ku-pak

U-pu-ur-ku-pak

U-pu-ur-ku-pa-ak

Ba-li-ip-pi-ti

Su-uh-si-pa

Taš-mi-di-ir-šu

Ta-aš-mi-di-ir-šu

Ti-ru-mi-it-hi-ir

Hu-ban-E-lu

La

Si-li-ir

Na-an-na-ra

Ma-an

Ti-ru-tir

Ti-ru-ti-ir

Par-ti

Pa-ar-ti

# **Quellenangaben**

**Ascalone, Enrico (2011):** *Glittica Elamita dalla metà del III alla metà del II millennio a.C. Sigilli a stampo, sigilli a cilindro e impronte rinvenute in Iran e provenienti da collezioni private e museali*, Roma.

**Basello, Gian Pietro (2013):** A Middle Elamite Inscribed Brick in the National Museum of Oriental Art, Rome. Elamica 3, 1-33.

**Böhl, F. M. Th. (1934):** Zauber-Inschrift aus dem 26. Jahr des Samsi-iluna. In: Amsterdam

Koninklijke Akademie van Wetenschappen (Hrsg.). *Mededeelingen der Koninklijke Akademie*

*van Wetenschappen, Afdeeling Letterkunde* 78 2.

**EKI = König, Friedrich W. (1965):** *Die elamische Königsinschriften* (AfO. Beih. 16), Graz.

Farber, Walter (1975): Eine elamische Inschrift aus der I. Hälfte des 2. Jahrtausends. *Zeitschrift für*

*Assyriologie und Vorderasiatische Archäologie* 64 1. S. 74-86.

**Gelb, Ignace J. & Kienast, Burkhart (1990):** *Die altakkadischen Königsinschriften des dritten Jahrtausends v. Chr*. (FAOS 7), Stuttgart.

**Grillot, Françoise & Vallat, Fançois (1984):** Dédicace de Šilhak-Inšušinak à Kiririša. *Iranica Antiqua* 19, S. 21-29.

**Koch, Heidemarie (1995):** Elamisches Gilgameš-Epos oder doch Verwaltungstäfelchen? Zeitschrift für Assyriologie und Vorderasiatische Archäologie 83, 219-236.

**Krebernik, Manfred (2018):** Eine neue elamische Beschwörung aus der Hilprecht-Sammlung, in: B. Mofidi-Nasrabadi, D. Prechel, A. Pruß (Hrsg.): *Elam and its Neighbors. Recent Research and New Perspectives. Proceedings of the international congress held at Johannes Gutenberg University Mainz, September 21-23, 2016 (Elamica 8)*, 13-48.

**Lambert, Maurice (1972):** Hutéludush-Insushnak et le pays dAnzan. *Revue d'Assyriologie et*

*d'Archéologie Orientale* 66, 61-76.

**Lambert, Maurice (1974):** Deux Textes élamites du IIIe millénaire. *Revue d'Assyriologie et*

*d'Archéologie Orientale*, 68, 3-14.

**Mahboubian, Houshang (2004):** Elam: art and civilization of ancient Iran, 3000-2000. London:

Mahboubian Gallery.

**Mofidi-Nasrabadi, Behzad (2009):** *Aspekte der Herrschaft und der Herrscherdarstellungen in Elam im 2. Jt. v. Chr.*, Münster.

**Rutten, Marguerite (1949):** Deux fragments de tablette provenant de Suse au nom de Ṣiwepalarhuhpak. *MDP* 31, 151-167.

**Sarrāf, Mohammed R. (2013):** *Mazhab-e qūm-e Īlām 5000-2600 sāl-e pīš (Die Religion Elams vor 5000-2600 Jahren)*. Sāzemān-e moṭāleʿe wa tadwīn. Tehrān.

**Scheil, Vincent (1911):** Textes Élamites-Anzanites. *MDP* 11, 1-11.

**Scheil, Vincent (1932):** Kutir-Nahhunte I. *Revue d'Assyriologie et d'Archéologie Orientale* 29, 67-76.

**Steinkeller, Piotr (2008):** Addenda to «New Light on Šimaški and Its Rulers, ZA 97». *Nouvelles Assyriologiques brèves et utilitaires* 15.

**Stolper, Matthew W. (1990):** Texts from Tall-i Malyan I: Elamite Administrative Texts. Occasional Publications of the Babylonian Fund, 6.

**Stolper, Matthew W. (1990):** Elamite Fragments from Tchoga Pahn East and related Fragments. *Mélanges offerts à Jean Perrot*, 153-161.

**Thureau-Dangin, François (1910):** Texte de Tello, in: Cros, G. (Hrsg.): *Nouvelles fouilles de Tello* (AO 4325).

**Vallat, François (1984):** Une inscription cunéiforme de Bouchir. Dédalo – Orgão do Museu de Arquelogia e Etnologia 23, 255-260.

**Vallat, François (1985):** Huteludush-Inshushinak et la famille royale élamite. Revue d'Assyriologie et

d'Archéologie Orientale 79, 43-50.

**Vallat, François (1990):** Une inscription élamite de Tépé Horreeye. Mélanges offerts à Jean Perrot, 147-149.

**Vallat, François (1990b):** Deux inscriptions royales en élamite de l’époque des Epartides (sukkalmah). *Nouvelles Assyriologiques brèves et utilitaires* 137. S. 112-113.

**Vallat, François (1993):** *Les noms géographiques des sources suso-élamites* (RGTC 11). Wiesbaden.

**Van Dijk, Johannes J. A., Goetze, Albrecht & Hussey, Mary Inda (1985):** Early Mesopotamian

incantations and rituals. In: *Yale Oriental Series, Babylonian Texts* 11/7. New Haven.

1. Tippfehler in EKI korrigiert [↑](#footnote-ref-2)
2. gelesen huhun, vgl. Vallat 1985:45. [↑](#footnote-ref-3)
3. tatsächlich ebd. mit s statt š. [↑](#footnote-ref-4)